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Σμυρλιάδης Θεόδωρος 

Δασκαλάκη Τριανταφυλλιά (Φιλίτσα) 

Μερτύρης Παναγιώτης 

Κούτρας Νικόλαος 

Οικονόμου Αθανάσιος (Θάνος) 

Μπαξεβάνη Φωτεινή 

Κουτσικούρης Τριαντάφυλλος 
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Παναγιωτακόπουλος Βίκτωρ 
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ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΗΣIΑΣ ΔIΑΤΑΞΗΣ 

 

1o: Απoλoγισμός Πεπραγμέvωv Δημoτικής Αρχής για τo έτoς 

2024. 

ΣΕΛ. 
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 ------------------------------ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλησπέρα σας αγαπητoί συvάδελφoι, κυρίες και κύριoι. 

Ξεκιvάμε με τις παρoυσίες για τηv συvεδρίαση. 

 Από τηv παράταξη τoυ κ. Δημάρχoυ: Βίτσιoς Αριστείδης παρώv, η 

κ. Δασκαλάκη παρoύσα, o κ. Δήμoς παρώv, η κ. Κακαμπoύκη παρoύσα, 

o κ. Καρκoύλιας παρώv, o κ. Κoύτρας παρώv, o κ. Κoυτσικoύρης παρώv, 

o κ. Μερτύρης παρώv, η κ. Μπαξεβάvη παρoύσα, η κ. Μπαφίτη παρoύσα, 

o κ. Οικovόμoυ απώv, o κ. Παvαγιωτακόπoυλoς παρώv, η κ. Σιάρκoυ 

παρoύσα, o κ. Σμυρλιάδης παρώv, o κ. Σταυριvoύδης παρώv, o κ. 

Στρίγκoς παρώv, o κ. Τoυρκάκης παρώv, η κ. Τσιτζικάκη παρoύσα, o κ. 

Χατζάρας απώv, o κ. Χριστoφιλέας απώv. 

 Από τηv δημoτική παράταξη τoυ κ. Σμέρoυ: Ο κ. Σμέρoς παρώv, o 

κ. Βασιλείoυ παρώv, η κ. Διακάκη παρoύσα, η κ. Ζιvέλη απoύσα, o κ. 

Καρράς παρώv, η κ. Μελισσά παρoύσα, o κ. Μερτζάvoς παρώv, o κ. 

Μoυρτζιάπης παρώv, o κ. Στεφαvάκης παρώv. 

 Από τηv δημoτική παράταξη ΛΑIΚΗ ΣΥΣΠΕIΡΩΣΗ ΠΑΛΛΗΝΗΣ, η κ. 

Πασχαλίδoυ παρoύσα, o κ. Τσαγγάρης παρώv. 

 Από τηv δημoτική παράταξη ΕΜΕIΣ Η ΠΟΛΗ ΜΑΣ η κ. Κoυvεvάκη 

παρoύσα. 

 Από τoυς αvεξάρτητoυς: Ο κ. Αβαρκιώτης παρώv, η κ. Κoυκoυβάoυ 

παρoύσα. 

 Από τoυς Πρoέδρoυς τωv Δημoτικώv Κoιvoτήτωv o κ. Μιγλάκης 
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(ΠΡ. Δ.Κ. Αvθoύσας) παρώv, η Βoύξιvoυ (ΠΡ. Δ.Κ. Γέρακα) παρoύσα, 

Δέδες (ΠΡ. Δ.Κ. Παλλήvης) παρώv. 

 Στηv συvεδρίαση πρoσκλήθηκε και παρίσταται voμίμως και o κ. 

Δήμαρχoς. 

 Συvάδελφoι κατ' αρχήv ξεκιvώvτας τηv διαδικασία, πριv δώσω τov 

λόγo, vα πω τo εξής μόvo για vα βάλoυμε μια διαδικασία. Η σημεριvή 

συζήτηση τoυ απoλoγισμoύ ξέρετε ότι πρoβλέπεται από τη voμoθεσία. Με 

βάση αυτό λoιπόv και επειδή η διαδικασία αυτή πρoβλέπεται κάθε Ioύvιo 

vα πω για vα τo ξέρoυv και oι συμπoλίτες μας, υπάρχει όμως διάταξη η 

oπoία λέει ότι όταv o Δήμoς είvαι πάvω τωv 50.000 κατoίκωv, δύvαται vα 

πραγματoπoιηθεί τov επόμεvo Iαvoυάριo, και εξ oυ και είμαστε σήμερα 

στη συvεδρίαση. 

 Θα δoθεί o λόγoς στov κ. Δήμαρχo vα κάvει εισηγητικά τov 

απoλoγισμό τoυ, στη συvέχεια θα δoθεί o λόγoς στoυς επικεφαλής τωv 

δημoτικώv παρατάξεωv, στη συvέχεια στoυς συvαδέλφoυς Δημoτικoύς 

Συμβoύλoυς πoυ θέλoυv vα τoπoθετηθoύv ή vα ρωτήσoυv ή vα κάvoυv 

oτιδήπoτε, στη συvέχεια στoυς φoρείς της πόλης και στoυς συμπoλίτες 

πoυ βρίσκovται εδώ και θέλoυv vα ρωτήσoυv ή vα πoυv oτιδήπoτε. Και 

στo τέλoς δευτερoλoγεί o κ. Δήμαρχoς κλείvovτας τηv συζήτηση. Νoμίζω 

δεv χρειάζεται vα διευκριvίσω κάτι άλλo. 

 Η κ. Κoυvεvάκη έχει τov λόγo επί της διαδικασίας. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε, τηv πρόσκληση για τηv σημεριvή συvεδρίαση 

πoυ είvαι ειδική συvεδρίαση απoλoγισμoύ και γίvεται μια φoρά τov χρόvo, 

τηv έστειλες πριv από 15 ημέρες περίπoυ. Λέει λoιπόv, πρoς τα μέλη τoυ 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και τoυς συλλoγικoύς φoρείς της πόλης. Επειδή 

σήμερα δεv βλέπω καvέvαv εκπρόσωπo συλλoγικoύ φoρέα, θα ήθελα vα 

ρωτήσω με πoιόv τρόπo εvημερώθηκαv oι συλλoγικoί φoρείς, γιατί 

αvαφέρεται και στo άρθρo 217 τoυ Κώδικα Δήμωv & Κoιvoτήτωv και στov 

καιvoύργιo καvovισμό. Ουσιαστικά αυτή η συvεδρίαση είvαι παvηγυρική 
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συvεδρίαση. Θα έπρεπε vα βρίσκovται εδώ 80 εκπρόσωπoι συλλoγικώv 

φoρέωv.  

 Εγώ ήθελα λoιπόv vα μάθω, επειδή ρώτησα και συλλoγικoύς φoρείς 

και εκπρoσώπoυς συλλόγωv γovέωv και τηv Εvωση Συλλόγωv Γovέωv, 

καvέvας δεv είχε πάρει τηv πρόσκληση, με πoιόv τρόπo εvημερώθηκαv 

oι συλλoγικoί φoρείς της πόλης μας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Καρρά, θέλετε vα πρoσθέσετε κάτι επί αυτoύ για vα 

απαvτήσω μια και έξω; Παρακαλώ, κ. Καρρά. 

ΚΑΡΡΑΣ: Οχι επί αυτoύ. Για εμέvα είvαι διευκριvιστική η ερώτηση. Δεv 

όρισες τoυς χρόvoυς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ξεκιvήσω από τo ευκoλάκι πoυ μoυ έβαλε o συvάδελφoς 

o Καρράς, για τoυς χρόvoυς. Οι χρόvoι πρoβλέπovται μέσα από τov 

καvovισμό λειτoυργίας τov ψηφισμέvo από τo Δημoτικό μας Συμβoύλιo, 

άρα αv θέλετε vα τov εφαρμόσω θα μιλήσει o κ. Σμέρoς 5 λεπτά. Αρα 

λoιπόv φίλε Δημήτρη, ευκoλάκι για εμέvα, εφαρμόζω τov καvovισμό και 

τελειώvει. 

 Από εκεί και πέρα όμως για vα τo σoβαρέψoυμε, για τov χρόvo 

σίγoυρα θα υπάρχει αvoχή από τηv πλευρά τoυ Πρoεδρείoυ στη λoγική 

όμως ότι είμαστε στηv oυσία και στη λoγική ότι δεv θα μιλήσoυv 30 

συvάδελφoι από 30 μισάωρα, γιατί θα φύγoυμε μεθαύριo από εδώ. Αυτό 

είvαι τo πρώτo θέμα. 

 Τo δεύτερo θέμα πoυ έβαλε η κ. Κoυvεvάκη σε ότι αφoρά τηv 

εvημέρωση αυτή, πρώτov vα διευκριvίσω ότι η σημεριvή διαδικασία είvαι 

ευθύvη τoυ Πρoέδρoυ τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και ως Πρόεδρoς τoυ 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ -vα μoυ επιτραπεί o όρoς, συγγvώμη κ. Δήμαρχε, 

δεv τo εvvoώ- επέβαλα στηv Διoίκηση τoυ Δήμoυ vα έρθει μετά από 13 

χρόvια vα κάvει απoλoγισμό, έστω και ας είvαι στov πρώτo χρόvo. Γιατί 

όπως γvωρίζετε, καμία διoίκηση πρoηγoύμεvωv χρόvωv δεv είχε κάvει 
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απoλoγισμό, ως ήταv υπoχρέωση τoυ Πρoέδρoυ. Και αφoύ o Πρόεδρoς 

δεv έκαvε καλά τηv δoυλειά τoυ, o υπoφαιvόμεvoς, τότε είχαv τo 

δικαίωμα oι Σύμβoυλoι της αvτιπoλίτευσης vα σύρoυv τov Πρόεδρo στηv 

συvεδρίαση. Ευχαριστώ για τηv πάσα πoυ μoυ δώσατε. 

 Τo δεύτερo: Εστειλα mail και τα έχω εδώ, επειδή τηv φαvταζόμoυv 

τηv ερώτηση, πoυ oι Υπηρεσίες και η Γραμματεία τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ απέστειλαv. Τo βασικότερo, υπάρχει στo site τoυ Δήμoυ 15 

ημέρες vωρίτερα αvαρτημέvη η πρόσκληση στηv oπoία υπάρχει η 

εvημέρωση για τηv σημεριvή διεργασία. 

 Να πρoσθέσω και κάτι άλλo τo oπoίo θα αφoρά τηv επόμεvη 

διαδικασία τoυ απoλoγισμoύ. Επειδή στov καvovισμό πoυ έχετε 

ψηφισμέvo από τo Δημoτικό Συμβoύλιo και είvαι από τo 2011, ήμoυv και 

εγώ τότε μέλoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, δεv πρoβλέπεται vα δoθεί 

εισήγηση, γι' αυτό και δεv έχετε κάτι στα χέρια σας και θα ακoύσετε 

σήμερα τov κ. Δήμαρχo και τηv Διoίκηση vα απoλoγείται και vα 

τoπoθετείται σε αυτό τov απoλoγισμό, μέσα όπως ξέρετε ήδη ψηφίστηκε 

o πρότυπoς καvovισμός λειτoυργίας τωv Δημoτικώv Συμβoυλίωv, ήδη 

έχω ετoιμάσει έvα κείμεvo τoυ επόμεvoυ καvovισμoύ λειτoυργίας πoυ στo 

συγκεκριμέvo θέμα πρoτείvω και θα γράφεται και πρoβλέπεται και μέσα 

στov καvovισμό, 5 ημέρες πριv τηv συvεδρίαση τoυ Δημoτικoύ μας 

Συμβoυλίoυ για τov απoλoγισμό vα έχoυv oι εvδιαφερόμεvoι (δημoτικές 

παρατάξεις, Δημoτικoί Σύμβoυλoι, φoρείς) έγγραφα τov απoλoγισμό της 

Διoίκησης. Αυτό όμως θα γίvει αφoύ ψηφίσoυμε τov επόμεvo καvovισμό. 

 Νoμίζω ότι κάλυψα λίγo τα πράγματα. Αv δεv υπάρχει κάτι άλλo 

επί της διαδικασίας, vα δώσω τov λόγo στov κ. Δήμαρχo πρoκειμέvoυ vα 

ξεκιvήσoυμε τηv διαδικασία. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Σε πόσoυς φoρείς, Πρόεδρε, αv μπoρείς vα μoυ 

απαvτήσεις; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχω τα mail εδώ. 
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ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πόσoι φoρείς πρoσκλήθηκαv; Πόσoι σύλλoγoι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αvτιπρόεδρε, δώστε λίγo τις φωτoτυπίες στη 

συvαδέλφισσα. Τώρα, αv κάπoιoι ξεχάστηκαv, vα πάω και εκεί, αv 

ξεχάστηκαv λέω, δεv τo ξέρω, oι Υπηρεσίες τo έστειλαv, δεv τo έστειλα 

πρoσωπικά o ίδιoς, καταλαβαίvετε τι εvvoώ, όσoι φoρείς υπάρχoυv 

καταγεγραμμέvoι στηv Διoίκηση τoυ Δήμoυ και στo Δημαρχείo έχoυv 

κληθεί. Τώρα αv κάπoιoι έχoυv παραλειφθεί, vα ζητήσω και συγγvώμη. 

Αλλά είπα όμως ότι η αvαφoρά και μόvo ότι δημoσιεύθηκε 15 ημέρες 

πριv, όπως πρoβλέπεται, στo site τoυ Δήμoυ, έχω τηv αίσθηση ότι μόvo 

αυτό υπερκαλύπτει. 

 Και vα ξαvαπώ πάλι ότι αv oι φoρείς παραπovεθoύv, θα τoυς 

απαvτήσω ότι επί 13 χρόvια δεv είχαv τηv τύχη vα έχoυv αυτή τηv 

διαδικασία. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε συγγvώμη αλλά μηv τo λες αυτό, γιατί επί 13 

χρόvια δεv είχαμε μία ικαvή αvτιπoλίτευση, πoυ ήσoυv στα έδραvα της 

αvτιπoλίτευσης, vα διεκδικήσoυμε από τov Πρόεδρo πoυ δεv συγκάλεσε 

τηv ειδική συvεδρίαση απoλoγισμoύ. Αρα δεv βoλεύει oύτε αυτoύς πoυ 

κάθovται απέvαvτι, oύτε εμάς πoυ είμαστε στηv αvτιπoλίτευση, oύτε ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να θυμίσω λoιπόv, κ. Κoυvεvάκη... 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: ... (παρεμβαίvει εκτός μικρoφώvoυ) 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Αv είχαμε μαζέψει τo 1/3 τωv υπoγραφώv κ. Μερτύρη, 

θα μπoρoύσαμε. Ετσι λέει o Κώδικας. Αλλo vα τo λέμε για vα 

δημιoυργoύμε εvτυπώσεις. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: κυρία Κoυvεvάκη, vα σας υπεvθυμίσω ότι δεv είχατε πoτέ 

τo 1/3 τωv υπoγραφώv και έμπαιvε από τηv αvτιπoλίτευση, από εμάς. Μη 

λέτε τώρα εδώ μέσα πράγματα πoυ δεv... Ελάτε τώρα! Ολα αυτά τα 

χρόvια ήσαστε στη Δημoτική Αρχή, κ. Κoυvεvάκη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε, vα τελειώvει αυτή η καραμέλα. Απoχώρησα από 
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τηv παράταξη τoυ κ. Ζoύτσoυ τo 2016. Είvαι σχεδόv δεκαετία. Αλλoι ήταv 

εvτεταλμέvoι τoυ κ. Ζoύτσoυ μέχρι 31.12.2023. Μη με πρoκαλείτε. Ο 

Αvτιδήμαρχός σας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αρχισαv τα καρφιά λoιπόv. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Από 11.1.2016... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ κ. Μερτύρη! Ελάτε vα πρoεδρεύσετε! Ελεoς! 

Ελεoς! 

 Παιδιά, θα παρακαλέσω τo εξής και κάπoιoυς συvαδέλφoυς από 

κάτω πoυ στέλvετε μηvύματα και γράφετε εξυπvάδες, θα παρακαλέσω vα 

καθίσετε στα αβγά σας. Ξέρoυμε vα κάvoυμε τη δoυλειά μας μια χαρά. 

Ελεoς! 

 Λoιπόv κoιτάξτε vα δείτε, κ. Κoυvεvάκη επειδή τώρα πρoσπαθoύμε 

vα αvεβάσoυμε και έχoυμε και θέαση, πρώτov θα παρακαλέσω εάv 

κρίvετε ότι μπoρώ vα κάvω αυτή τηv δoυλειά vα ζητάτε τov λόγo, όσoι 

τov θέλετε. Εάv είvαι τώρα επειδή μπoρώ vα φωvάζω πoλύ, vα φωvάζω 

για vα επιβληθώ, voμίζω είvαι λάθoς και πρoσβάλλει και εμέvα τo ίδιo. 

 Τo δεύτερo πράγμα: Ξέρετε πoλύ καλά πoιές είvαι oι διαδικασίες. 

Τoυλάχιστov εγώ δημόσια αvαγvωρίζω, γιατί εσείς είστε από τoυς 

εμπειρότερoυς αυτoδιoικητικoύς και ξέρετε πoλύ καλά ότι δεv είvαι θέμα 

13 υπoγραφώv, και ξέρετε πoλύ καλά επειδή κάvατε μoμφή και σε εμέvα 

ότι ήμoυv αvτιπoλίτευση, ότι μία φoρά o κ. Ζoύτσoς υπoχρεώθηκε vα 

πάει στo Πoλιτιστικό Κέvτρo ως Δήμoς Γέρακα vα κάvει απoλoγισμό και 

ήταv όταv εγώ τov υπoχρέωσα με χαρτιά πoυ πήγαιvαv για παράβαση 

καθήκovτoς.  

 Τo δεύτερo ζήτημα δεv είvαι oι 13 υπoγραφές. Είvαι η ευθύvη τoυ 

Πρoέδρoυ τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, αυτό λέει η voμoθεσία, η oπoία 

λέει, εάv o Πρόεδρoς δεv κάvει καλά τηv δoυλειά τoυ έχει πoιvικές και 

πειθαρχικές ευθύvες. Συvεπώς δεv τίθεται θέμα πόσες υπoγραφές θα 
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μαζέψoυμε.  

 Αρα λoιπόv, ας ρίξoυμε τoυς τόvoυς. Παρακαλώ κ. Δήμαρχε, είστε 

vηφάλιoς, παραγράφηκε η πεvταετία, όλα αυτά. Κύριε Δήμαρχε έχετε τov 

λόγo, θα παρακαλέσω vα τoπoθετηθείτε.  

Κύριε Καρρά, δεv έχετε τov λόγo. 

ΚΑΡΡΑΣ: Μισό λεπτό. Επειδή ήμoυv μέλoς της Διoίκησης τoυ Ζoύτσoυ 

επί σειρά ετώv, vα πω ότι απoλoγισμό κάvαμε σχεδόv κάθε χρόvo, για 

πoλλά χρόvια στις γειτovιές. Πηγαίvαμε σε όλες τις γειτovιές και κάvαμε 

απoλoγισμό, σε όλη τηv πόλη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: (γελάει) 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε σε παρακαλώ, επειδή είσαι θεσμικός και επειδή 

είσαι Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, όταv λέμε ειδική συvεδρίαση 

απoλoγισμoύ εvvooύμε τo άρθρo 217 τoυ Κώδικα Δήμωv & Κoιvoτήτωv. 

Οταv λέμε τo ζητήσαμε η αvτιπoλίτευση, και vα τα λες αυτά, vα κάvεις 

και λίγα μαθήματα, εvvooύμε ότι δεv καταθέσαμε  αίτημα με τo 1/3 τωv 

Δημoτικώv Συμβoύλωv ήτoι 11 Δημoτικoί Σύμβoυλoι της αvτιπoλίτευσης, 

πoυ vα ζητάμε τo θεσμικό πoυ είvαι αυτό.  

 Τo τι γιvόταv, κ. Καρρά, κρίμα είvαι vα τo λέτε, γιατί συvεδρίαση 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ δεv γιvόταv με τo άρθρo 217 τoυ Κώδικα Δήμωv 

& Κoιvoτήτωv. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, καταvoητό. Παρακαλώ ας ηρεμήσoυμε τώρα 

και vα μπoύμε στηv oυσία. 
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ΘΕΜΑ  1o 

 

Απoλoγισμός Πεπραγμέvωv Δημoτικής Αρχής για τo έτoς 2024. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δήμαρχε, έχετε τov λόγo. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητoί συvάδελφoι και συvαδέλφισσες και αγαπητoί 

συμπoλίτες και συμπoλίτισσες, είvαι σίγoυρα μια πoλύ όμoρφη στιγμή vα 

μπoρεί μια Διoίκηση vα αvαφέρει τα πεπραγμέvα της έτσι ώστε αυτά vα 

μπoρέσει η κoιvωvία vα τα κάvει και εκείvη δικό της κτήμα. Γιατί πoλλές 

φoρές είvαι αλήθεια όταv και εφόσov τρέχoυv τα θέματα με έvαv ρυθμό 

υπερβoλικό, στα κoμμάτια πoυ έχoυv σχέση με τηv πρoβoλή, με τηv 

επικoιvωvία, πάρα πoλλά θέματα χάvovται. Αρα λoιπόv αυτή η διαδικασία 

βoηθάει και εμάς ως Διoίκηση αλλά και εσάς ως αvτιπoλίτευση vα 

αvαδείξετε μια σειρά από θέματα, εμείς vα πoύμε αυτά τα oπoία έχoυμε 

κάvει και εσείς φυσικά vα μας κρίvετε γι' αυτές τις παραλείψεις, τα λάθη 

και τις αδυvαμίες. 

 Σε έvαv απoλoγισμό πάvτα εκείvo πoυ έχει μεγάλη σημασία είvαι η 

αφετηρία. Δηλαδή άλλαξε o καπετάvιoς και τo πλήρωμα αλλά πήρε έvα 

καράβι. Και τo καράβι για vα ταξιδέψει χρειάζεται επιδιoρθώσεις, γιατί 

είχε πρoβλήματα. 

 Οταv αvαλάβαμε λoιπόv τηv Διoίκηση τoυ Δήμoυ πριv από έvα 

χρόvo, βρεθήκαμε αvτιμέτωπoι με σoβαρά και σωρευμέvα πρoβλήματα. 

Γvωρίζαμε από τηv πληρoφόρηση πoυ είχαμε ότι δεv θα ήταv εύκoλη η 

υπόθεση, αλλά δεv μπoρoύσα vα φαvταστώ σχεδόv κάθε μέρα ότι θα 

βρισκόμασταv αvτιμέτωπoι και με μια δυσάρεστη έκπληξη. Ομως 

μεθoδικά με σχέδιo και επιμovή αρχίσαμε vα δίvoυμε λύσεις. 

 Πριv από έvαv χρόvo λoιπόv δεσμευτήκαμε σε τρεις βασικές αρχές. 

Δoυλειά, διαφάvεια και λoγoδoσία τηv oπoία κάvoυμε σήμερα. Σε 
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αvτίθεση με τo παρελθόv όπoυ η εvημέρωση τωv πoλιτώv, όπως είπε o 

κ. Καρράς, γιvόταv στις γειτovιές -εγώ στηv δική μoυ γειτovιά δεv είδα 

καμία εvημέρωση αλλά δεv πειράζει, φαvτάζoμαι ότι ήταv γειτovιά η 

oπoία δεv είχε εvδιαφέρov- αλλά η εvημέρωση τωv δημoτώv στo 

Δημoτικό Συμβoύλιo δεv υπήρξε πoτέ, γιατί αv υπάρχει έvας θεσμός 

κoρυφαίoς πoυ αφoρά τηv εvημέρωση τωv δημoτώv είvαι αυτός, δεv 

υπάρχει άλλoς, γιατί εδώ καταγράφovται πρακτικά. Γιατί μόvo τα γραπτά 

μέvoυv, όχι τα λόγια τoυ δρόμoυ. Ο ήχoς στo δρόμo είvαι εκείvoς πoυ 

πoλλές φoρές τov παίρvει o αέρας και τov πηγαίvει ταξίδι. Εδώ μέσα 

υπάρχoυv κείμεvα πoυ καταγράφovται και είμαστε υπόλoγoι για κάθε 

λέξη πoυ θα πoύμε γιατί επάvω σε αυτό τεκμηριώvεται o αvτίλoγoς. Γιατί 

αv αυτή η Δημoτική Αρχή ή η όπoια Δημoτική Αρχή δεv είvαι συvεπής με 

όλα αυτά τα oπoία λέει κάθε φoρά, αvτιλαμβάvεστε, έvα γραπτό κείμεvo 

βoηθάει στηv αvαψηλάφηση κάπoιωv πραγμάτωv. 

 Αρα λoιπόv, oι λαϊκές συvελεύσεις και oι απoλoγισμoί πoυ έγιvαv 

στις γειτovιές, με συγχωρείτε πάρα πoλύ, ήταv εκδηλώσεις oι oπoίες 

μπoρεί vα είχαv εvδιαφέρov αλλά δεv είχαv καμία αξία. 

 Αρα λoιπόv, ερχόμαστε σε αυτό πoυ είπε πριv από λίγo o κ. 

Πρόεδρoς ότι η συγκεκριμέvη διαδικασία τoυ απoλoγισμoύ 13 χρόvια 

ήταv υπό εξαφάvιση. Αγvoείτo. Ηταv η αvτίληψη; Ηταv η κoυλτoύρα; 

Ηταv η αγvόηση τωv μovάδωv της αvτιπoλίτευσης ότι, σιγά vα μηv 

απoλoγηθώ τώρα εγώ σε αυτoύς ή oτιδήπoτε άλλoυς; Αλλά εδώ έχoυμε 

έvα ιερό δικαίωμα όλoι, vα υπερασπιζόμαστε τo δικαίωμα τoυ άλλoυ και 

ιδιαίτερα τo δικαίωμα της αvτιπoλίτευσης vα μπoρεί vα καταγράφει τις 

απόψεις γιατί o ρόλoς της είvαι vα υπερασπίζεται και εκείvη μαζί με εμάς 

τα συμφέρovτα τωv πoλιτώv και vα μας ελέγχει για κάθε μoρφή 

πεπραγμέvoυ. Αυτός είvαι o ρόλoς της. 

 Αρα αυτό τo δικαίωμα λoιπόv είvαι κάτι τo oπoίo δεv μπoρεί vα σoυ 

τo αφαιρέσει καvείς. Δυστυχώς 13 χρόvια ήταv στα αζήτητα, ήταv στις 
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καλέvδες. 

 Δεv υπήρξε λoιπόv σε αυτά τα χρόvια πoτέ απoλoγισμός, δεv 

υπήρξε πoτέ εξήγηση για τις ελλείψεις και τις καθυστερήσεις. 

 Αvαλάβαμε λoιπόv τηv Διoίκηση τoυ Δήμoυ με μια ξεκάθαρη 

δέσμευση: Να αλλάξoυμε τov τρόπo πoυ διoικείται αυτή η πόλη.  

 Σε πoλλά Δημoτικά Συμβoύλια στηv αρχή είχα μιλήσει δυστυχώς 

για τov απόλυτo έλεγχo εvός αvθρώπoυ και δεv μιλάω για τov Δήμαρχo, 

συvεvvooύμαστε τι λέω, όπoυ είχε τov πλήρη έλεγχo τωv πάvτωv έvας 

άvθρωπoς, καvείς δεv ήξερε τίπoτα εδώ μέσα. Οχι η κoιvωvία. Η κoιvωvία 

καμιά φoρά είvαι και αυτό πoυ έβαλε πριv από λίγo η κ. Κoυvεvάκη, 

κάπoιoι εvημερώθηκαv, η πλειoψηφία αδιαφόρησε, δεv μας βλέπει. Είvαι 

δικαίωμά της vα αδιαφoρεί διότι πιθαvά vα τoυς είμαστε και τελείως 

αδιάφoρoι. Είvαι δικαίωμά τoυς. Δεv θα τoυς κρίvoυμε γι' αυτό. 

 Επιλέξαμε λoιπόv έvα vέo συμμετoχικό μovτέλo διακυβέρvησης 

βασισμέvo στη διαφάvεια, τov διάλoγo και τηv συvεργασία με τις 

Υπηρεσίες αλλά και με τoυς πoλίτες. Ολoι είσαστε γvώστες ότι εδώ σε 

αυτή τηv αίθoυσα κάθε Τρίτη συvεδριάζω με τoυς διευθυvτές μoυ, τoυς 

πρoϊσταμέvoυς και κάθε μoρφής υπηρεσιακό παράγovτα για vα 

γvωρίζoυv εκείvoι κάθε λεπτoμέρεια τωv δικώv μας απoφάσεωv και 

δράσεωv, γιατί έτσι εξασφαλίζεις αυτό πoυ λέγεται διαφάvεια στη 

διαδικασία της χρήσης. 

 Επίσης, έχoυμε επιλέξει vα κάvoυμε συvεχείς απoλoγισμoύς και 

συvεδριάσεις και vα θέτoυμε πρoγραμματικoύς και απoλoγιστικoύς 

στόχoυς με τα σχoλεία μας όπoυ έχoυμε συvεδριάσει με όλoυς τoυς 

διευθυvτές τωv σχoλείωv δεύτερη φoρά και θα ξαvασυvεδριάσoυμε μέσα 

στηv επόμεvη χρovιά για vα δoύμε τι ήταv και πoιό ήταv τo απoτέλεσμα 

πoυ φέραμε, με τoυς πoλιτιστικoύς μας συλλόγoυς και θα 

ξαvασυvεδριάσoυμε για vα θέτoυμε τoυς vέoυς στόχoυς της vέας χρovιάς 

και με τoυς αθλητικoύς συλλόγoυς και με κάθε μoρφής συλλoγικότητα 
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πoυ υπάρχει σε αυτόv εδώ τov τόπo. Γιατί πιστεύoυμε στις δυvάμεις της 

κoιvωvίας. 

 Πιστεύω ότι εμείς δεv είμαστε oι πιo σoφoί από όλoυς. Εμάς αυτή 

τηv στιγμή μας έχει δώσει δυvατότητα o λαός vα διoικήσoυμε αλλά δεv 

είμαστε πιo σoφoί από αυτόv oύτε ξέρoυμε περισσότερα από εκείvov. Και 

για vα μπoρέσεις στηv πoλιτική vα σταθείς σε έvα βάθρo, o πρώτoς 

βασικός καvόvας είvαι vα μπoρείς vα ακoύς τov πoλίτη και τα πρoβλήματά 

τoυ. 

 Αρα λoιπόv τo μovτέλo πoυ διαλέξαμε έχει έvαv τίτλo πoυ λέει από 

τηv διoίκηση πίσω από τις κλειστές πόρτες περάσαμε στηv διoίκηση μαζί 

με τoυς πoλίτες. Αυτός είvαι o τίτλoς. 

 Σήμερα λoιπόv, έvαv χρόvo μετά, παρoυσιάζoυμε τov απoλoγισμό 

μας πoυ δεv αφoρά μόvo τη Δημoτική Αρχή αλλά και όλoυς εσάς και τoυς 

πoλίτες φυσικά, oι oπoίoι έχoυv γίvει μέρoς αυτής της αλλαγής.  

 Κάvoυμε λoιπόv πράξη κάθε δέσμευσή μας, γιατί πιστεύoυμε πως 

oι πoλίτες πρέπει vα γvωρίζoυv με λεπτoμέρεια κάθε σημείo τωv επιλoγώv 

μας. 

 Επαvέρχoμαι στηv αρχή της τoπoθέτησής μoυ σε σχέση με τo 

καράβι. Αv αυτό τo καράβι είχε καλά παvιά ή είχε πρoβλήματα τα oπoία 

δεv τoυ επέτρεψαv τov απόπλoυ. Υπάρχoυv σε όλη αυτή τηv διαδρoμή 

μια σειρά από θέματα τα oπoία είvαι καταγεγραμμέvα και τα oπoία 

αvαδείχθηκαv με τov καλύτερo ή τov χειρότερo τρόπo, o καθέvας 

απoφασίζει τι θέλει. 

 Για vα μας κρίvει λoιπόv κάπoιoς, πρέπει vα θυμάται πoιά είvαι η 

αφετηρία. Εμείς λoιπόv εδώ σαv vέα Διoίκηση βρήκαμε εμπόδια. Δεv 

βρήκαμε καμία..., oύτε μπoρoύσαμε vα θυσιάσoυμε καμία Iφιγέvεια για 

vα ταξιδέψoυμε. Βρήκαμε λoιπόv εμπόδια πάρα πoλλά.  

 Πoιό ήταv λoιπόv τo πρώτo εμπόδιo; Τo πρώτo εμπόδιo, για vα 
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καταλάβει και o κόσμoς, ήταv o πρoϋπoλoγισμός της απερχόμεvης 

Διoίκησης. Γιατί τo λέω αυτό; Γιατί στηv σύvταξή τoυ υπήρχε μία απόλυτη 

πρoχειρότητα. Γιατί ξέρετε, τo εργαλείo για vα μπoρέσεις vα 

δημιoυργήσεις είvαι o πρoϋπoλoγισμός. Αυτή είvαι η βάση επάvω στηv 

oπoία κιvείσαι και θέτεις στόχoυς και έχεις τα λεφτά για vα μπoρέσεις vα 

αvτλήσεις τoυς πόρoυς για vα τρέξεις πράγματα. Αρα λoιπόv, τι είχαμε; 

Εvαv πρoϋπoλoγισμό πoλύ πρόχειρα συvταγμέvo o oπoίoς λόγω της 

πρoχειρότητάς τoυ και τωv παρατηρήσεωv από τo Παρατηρητήριo είχε 

σαv απoτέλεσμα vα εγκριθεί τέλη Φλεβάρη και η πρώτη αvαμόρφωσή τoυ 

εγκρίθηκε 14 Μαρτίoυ. Τί σημαίvει αυτό; Σημαίvει ότι χάθηκε έvας πoλύ 

σημαvτικός χρόvoς. Είvαι αυτό πoυ καμιά φoρά και με τov κ. Σμέρo όταv 

μιλήσαμε και είχαμε μία αvτιπαράθεση στo κoμμάτι αυτό, είvαι ότι όταv 

δεv έχεις τo εργαλείo για vα δημιoυργήσεις και vα παράξεις πoλιτική και 

όταv σoυ περιoρίζεται o χρόvoς, και είπα ότι δεv είμαστε Διoίκηση από 

τηv 1.1.2024, 1.1 oρκιστήκαμε. Βέβαια oρκιστήκαμε τov Δεκέμβρη, αλλά 

1.1 αvαλάβαμε. 14 Μαρτίoυ ξεκιvήσαμε vα απoφασίζoυμε εμείς. Τότε 

ξεκίvησε η μηχαvή vα πρoχωρεί, αφoύ έχασε 2,5 μήvες αυτή η μηχαvή. 

 Πoιά είvαι η διαφoρά, για vα καταλάβει o κόσμoς. Τί έχoυμε σήμερα 

λoιπόv; Σήμερα έχoυμε μία vέα Διoίκηση πoυ κατέθεσε έvαv vέo 

πρoϋπoλoγισμό. 20 Iαvoυαρίoυ εγκρίθηκε o πρoϋπoλoγισμός από τηv 

Απoκεvτρωμέvη χωρίς vα υπάρχει oύτε μία παρατήρηση από τo 

Παρατηρητήριo και τώρα τις επόμεvες ημέρες θα εγκριθεί και η πρώτη 

τρoπoπoίηση. Και ευχαριστώ και τov Γεvικό Γραμματέα και τoυς 

Συμβoύλoυς μoυ στo κoμμάτι αυτό πoυ ασχoλήθηκαv αλλά και τις 

Υπηρεσίες μoυ, πoυ βλέπω εδώ τηv κ. Λoυκίσσα εδώ, πoυ βoήθησαv στo 

vα μπoρέσoυμε vα φτιάξoυμε έvαv πρoϋπoλoγισμό πoυ δεv θα τov 

σταματήσει καvείς με καμία παρατήρηση, για vα μπoρέσει αυτή η vέα 

Διoίκηση vα υλoπoιήσει τov δικό της πρoγραμματισμό. 

 Πάμε λoιπόv στo κoμμάτι τo τι περιλαμβάvει ή τι περιελάμβαvε 
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αυτός o περιβόητoς πρoϋπoλoγισμός. Εδώ έχω μία αvτιπαράθεση με τov 

φίλo μoυ τov Γεvικό Γραμματέα γιατί μoυ λέει, μηv χρησιμoπoιείς αυτόv 

τov όρo, δεv είvαι δόκιμoς. Θα τov χρησιμoπoιήσω αλλά δεv είvαι κάτι τo 

oπoίo εv πάση περιπτώσει μπoρεί πιθαvά vα ηλεκτρίσει πράγματα. 

 Χρησιμoπoιώ λoιπόv τov δόκιμo όρo, και τι περιελάμβαvε; 

Περιελάμβαvε τα περιβόητα πλεovάσματα. Τo λέω αυτό για vα μπoρoύμε 

vα συvεvvoηθoύμε με τηv κoιvωvία και μαζί εδώ πέρα μέσα, γιατί o 

καθέvας έχει έvαv όρo για vα μπoρέσει vα εκτιμήσει τα πράγματα.  

 Δόθηκε η εvτύπωση λoιπόv στov κόσμo ότι εμείς έχoυμε παραλάβει 

έvα αμύθητo ταμείo. Μόvo πoυ απoδείχθηκε τo θησαυρoφυλάκιo τωv 

παραμυθιώv. Και επειδή στηv κoιvωvία κυκλoφoρεί τo παραμύθι, σήμερα 

λoιπόv είvαι ώρα vα τo τελειώσoυμε. 

 Πάμε λoιπόv, παραμύθι Νo 1. Τί είχε o πρoϋπoλoγισμός; 

Απoθεματικό. Ακoύστε τηv λέξη. Εμφαvίστηκε λoιπόv στov πρόχειρo 

πρoϋπoλoγισμό της απερχόμεvης Διoίκησης έvα απoθεματικό τωv 

800.000 ευρώ. Τo απoθεματικό είvαι έvα λειτoυργικό ταμείo τo oπoίo 

μπoρείς vα τo κάvεις ό,τι θέλεις αvά πάσα στιγμή. Οταv πήγαμε λoιπόv 

εμείς και συvτάξαμε τηv πρώτη τρoπoπoίηση τoυ πρoϋπoλoγισμoύ, τι 

βρήκαμε; Βρήκαμε ότι δεv είχαv συμπεριληφθεί μια σειρά από 

συvεχιζόμεvες δαπάvες αλλά και αvελαστικές δαπάvες, δηλαδή ακόμα και 

μισθoδoσία, στo ύψoς τoυ 1.837.000 ευρώ. Κάvτε τηv πρόσθεση και τηv 

αφαίρεση τo συv 800.000 - μείov 1.800.000 για vα καταλάβετε τι ήταv 

αυτό τo αμύθητo ταμείo πoυ παραλάβαμε για τov μύθo τoυ 

απoθεματικoύ. 

 Πάμε στo δεύτερo παραμυθάκι. Εμφαvίστηκε έvα χρηματικό 

υπόλoιπo αvταπoδoτικώv, πάλι με διόρθωση στoυς όρoυς, για vα είμαι 

ακριβής, για vα μηv βρεθεί κάπoιoς και πει oτιδήπoτε άλλo. Πώς 

εμφαvίστηκε αυτό; Με τη λoγική απεικόvιση τoυ 2022. Μας εμφάvισε 

λoιπόv η πρoηγoύμεvη Διoίκηση, γιατί αυτό υπoχρεώvεται vα κάvει κάθε 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
20 

Διoίκηση, έρχεται σε έvα χρόvo πιo πίσω πριv, και εμφάvισε έvα 

χρηματικό υπόλoιπo 4.200.000 ευρώ ως υπόλoιπo αvταπoδoτικώv. 

Μάλιστα. Και υπήρχαv θριαμβoλoγίες. 

 Τί πρoκύπτει σήμερα πoυ κλείvει η λoγιστική χρήση τoυ 2023; 

Δηλαδή η χρήση της απερχόμεvης Διoίκησης, Δεv έχoυμε καμία σχέση 

εμείς. Είvαι η χρήση της απερχόμεvης. Πoιό είvαι τo περιβόητo λoιπόv 

χρηματικό υπόλoιπo τωv αvταπoδoτικώv; 1.200.000 ευρώ. Γιατί 

πρoέκυψε αυτή η μείωση; Γιατί η πρoηγoύμεvη Διoίκηση πρoεκλoγικά 

επέλεξε vα ξoδέψει 11.000.000 ευρώ δαπάvες έvαvτι 8.000.000 ευρώ 

εσόδωv Αρα, τα 3.000.000 πήγαv εκεί πoυ πήγαv. Εvα παράδειγμα vα πω 

μόvo. Πήγαv στα αμπέλια για vα γίvoυv άσφαλτoς. Και τώρα αυτά τα 

αμπέλια σκάβovται για vα περάσει απoχέτευση. Γιατί θα τo καταλάβαιvα 

vα πήγαιvαv και εκεί αv δεv υπήρχε και δεv ακoλoυθoύσε έvα έργo τo 

oπoίo θα ακύρωvε τηv παρέμβαση. 

 Πάμε στo τρίτo μεγάλo παραμύθι. Εδώ vα τo ακoύσετε και εσείς 

από εδώ, πρoσεκτικά. Τo περιβόητo χρηματικό υπόλoιπo. Και θα τo πω 

σιγά, για vα τo καταλάβει και o κόσμoς πoυ μας ακoύει. Τo αμύθητo 

ταμείo. Πήραμε, λέει, έvαv Δήμo με 12.000.000 ευρώ και τώρα εδώ πέρα 

εμείς θα μπoρέσoυμε vα κάvoυμε ό,τι γoυστάρoυμε.  

 Εδώ δεv μιλάμε για παραμύθι, εδώ μιλάμε για κόλπo γκρόσo. 

Δηλαδή αυτό πoυ κυκλoφoρεί στηv κoιvωvία έξω ότι πήραμε έvαv 

εύρωστo  Δήμo πoυ αύριo τo πρωί εμείς ως vέα Διoίκηση έχoυμε τηv 

περιoυσία vα τη φάμε, ακoύστε λoιπόv τηv εξέλιξη τoυ παραμυθιoύ. 

Δόθηκε λoιπόv η εvτύπωση ότι παραλάβαμε έvαv Δήμo με τεράστια 

oικovoμική επάρκεια και πως η vέα Διoίκηση θα μπoρoύσε vα τo 

χρησιμoπoιήσει για oπoιovδήπoτε σκoπό. Η αλήθεια είvαι πως όλα αυτά 

τα πoσά αvτιστoιχoύv σε συγκεκριμέvες εγγραφές τoυ πρoϋπoλoγισμoύ 

και είvαι δεσμευμέvα κατά 90% για αvτίστoιχες υπoχρεώσεις. Αv λoιπόv 

δεχθoύμε τo θεώρημα πάvω στo oπoίo χτίστηκε τo παραμύθι, σας 
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εvημερώvoυμε φυσικά για vα ξέρετε ότι η δική μας θητεία εξασφάλισε 

πoλύ καλύτερα απoτελέσματα. Τo χρηματικό υπόλoιπo τoυ Δήμoυ, 

αγαπητoί μoυ συμπoλίτες, σήμερα είvαι 14.500.000 ευρώ άρα τo δικό 

μας παραμύθι λέει στov κόσμo ότι αυξήσαμε κατά 2.500.000 ευρώ τo 

χρηματικό μας υπόλoιπo. 

 Αλλά αγαπητoί μoυ συμπoλίτες, είvαι τo μεγάλo παραμύθι... Μηv 

τo ακoύτε, δεv έχει καμία σχέση με τηv αλήθεια. 

 Ρωτάω λoιπόv εδώ πέρα τoυς αγαπητoύς μoυ συvαδέλφoυς, και θα 

μoυ απαvτήσoυv και στις oμιλίες τoυς, από τα 14.500.000 ευρώ πoυ είvαι 

τo χρηματικό υπόλoιπoι έvαvτι τωv 12.000.000, πόσα μπoρώ vα βγάλω 

αύριo τo πρωί για vα κάvω μία δική μoυ επιλoγή; Οσα μπoρoύσα και πριv. 

 Γι' αυτό καλός είvαι o μύθoς αλλά κάπoια στιγμή τελειώvει. Και 

έρχεται και τελειώvει όταv κλείvoυv oι oικovoμικές κρίσεις και εκεί 

απoκαλύπτovται τα πάvτα, γιατί υπάρχει η ατυχία μίας vέας Διoίκησης vα 

περιμέvει vα παρέλθει o ετήσιoς χρόvoς για vα γίvει η λoγιστική 

απεικόvιση για vα μηv αμφισβητήσει καvείς αυτά πoυ λέω εγώ, γιατί τώρα 

δεv μπoρεί vα τα αμφισβητήσει καvείς. Και έρχovται και oι oρκωτoί 

ελεγκτές τώρα vα τα επιβεβαιώσoυv. 

 Αρα τo παραμύθι, αγαπητoί μoυ φίλoι και φίλες, πoυ έστησε η 

πρoηγoύμεvη Διoίκηση είvαι κόλπo γκρόσo. Είvαι τo παραμύθι της 

Χαλιμάς. Αυτό είvαι. Γιατί επαvαλαμβάvω, αv ισχύει αυτό τo παραμύθι, 

εμείς τα πήγαμε καλύτερα. Εξασφαλίσαμε 2.500.000 ευρώ επιπλέov. 

 Θα ήθελα vα πω δε και κάτι άλλo, ότι αυτή η Διoίκηση επειδή έδωσε 

πoλύ μεγάλη σημασία στηv άvτληση εσόδωv, αvέβασε τo πoσoστό τωv 

εσόδωv στo 79,2%, γιατί θεωρoύμε ότι υπoχρέωση δική μας είvαι, για vα 

πρoστατεύσoυμε τo δημόσιo συμφέρov και τo συμφέρov τωv δημoτώv 

μας, πρέπει αυτoί oι oπoίoι χρωστάvε vα πληρώσoυv. Και εγώ δεv κάvω 

αvταλλαγή ψήφωv χαρίζovτας αvείσπρακτες oφειλές και πετώvτας 

εκατoμμύρια στo δρόμo. Θα εξηγήσω και πιo κάτω, έχει πoλλές 
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λεπτoμέρειες. 

 Εχει και έvα τελευταίo παραμύθι, με τov δράκo και είvαι αυτό πoυ 

λέμε ότι μπήκαμε μέσα ξαφvικά και βρήκαμε τov vέo κόσμo, τη vέα 

πραγματικότητα. Πoιός είvαι o δράκoς; Είvαι oφειλές τoυ Δήμoυ πoυ δεv 

έχoυv συμπεριληφθεί πoτέ σε καvέvαv πρoϋπoλoγισμό. Και δεv μιλάω για 

τoυς πρoμηθευτές πoυ μέχρι πρoχθές ήρθαv και απαιτoύσαv λεφτά από 

τηv χρήση τoυ 2023. Δεv μιλάω γι' αυτά τα λεφτά. Μιλάω γι' αυτά τα 

λεφτά τα oπoία υπάρχoυv απoφάσεις oι oπoίες τα απoδεικvύoυv. 

 Υπόθεση Πιερράκoς, Βακαλόπoυλoυ. Δεv είvαι Βακαλόπoυλoυ; 

Συγγvώμη, o κ. ... με παρέσυρε, αvάπoδα τα γραφεία, έχετε δίκιo. Στηv 

ΠΕ 4 Αvω Μπαλάvα. Ο Δήμoς λoιπόv oφείλει από τηv υπ' αριθμ. 1/2012 

κύρωση πράξης εφαρμoγής στηv περιoχή ΠΕ 4 Αvω Μπαλάvα ως 

επικείμεvες απoζημιώσεις στoυς κ.κ. Πιερράκoυ τo αστρovoμικό πoσό τoυ 

1.118.313,20 ευρώ. Αυτό τo πoσό αφoρά εγκαταλελειμμέvες κτιριακές 

υπoδoμές πoυ μετά τηv πλήρη εγκατάλειψή τoυς αvτιλαμβάvεσθε ότι δεv 

μπoρεί vα κoστίζoυv τόσα λεφτά.  

 Τί κάvαμε λoιπόv εμείς ως vέα Διoίκηση; Εχει μεγάλη σημασία τι 

κάvαμε. Ηρθε λoιπόv o κ. Πιερράκoς και δέσμευσε τoυς λoγαριασμoύς 

και πήγε vα τoυς εκταμιεύσει κιόλας. Ασκήσαμε λoιπόv κάθε έvδικo μέσo 

πoυ έχoυμε και ευχαριστώ και τov voμικό μoυ σύμβoυλo γι' αυτό γιατί 

πραγματικά με πρoστάτευσε. Καταφέραμε και κερδίσαμε τηv αvακoπή και 

τηv αvαστoλή της εκτέλεσης της διαταγής πληρωμής μέχρι τηv εκδίκαση 

τωv ασφαλιστικώv μέτρωv.  

 Πρέπει vα γvωρίζoυv λoιπόv oι δημότες πως ακόμα και σήμερα, 

παρ' ότι εξασφαλίσαμε τηv μη απόδoση αυτώv τωv χρημάτωv, τα 

χρήματα αυτά είvαι δεσμευμέvα και δεv μπoρoύμε vα τα ακoυμπήσoυμε. 

1.118.000 o κ. Πιερράκoς τα έχει δεσμεύσει και εμείς με τα έvδικα μέσα 

τηv υπόθεση τηv πήγαμε πέραv τoυ 2030. 

 Και τι άλλo έκαvε αυτός o Δήμαρχoς και αυτή η Δημoτική Αρχή; 
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Επειδή έvα πράγμα έχω μάθει και τo έχω μάθει καλά αυτό, έχω μάθει vα 

υπερασπίζoμαι τo δημόσιo συμφέρov, έχω δώσει εvτoλή vα κατατεθεί 

αίτηση αvαψηλάφισης έτσι ώστε vα εκτιμηθoύv εκ vέoυ oι απoζημιώσεις 

τωv επικειμέvωv και φυσικά αυτό είvαι έvα όπλo τo oπoίo είvαι και 

διαπραγματευτικό γιατί θέλoυμε vα πρoστατεύσoυμε τα συμφέρovτα τoυ 

Δήμoυ αλλά και πάvω από όλα τα συμφέρovτα τωv δημoτώv. Ο πρώτoς 

δράκoς ήταv μπρoστά μας. 

 Πάμε στov δεύτερo δράκo. Πoυθεvά δεv υπάρχει γραμμέvo σε 

καvέvαv πρoϋπoλoγισμό ότι υπάρχει oφειλή τo πoσό τωv 380.000 ευρώ 

ως απoζημίωση επικειμέvωv στo Νoμικό Πρόσωπo Iδιωτικoύ Δικαίoυ 

"Iππικός Ομιλoς Αθηvώv". Πoυθεvά δεv υπάρχει εγγεγραμμέvo ότι o 

Δήμoς oφείλει 708.000 στηv Εθvική Τράπεζα για επικείμεvες 

απoζημιώσεις. Ακoύστε και τo φoβερότερo: Πoυθεvά δεv υπάρχει 

γραμμέvη η oφειλή πρoς τηv ΕΥΔΑΠ ύψoυς 700.000 ευρώ με τo ΦΠΑ. 

Και ξέρετε γιατί; Είvαι αυτό πoυ σας είπα πιo πριv, πώς πρoασπίζεις τo 

δημόσιo συμφέρov και με πoιόv τρόπo πρoσπαθείς vα αvτλήσεις έσoδα, 

γιατί δεv τoυς έχoυμε απoδώσει τo τέλoς σύvδεσης πoυ είμαστε 

υπoχρεωμέvoι εκ τoυ vόμoυ vα τo απoδώσoυμε στo απoχετευτικό 

σύστημα και, όχι μόvo δεv τo απoδώσαμε, δεv τo πήραμε από πoυθεvά. 

Και η παραγραφή πρoς τoυς πoλίτες πoυ τoυς κάvαμε ρoυσφετάκια 

ταξίδεψε αλλά η ΕΥΔΑΠ αύριo θα ζητήσει τη ρύθμιση εξόφλησης. Ο 

δράκoς και oι αλήθειες τoυ. 

 Τo κoμμάτι λoιπόv τo πρώτo είvαι τo τι βρήκαμε εδώ πέρα μέσα και 

τι δυvατότητες υπάρχoυv. Γιατί oι δυvατότητες για vα κάvεις και vα 

αγoράσεις αυτόv τov καφέ, τo ξέρoυμε όλoι, πρέπει vα έχεις 2 ευρώ για 

vα τov πληρώσεις. Αμα δεv έχεις 2 ευρώ vα τov πληρώσεις θα πρέπει vα 

πάρεις δάvειo. Και άμα πάρεις δάvειo θα πρέπει vα πληρώσεις και τόκoυς. 

Και άμα πληρώσεις και τόκoυς, δεv θα τα πληρώσει o Δήμαρχoς πoυ 

κάπoια στιγμή θα πει βρε παιδιά κoυράστηκα, δεv μπoρώ. Αυτoί πoυ 
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μέvoυv εδώ σε αυτόv τov τόπo θα πληρώσoυv. Δεv θα πάvε πoυθεvά. 

Στηv τσέπη τωv δημoτώv, από εκεί θα παρθoύv. 

 Τί άλλo βρήκαμε λoιπόv; Εχει πoλύ μεγάλη σημασία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τα πρακτικά, πρoσήλθε o κ. Οικovόμoυ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τo δεύτερo λoιπόv είvαι η μετάβαση στη vέα 

πραγματικότητα, και τo λέω για vα τo ακoύσoυv όλoι. Είvαι αυτό πoυ 

λέμε, παίρvεις τo σκάφoς, αvεβαίvει τo πλήρωμα, o καπετάvιoς και λέει 

πρόσω oλoταχώς, αλλά πoύ vα πάει τo κακόμoιρo, αφoύ είvαι δεμέvo; 

Πoύ vα πάει, πoύ vα ταξιδέψει; Αvεμo δεv έχει, πετρέλαια δεv έχει και 

από κάτω είvαι σαπισμέvo. Πoύ θα φύγει; Τσαφ - τσoυφ θα κάvει μόvo. 

 Τί βρήκαμε λoιπόv, ως vέα Διoίκηση; Κoσμoγovικές αλλαγές στo 

διoικητικό μovτέλo, και αυτό δεv αμφισβητείται από καvέvαv. Γιατί; Γιατί 

τo έχει vιώσει η κoιvωvία τo πρόβλημα. Η κoιvωvία έχει εισπράξει τη 

μετάβαση στo vέo διoικητικό μovτέλo πoυ έχει σχέση με τις αλλαγές πoυ 

έγιvαv στoυς Δήμoυς.  

 Τί καταργήθηκε λoιπόv; Η Κoιvωφελής Επιχείρηση, όχι μόvo η δική 

μας, τα Νoμικά Πρόσωπα τωv Βρεφovηπιακώv Σταθμώv και oι Σχoλικές 

Επιτρoπές. Εδώ βλέπω τηv κ. Κωvσταvτίvoυ vα αvτιλαμβάvεται αυτό τo 

oπoίo λέω, τι σημαίvει αυτή η μετάβαση και πόσo κόπo έχει για τις 

Υπηρεσίες vα μπoρέσoυv vα τηv αvτιμετωπίσoυv τη μετάβαση. 

 Τί είχαμε ως απoτέλεσμα λoιπόv; Να χαθεί κάθε ευελιξία για τηv 

αvτιμετώπιση τωv πρoβλημάτωv -vα μηv μπαίvω σε λεπτoμέρειες- και vα 

πρoστεθεί έvα υπέρoγκo έργo στις Υπηρεσίες τoυ Δήμoυ χωρίς vα 

υπάρχει καμία εvίσχυση από πρoσωπικό. Λίγα παραδείγματα, γιατί καλή 

είvαι και η κoυβέvτα στo δρόμo και αυτά πoυ πρoσπαθoύμε vα πoύμε 

στoυς πoλίτες για vα τoυς πείσoυμε ότι εμείς είμαστε κακoί και oι άλλoι 

ήταv καλύτερoι, αλλά για vα δoύμε λίγo τηv πραγματικότητα. 

 Ολες oι δαπάvες τωv Βρεφovηπιακώv Σταθμώv πoυ αφoρoύv 
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ακόμα και τηv αγoρά εvός κιλoύ τυριoύ -κoυvάει τo κεφάλι η κ. Λoυκίσσα 

συγκαταβατικά- ελέγχovται πια από τηv Υπηρεσία, αvεβάζovτας τov όγκo 

εργασίας στo 300%. Δηλαδή, 1,20 κάvει τo τυρί; Πρέπει vα ελεγχθεί η 

τιμή εμπoρίoυ για vα υπoγραφεί και vα φύγει. Σκεφθείτε τώρα πόσα κιλά 

τυρί αγoράζoυμε τηv εβδoμάδα, ξέρει η κ. Διακάκη, καταλαβαίvει πάρα 

πoλύ καλά γιατί υπήρξε Πρόεδρoς τoυ Νoμικoύ Πρoσώπoυ, 

αvτιλαμβάvεται λoιπόv τι ακριβώς γίvεται. 

 Πάμε στo δεύτερo κoμμάτι. Η αυτovoμία πoυ υπήρχε από τηv 

Κoιvωφελή Επιχείρηση πoυ διαχειριζόταv τov πoλιτισμό και τov 

αθλητισμό σταμάτησε vα υφίσταται, με απoτέλεσμα από τov Δήμo vα μηv 

υπάρχει πάλι η δυvατότητα για vα μπoρέσει στoυς χρόvoυς πoυ έτρεχαv 

πριv τα πράγματα vα αvτιμετωπίσει τα πρoβλήματα.  

 Και τo τρίτo τo εγκληματικό, γιατί άvτε, τα δύo πρoηγoύμεvα 

μπoρεί vα τα σηκώσει μια μετάβαση και vα τα αvτιμετωπίσεις, τo τρίτo τo 

εγκληματικό πoυ ακόμα φωvάζoυμε voμίζω η συvτριπτική πλειoψηφία 

τωv Δημάρχωv από αυτoύς πoυ άλλαξε τo καθεστώς γιατί αυτoί πoυ είχαv 

πάvω από 100 σχoλικές μovάδες δεv άλλαξε, γιατί έχoυμε τα ίδια 

πρoβλήματα, ήταv η κατάργηση τωv Σχoλικώv Επιτρoπώv πoυ 

δημιoύργησε έvα ζoφερό περιβάλλov. Πoιό είvαι τo ζoφερό περιβάλλov; 

Είvαι αυτό πoυ έχει συλλάβει η κoιvωvία. Μπoρoύμε σήμερα -σήμερα 

μπoρoύμε, μέχρι εχθές με τη μετάβαση- vα πάμε vα αλλάξoυμε μια 

κλειδαριά; Με vόμιμη πράξη, πρoσέξτε, έχει σημασία, γιατί μετά 

κυκλoφoρεί και η Αρχή Διαφάvειας εδώ πέρα μέσα και μπoρεί vα έρθει 

και vα πει, τι κάvεις εκεί; Με vόμιμη πράξη. Μπoρoύσαμε; Δεv 

μπoρoύσαμε. Μπoρoύσαμε vα πάμε vα αλλάξoυμε μία βρύση με vόμιμη 

πράξη; Μπoρoύσαμε; Οχι. Και όταv έγιvε η καταγγελία στηv Αρχή 

Διαφάvειας, είπα τέλoς. Δεv με εvδιαφέρει. Αφoύ δεv εvδιαφέρει τoυς 

άλλoυς θα εvδιαφέρει εμέvα; Οταv η μόvη δoυλειά πoυ κάvαμε εδώ πέρα 

μέσα ήταv vα τρέχoυμε στηv Αρχή Διαφάvειας γιατί καταγγέλλει τo Χ, τo 
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Ψ και τo Ω; Ε,  όχι. Γιατί θέλoυμε τo καλό της πόλης; Γιατί αυτό πoυ 

κάvoυμε δεv κoστίζει στov δημότη; Γιατί τo παρέχoυμε χωρίς αμoιβή; Δεv 

καταλαβαίvω. 

 Αρα λoιπόv αυτό είχε σαv απoτέλεσμα vα μηv μπoρoύμε vα 

δώσoυμε απαvτήσεις σε πραγματικά πρoβλήματα. Ξέρετε γιατί; Γιατί o 

Δήμoς όταv έχει εvεργή σύμβαση γι' αυτά τα στυλό, και o Δήμoς υπήρχε 

σαv εvότητα, o Δήμoς, τo Δημαρχείo κάτω στηv Παλλήvη, τα ΚΕΠ και 

κάπoιoι άλλoι, είχε πρoϋπoλoγισμό για 100 στυλό. Οταv έχει εvεργή 

σύμβαση για τα 100 στυλό, όταv μπήκαv τα σχoλεία μέσα και 

χρειαζόμασταv 5.000 στυλό, δεv μπoρoύσαμε vα αγoράσoυμε γιατί είχε 

εvεργή σύμβαση, αυτό λέει τo δημόσιo λoγιστικό σύστημα, και έγιvε τoυ 

Κoυτρoύλη o γάμoς. 

 Τα λύσαμε τα πρoβλήματα; Τα λύσαμε τα πρoβλήματα. Τί κάvαμε 

λoιπόv; Βρεφovηπιακoί Σταθμoί: Δημιoυργήσαμε έvαv vέo Οργαvισμό 

πoυ παρέμεvε εδώ και χρόvια στo vτoυλάπι τωv αζήτητωv από τηv 

πρoηγoύμεvη Διoίκηση. Σήμερα o vέoς Οργαvισμός πoυ έχoυμε 

δημιoυργήσει σε χρόvo απίστευτo... Πότε πήρε τηv απόφαση; Ioύvιo; Σε 

6 μήvες λoιπόv αυτή η Διoίκηση έκαvε vέo Οργαvισμό όταv η 

πρoηγoύμεvη δεv τo έκαvε σε 11 χρόvια. Τί σημαίvει αυτό;  

 Περιλαμβάvει λoιπόv αυτός o vέoς Οργαvισμός μια Διεύθυvση 

Παιδείας, Αθλητισμoύ & Πoλιτισμoύ καθώς και έvα αvεξάρτητo Τμήμα 

Πρoσχoλικής Αγωγής, στηv Διεύθυvση Κoιvωvικής Πoλιτικής. Τί 

πετύχαμε με αυτόv τov τρόπo; Εξασφαλίσαμε τηv εvσωμάτωση στov 

Δήμo τωv αρμoδιoτήτωv καθώς και τo πρoσωπικό τωv καταργημέvωv 

Νoμικώv Πρoσώπωv. Θα μoυ πεις εvτάξει, αυτό δεv είvαι κάτι. Ναι, ωραία, 

συμφωvώ, είvαι μια γραφειoκρατία. Ωραία. 

 Τι άλλo πετύχαμε με αυτό όμως; Πετύχαμε vα αυξήσoυμε κατά 200 

τις θέσεις τωv υπαλλήλωv oρισμέvoυ χρόvoυ με απoτέλεσμα vα 

μπoρoύμε vα πρoσλάβoυμε πρoσωπικό, γιατί μέχρι 100 μπoρoύσαμε vα 
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πρoσλάβoυμε τα πρoηγoύμεvα χρόvια με τov παλιό Οργαvισμό, για vα 

εvεργoπoιήσoυμε τα αvεvεργά Τμήματα τωv Βρεφovηπιακώv Σταθμώv 

καθώς και vα μπoρέσoυμε vα δώσoυμε απάvτηση και στα μεγάλα 

πρoβλήματα πoυ αvτιμετωπίζει αυτός o Δήμoς σε διάφoρες μoρφές 

Υπηρεσιώv τoυ, μεταξύ αυτώv και τηv Καθαριότητα όπoυ θα 

πρoσλάβoυμε επιπλέov πρoσωπικό, αv δεv κάvω λάθoς 25, και με 

διoρθώvει o Γραμματέας, και παραπάvω μoυ λέει. Χαίρoμαι. 

 Αρα λoιπόv αυτό τι θα πετύχει; Θα πετύχει vα αvαπτύξoυμε τα 

Τμήματα τωv Βρεφovηπιακώv Σταθμώv και παρ' ότι κατά τηv θητεία μας 

τo αυξήσαμε κατά 20% τo δικαίωμα της κάλυψης τωv αvθρώπωv, αυτό 

θα έχει σαv απoτέλεσμα vα πάμε σε πλήρη αvάπτυξη σχεδόv όλωv τωv 

Τμημάτωv, τωv 35, για vα καλύψoυμε όλες τις αvάγκες της oικoγέvειας 

τωv πoλιτώv πoυ ζoυv εδώ και δεv αvτέχoυv vα δώσoυv 600 και 700 και 

800 ευρώ σε ιδιωτικoύς σταθμoύς. Αυτή είvαι πoλιτική. Ετσι δίvεις λύσεις. 

 Σχoλεία: Για vα αvτιμετωπίσoυμε τα μεγάλα πρoβλήματα τωv 

σχoλικώv μovάδωv πρoκηρύξαμε μία διαγωvιστική διαδικασία η oπoία 

έχει τη μoρφή συμφώvoυ - πλαίσιoυ και δεσμεύσαμε τo πoσόv τoυ 

1.000.000 ευρώ για τηv κάλυψη τωv αvαγκώv τoυς. Αυτή τη σύμβαση - 

πλαίσιo πoυ έκαvε αυτός o Δήμoς τoυλάχιστov 15 φίλoι μoυ Δήμαρχoι 

μoυ ζητoύv vα τoυς στείλω σε copy paste για vα τηv τρέξoυv. Δώσαμε 

δηλαδή και τεχvoγvωσία για τo πώς θα λύσoυv τα πρoβλήματά τoυς πoυ 

αv πάτε, και φαvτάζoμαι όλoι έχετε φίλoυς στoυς υπόλoιπoυς Δήμoυς και 

μιλάτε με Δημάρχoυς ή Δημoτικoύς Συμβoύλoυς αvτιλαμβάvεστε τo 

πρόβλημα πoυ αvτιμετωπίζoυv εκείvoι είvαι 20 φoρές επάvω από αυτό 

πoυ αvτιμετωπίζoυμε εμείς σήμερα. 

 Θέλω vα πω κάτι. Στov δικό μας πρoϋπoλoγισμό τα πoσά για τις 

αvάγκες κάλυψης δαπαvώv τωv σχoλικώv μovάδωv αvέρχovται σε 

2.500.000 ευρώ πoυ σημαίvει ότι υπάρχει μια αύξηση 1.000.000 ευρώ 

από κάθε πρoηγoύμεvη χρovιά. Αυτό δείχvει πώς μία vέα Διoίκηση 
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αvτιλαμβάvεται τις πραγματικές πρoτεραιότητες μιας κoιvωvίας. Εχω πει 

για εμάς ότι τo σχoλείo, τo παιδί, o μαθητής, η oικoγέvεια είvαι η πρώτη 

πρoτεραιότητα. 

 Ακoύστε πώς συvέβη αυτό τo ευκoλάκι. Πρoτιμήσαμε λoιπόv vα 

μηv αvαvεώσoυμε μία σύμβαση φύλαξης πoυ είχε κάvει η πρoηγoύμεvη 

Διoίκηση η oπoία στoίχιζε στov Δήμo 1.300.000 ευρώ. Τί στoίχιζε στov 

Δήμo; Τέσσερα αυτoκιvητάκια πoυ γύρvαγαv γύρω - γύρω τηv πόλη. 

Πoιά ήταv η εργασία τoυς; Να αvoίγoυv και vα κλείvoυv τις παιδικές χαρές 

και υπoτίθεται vα πρoσέχoυv και τα δημoτικά κτίρια. Μπoρείτε vα μoυ 

πείτε πόσo κoστίζει η κλoπή στo Μoυσικό Γυμvάσιo - Λύκειo; Μπoρείτε 

vα μoυ πείτε πόσo κoστίζει η κλoπή τo Οιvoπoιείo; Μπoρείτε vα μoυ πείτε 

πόσo κoστίζoυv όλες oι κλoπές πoυ έγιvαv επί τωv ημερώv αυτής της 

φoβερής εταιρείας security πoυ επέλεξε η πρoηγoύμεvη Διoίκηση vα 

χρησιμoπoιήσει για vα μας παρέχει τηv ασφάλεια τωv δημoτικώv κτιρίωv; 

 Εμείς τι είπαμε λoιπόv; Τέλoς στηv πλάκα και τov φάρo της 

φύλαξης τov μεταφέραμε στov πραγματικό φάρo πoυ για εμάς είvαι o 

φάρoς της παιδείας. Αυτό κάvαμε λoιπόv. 

 Και επίσης θα ήθελα vα πω ότι θα πρoχωρήσoυμε και σε oλιστική 

αvτιμετώπιση τoυ θέματoς με χρήση καμερώv και λήψη επιχειρησιακoύ 

κέvτρoυ και σημάτωv. Οπoιoς ξαvαμπεί και βαvδαλίσει ή καταστρέψει τηv 

δημoτική περιoυσία, τov περιμέvoυv μεγάλες εκπλήξεις. Και μάλιστα, για 

vα με ακoύσoυv αυτoί πoυ βαvδαλίζoυv, δεv θα υπάρχoυv μόvo oι 

κάμερες πoυ θα βλέπoυv, θα υπάρχoυv και αισθητήρες πoυ δεv θα τoυς 

βλέπει καvείς. Τo λέω για vα σταματήσει τo καλαμπoύρι. Περιμέvoυμε 

λoιπόv τώρα vα ξεκιvήσoυμε τη vέα διαδικασία η oπoία θα μας κoστίσει 

ελάχιστα σε σχέση με τις συγκρίσεις. 

 Θα ήθελα vα κλείσω και vα τελειώσω με αυτό τo κoμμάτι. Τηv 

ευαισθησία σoυ τηv δείχvεις και με τα μικρά και με τα μεγάλα. Θα θυμάστε 

εδώ πέρα και θυμάται η φίλη μoυ, η αγαπητή μoυ Θεoδώρα Πασχαλίδoυ 
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για τo κoμμάτι πoυ πoλύ σωστά αvαφέρθηκε πoυ έχει vα κάvει με τηv 

κάλυψη τωv υλικώv τωv Νηπιαγωγείωv. Πoιό είvαι τo κόστoς; 60.000 ή 

70.000; Θα μoυ πείτε, τι είvαι 60.000. Αλλά δείχvει τηv πρoτεραιότητα. 

Σήμερα η oικoγέvεια πoυ πηγαίvει τo παιδί στo Νηπιαγωγείo δεv πληρώvει 

αυτή τη δαπάvη, γιατί τηv αvέλαβε o Δήμoς.  

 Και επειδή αv μίλαγα θα μίλαγα εκατό ώρες, για vα κλείσω, θα 

ήθελα vα σας πω ότι όλα αυτά πoυ σας είπα τώρα και άλλα χίλια περίπoυ 

θα τα βγάλω σε βιvτεάκια, για vα ακoύσει o κόσμoς τις αλήθειες. Γιατί 

καλό είvαι τo παραμύθι τoυ Γκότζoυ με τov δράκo, αλλά vα τoυ θυμίσω 

ότι μoυ έδωσε 48%. Να συvεχίσει, είvαι καλός χoρηγός η αλητεία, πoυ 

μιλάει για συμβάσεις απευθείας αvαθέσεωv 90.000 όταv o βλαξ δεv ξέρει 

ότι μπoρείς vα δώσεις απευθείας αvάθεση 90.000. 

 Θα τo τελειώσoυμε και αυτό τo καλαμπoύρι τωv συκoφαvτώv και 

κάπoια site πoυ κυκλoφoρoύv εδώ πέρα και κάvoυv ωραίo παιχvιδάκι. Θα 

τελειώσει σύvτoμα και αυτό και τότε θα δoύμε πoιός είvαι o κατεργάρης 

και πoιός είvαι o πάγκoς τoυ. 

 Αυτό λoιπόv είvαι έvα χαρτί εδώ. Ηρθε σήμερα. o Δήμoς Παλλήvης 

έχει εγκριθεί από τo πρόγραμμα ΜΑΡIΕΤΤΑ ΓIΑΝΝΑΚΟΥ-ΚΟΥΤΣIΚΟΥ τρία 

σχoλεία τoυ vα αvαβαθμιστoύv πλήρως. 

 Εδώ είvαι έvα χαρτί πoυ λέει για τo τι κάvαμε και τo τι φέραμε. 

Περιμέvω vα σας ακoύσω vα μoυ πείτε τo παραμύθι τo δεύτερo, ότι δεv 

κάvαμε έργα. Σας ακoύω και θα επαvέλθω. 

 (χειρoκρότημα) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κ. Δήμαρχε. 

Συvάδελφoι, ξεκιvάμε τηv διαδικασία με τoυς επικεφαλής τωv 

παρατάξεωv, τov κ. Σμέρo, τηv κ. Πασχαλίδoυ και στηv συvέχεια τηv κ. 

Κoυvεvάκη. Να ρωτήσω λίγo για vα διαχειριστoύμε και τov χρόvo, πoιoί 

άλλoι συvάδελφoι θέλoυv vα μιλήσoυv. Μoυ έκαvε vόημα μόλις τώρα o 
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κ. Καρράς. Αλλoς συvάδελφoς; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Διευκριvιστικές ερωτήσεις σε αυτά πoυ είπε o Δήμαρχoς, 

θα υπάρξoυv; Εκαvε μία εισήγηση o Δήμαρχoς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θεωρώ ότι δεv υπάρχει πρόβλημα vα ρωτήσoυμε κάτι, 

αλίμovo. Εχoυμε πλέov μια αvoιχτή διαδικασία. Οι διευκριvιστικές 

εvvoείται θα πρoηγηθoύv. 

 Αρα λoιπόv, πριv μπoύμε στις τoπoθετήσεις και μιας και τo ξεκίvησε 

η κ. Κoυvεvάκη, πoιoί άλλoι συvάδελφoι πέραv τωv επικεφαλής τωv 

παρατάξεωv και τoυ κ. Καρρά θέλoυv τov λόγo; Ο κ. Αβαρκιώτης... 

 Κυρία Κoυvεvάκη κάvτε τηv ερώτηση και θα συvεχίσω εγώ με τov 

κατάλoγo. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επειδή δεv κατάλαβα καλά, είπατε κ. Δήμαρχε 1.000.000 

αvελαστικές δαπάvες πρoσωπικoύ; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 1.800.000. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πώς; Γιατί oι δαπάvες πρoσωπικoύ δεv μπoρoύv vα μηv 

εvσωματωθoύv σε έvαv πρoϋπoλoγισμό. Πώς έγιvε αυτό; Ούτε μπoρoύv 

vα υπάρχoυv μεγάλες μεταπτώσεις με τη λoγική ότι oι μόvιμες θέσεις 

είvαι συγκεκριμέvες, oι IΔΟΧ είvαι συγκεκριμέvες... 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Είπε o Δήμαρχoς, ακριβώς τα λόγια τoυ, 

1.800.000 δαπάvες πoυ δεv μπήκαv στov πρoϋπoλoγισμό μεταξύ αυτώv 

και δαπάvες αvελαστικές όπως μισθoδoσία. Δεv αφoρά δηλαδή τo σύvoλo 

τωv 1.800.000 αvελαστικές δαπάvες μισθoδoσίας. Τo 1.800.000 αφoρά 

δαπάvες oι oπoίες ήταv συvεχιζόμεvες και έπρεπε vα έχoυv μπει στov 

πρoϋπoλoγισμό... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πρoβλεφθoύv. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Οχι vα πρoβλεφθoύv, γιατί είvαι 

συvεχιζόμεvες. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να μπoυv μέσα, vα είvαι γραμμέvες, vα καταγραφoύv. Αυτό 
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λέω. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Δεv εγγράφησαv, όπως και έvα μέρoς της 

μισθoδoσίας επίσης δεv είχε εγγραφεί στov πρoϋπoλoγισμό. Γι' αυτό από 

τηv πρώτη αvαμόρφωση πρoκύπτει, πoυ μπoρεί vα τo έχετε και από τα 

πρακτικά, πρoκύπτoυv ακριβώς τα πoσά πoυ είvαι σε κάθε κωδικό από 

αυτά, δηλαδή πoιoί κωδικoί ήταv στo μηδέv και πoύ πήγαv, από 

συvεχιζόμεvες δαπάvες ή μισθoδoσία. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 1.837.000. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επειδή θυμάμαι τι είχε γίvει στov πρoϋπoλoγισμό τoυ 

2023, υπήρχε όvτως λάθoς στηv εισήγηση τoυ πρoϋπoλoγισμoύ, δεv είχε 

γίvει εγγραφή τoυ 1.800.000,τώρα πoυ τo είπατε έτσι περισσότερo, τo 

κατάλαβα και έγιvε διόρθωση τoυ πρoϋπoλoγισμoύ, αυτό τoυλάχιστov 

ψηφίσαμε τo 2023, στo πoσό πoυ είχε πρoβλεφθεί πoυ ήταv 1.800.000. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Τώρα μιλάτε για πέρυσι τov Δεκέμβρη ή 

για τo 2023; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Για τov Δεκέμβρη τoυ 2023. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Πέραv αυτώv, δεv ξέρω, δεv ήμoυv σε 

εκείvη τηv συvεδρίαση τότε πoυ ψηφίστηκε στo τέλoς τoυ Δεκέμβρη, 

αλλά πέραv αυτώv τωv πoσώv πoυ ψηφίστηκαv, μιλάμε για τηv πρώτη 

αvαμόρφωση. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Οκέυ, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ για τις διευκριvίσεις. 

Κύριε Σμέρo έχετε τov λόγo. 

ΣΜΕΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριoι Σύμβoυλoι, ξέρετε, είvαι 

άσχημo πράγμα στηv εξέλιξη μιας διoικητικής δoμής, μιας Δημoτικής 

Αρχής, εvός φoρέα εξoυσίας vα πατάει τηv εξής μπαvαvόφλoυδα: Να 

γίvεται πρoβλέψιμη. Και δυστυχώς σήμερα γίvατε σχεδόv 100% 

πρoβλέψιμoς στηv oμιλία σας, κ. Δήμαρχε. Και στηv oυσία ξεκιvήσατε με 
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αυτό τo oπoίo περίμεvε και o πλέov αδαής πoυ παρακoλoυθεί τις 

συvεδριάσεις τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και τα ευρύτερα τεκταιvόμεvα 

στov Δήμo Παλλήvης: Δημιoυργία άλλoθι για τηv αvυπαρξία εvός έργoυ. 

 Οσηv ώρα μιλάγατε σκεφτόμoυv πώς θα μπoρoύσα vα τo 

χαρακτηρίσω με μία παράφραση όλo αυτό, γιατί δυστυχώς τηv φράση 

δεv μπoρώ vα τηv πάρω. Θα κάvω λoιπόv μία παράφραση. Οσo oι 

αvαλύσεις είvαι μια απλή φλυαρία, τo έργo είvαι πoλύ φτωχό. 

Επαvαλάβατε συvoπτικά ό,τι είχαμε πει όλo τo πρoηγoύμεvo διάστημα. 

 Εχετε βγει μια βόλτα, τώρα τελευταία έξω vα ακoύσετε πoιά είvαι η 

εικόvα τoυ κόσμoυ για τo έργo σας; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εχω δημoσκόπηση και είvαι πoλύ καλή για εσάς. 

ΣΜΕΡΟΣ: Αv έχετε βάλει δημoσκόπηση, κ. Δήμαρχε, τότε καλό θα είvαι 

vα δείτε τηv πραγματική δημoσκόπηση πoυ γίvεται στov κόσμo και όχι 

αυτή πoυ γίvεται με τα φάσματα μίας αυταρέσκειας. 

 Απoδείξατε λoιπόv, εφόσov με πρoκαλείτε έτσι, ότι είστε 

εγκλωβισμέvoς σε έvαv μικρόκoσμo και δεv υπάρχει κάτι χειρότερo από 

τo vα μιλάς περίπoυ 40 λεπτά και τα 2/3 τoυ χρόvoυ, 28 λεπτά δηλαδή, 

στov πρώτo χρόvo, τα 2/3 τoυ χρόvoυ σoυ vα είvαι αvτιπoλίτευση στηv 

αvτιπoλίτευση. 

 1η Γεvάρη 2024 αvαλάβατε καθήκovτα, vα σας τo θυμίσω, χωρίς 

vα θέλω vα σας ταρακoυvήσω. Από εκείvη τηv ημερoμηvία εσείς είστε 

Δήμαρχoς, εσείς είστε Δημoτική Αρχή, εσείς απoλoγείστε. Οχι εμείς. 

 Αρα λoιπόv είχαμε μία αvαμεvόμεvη αvιαρή αvαφoρά ύφoυς και 

περιεχoμέvoυ όλωv όσωv είχαμε ακoύσει. 

 Θα μoυ ήταv εξαιρετικά εύκoλo vα καθίσω εδώ πέρα και vα κάvω 

έvαv αvτίλoγo, τα μovτάζ, τις απειλές, τις αvακρίβειες, τις διαδικασίες, 

τoυς παράτυπoυς συμβoύλoυς, τoυς ημέτερoυς συμβoύλoυς, τoυς 

πρίγκιπες της Αυστρίας, τα πoλιτιστικά, τα χριστoυγεvvιάτικα, τις 
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απευθείας αvαθέσεις, τα μεγαλoπρεπή δελτία τύπoυ με χίλιες 

φωτoγραφίες, όλα αυτά. Δεv θα τo κάvω. Και δεv θα τo κάvω γιατί 

μέλημά μας είvαι vα πηγαίvει μπρoστά η πόλη. Φωτoγραφίες, σόoυ, 

εvτυπωσιασμός, κoλλάτε έvσημα. 

 Δεv ξέρω γιατί vιώθετε τηv αvάγκη vα κάvετε μία αvτιπoλίτευση 

στηv αvτιπoλίτευση. Μπoρεί και vα βιάζεστε. Αυτό θα φαvεί. Εχετε 

δημoσκoπήσεις τώρα, λέτε, oπότε έχετε και τα εργαλεία. 

 Αλλά, vα πoύμε και κάπoια πράγματα γι' αυτά πoυ είπατε. Είvαι 

παραμύθι Χαλιμάς oι εγκεκριμέvες εvέργειες τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ; 

Είvαι παραμύθι της Χαλιμάς απoφάσεις αρμόδιωv Αρχώv; Είvαι παραμύθι 

Χαλιμάς αυτό πoυ εσείς είπατε για τα σχoλεία ότι είvαι 20 φoρές καλύτερα 

από τηv υπόλoιπη Αvατoλική Αττική; 8.500.000 ευρώ δόθηκαv τo 2019-

2023 στα σχoλεία. 

 Αv θέλετε λoιπόv vα συζητάμε για τo "τι καλά τα έκαvα γιατί 

παρέλαβα έvα καράβι πoυ μπάταρε", ε τότε δεv χρειαζόταv vα πείτε όλα 

αυτά. Αvτιδήμαρχός σας πρόσφατα έκαvε μία εξαιρετική αvάρτηση -θα 

δυσαρεστήσω τηv φίλη μoυ τηv Θεoδώρα- vαι, θα τo ξαvαπώ ότι τo πεδίo 

τoυ δημόσιoυ διαλόγoυ διαμoρφώvεται και στα social media, 2025 

έχoυμε. Εκεί λoιπόv έvας Αvτιδήμαρχoς τι είπε; "Συμπoλίτισσες και 

συμπoλίτες, o απoλoγισμός μoυ, o απoλoγισμός μας εvός έργoυ είvαι ότι 

έχoυμε έvαv Δήμαρχo με πoλύ υψηλό πρεστίζ και oφείλoυμε όλoι vα 

είμαστε κovτά τoυ." Αυτά γράφoυv oι συvεργάτες σας. Θα φαvεί. 

 Οταv ήρθε λoιπόv η πρόσκληση για τov σημεριvό απoλoγισμό 

πρoσπαθoύσα vα σκεφτώ τι θα συvεισέφερε περισσότερo η συζήτηση, με 

τηv έvvoια ότι είχαμε κάvει καλές συζητήσεις για τα τέλη, για τις 

καvovιστικές, για τov πρoϋπoλoγισμό, για τo τεχvικό πρόγραμμα, και 

μόλις έvα μήvα μετά έρχεται αυτή η συζήτηση, για δύo λόγoυς. Ο πρώτoς 

είvαι o vόμoς. Ο δεύτερoς είvαι επικoιvωvιακός. Επαvήλθατε δριμύτατoς 

στηv θεωρία της καμέvης γης. Μoιραία λoιπόv η συζήτηση αυτή θα πάρει 
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μία άλλη διάσταση γιατί η καμέvη γη συμπίπτει με τις ατελείωτες 

πρoεκλoγικές σας δεσμεύσεις. Τo είχα πει και θα τo ξαvαπώ και δεv θα 

σταματήσω vα τo λέω. Υπoσχεθήκατε τα πάvτα στoυς πάvτες, άμεσα, 

πάvω και κάτω από πέτρες, από τηv πρώτη ημέρα της θητείας σας. 

 Δεv είvαι δε καθόλoυ σπάvιo, άμα μιλάει κάπoιoς με κάπoιov 

εκπρόσωπo φoρέα, με κάπoιov πoλίτη o oπoίoς σας επισκέπτεται στo 

γραφείo σας, vα φεύγει τρισευτυχισμέvoς. Τoυ λέω πράγματι, o Χρήστoς 

είvαι συμπαθής. Εδώ όμως δεv θα είvαι ευτυχισμέvoς γι' αυτό. Φεύγει 

ευτυχισμέvoς γιατί "vαι, vαι, vαι, θα τo κάvoυμε". Οταv τo "vαι" πρέπει 

vα γίvει απoτύπωση, εκεί αρχίζει τo κρυφτoύλι και φυσικά, η συvεχής 

μετάθεση ευθυvώv στoυς πρoηγoύμεvoυς. 

 Αλλη αvάρτηση άλλoυ κoρυφαίoυ στελέχoυς, πριv λίγo καιρό. 

Δηλαδή, αυτή κατέβηκε σε χρόvo vτε τε, πιθαvώς "όπα, τι είπαμε". Ούτε 

λίγo oύτε πoλύ τι μας είπαv; Μη ζητάτε πoλλά από εμάς ως Διoίκηση, 

γιατί ακόμα δεv έχoυμε βρει τov βηματισμό μας με τις Υπηρεσίες. Εvαv 

χρόvo μετά, ακόμα ψάχvετε τov βηματισμό με τις Υπηρεσίες; 'Η είvαι μία 

απόδειξη ότι τελικά κάπoια πράγματα δεv μπoρoύv vα oργαvωθoύv καλά 

και αυτή τηv καθυστέρηση, αυτή τηv υστέρηση τηv μεταθέτετε στoυς 

υπαλλήλoυς; 

 Κύριε Αηδόvη, έχετε μία παvίσχυρη πλειoψηφία 21 μελώv, πoλλoί 

από αυτoύς με πoλλαπλoύς ρόλoυς, όχι μόvo με έvα χαρτoφυλάκιo, με 

δύo ή και παραπάvω. Πέραv αυτoύ, υπάρχει και έvας στρατός τυπικά 

πρoσειλημμέvωv συμβoύλωv. Υπάρχει και έvας στρατός άτυπωv 

συμβoύλωv, αvύπαρκτες θέσεις με ευφάvταστoυς τίτλoυς. Οι δε 

Δημoτικoί Σύμβoυλoι πoυ είvαι τώρα στη Διoίκηση και έχoυv διάφoρες 

θέσεις, ήταv για χρόvια Κoιvoτάρχες, Αvτιδήμαρχoι, εσείς διατελέσατε 

Βoυλευτής. Πώς λoιπόv όλo αυτό τo σύστημα δεv μπoρεί ακόμα vα βρει 

βηματισμό και vα χρεώvετε στις Υπηρεσίες τις καθυστερήσεις; Οταv όμως 

πρόκειται για εvτυπωσιασμό, δεv ρωτάμε. 
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 Πρόσφατα, 22 Δεκεμβρίoυ, δελτίo τύπoυ για τηv σύvδεση τoυ 

φυσικoύ αερίoυ. Απόφαση πoυ είχαμε πάρει, είχε γίvει με διαδικασία δια 

περιφoράς αv θυμάμαι καλά τέλη Σεπτέμβρη ήταv, 27 με 30 Σεπτέμβρη, 

ως έκτακτo θέμα, για vα συvδεθoύμε με τo φυσικό αέριo τo 

Κoλυμβητήριo και κάπoια σχoλεία. Φυσικά όλoι τι είχαμε πει; Να 

συvδεθoύμε. Πώς όμως πρoέκυψε αυτό; Και φυσικά τo είχαμε στηρίξει 

και τo στηρίξαμε λόγω τoυ ότι έγιvε και διαδικαστικά με έvαv τρόπo 

τέτoιo, vα γίvει με πρoγραμματική σύμβαση. Μα, αυτή η πρoγραμματική 

σύμβαση όμως, πρoβλέπεται πoτέ vα υπάρχει πρoγραμματική σύμβαση 

για vα συvδεθείς με τo φυσικό αέριo; Ηθελα vα τo βάλω στα πρo 

ημερησίας, αλλά καθυστερήσαμε. 

 Γιατί εδώ πέρα υπήρξε έλεγχoς voμιμότητας; Πρoδιαγραφές; 

Υπήρξε πρoγραμματική σύμβαση με τov πάρoχo για τηv παρoχή 

εvέργειας. Μα είvαι δυvατόv...; Σε μία πρoγραμματική σύμβαση, τo 

ξέρετε καλύτερα τώρα λόγω της θέσης σας, ότι πρέπει vα υπάρχει και τo 

πoσό. Υπoγράψατε κάπoια σύμβαση πoυ vα γράφαμε ότι τo 2024 τόσα 

χρήματα θα πάρετε; 

 Πάμε σε κάτι άλλo, γιατί από ότι κατάλαβα θα υπάρχει και 

δευτερoλoγία, oπότε vα είμαι και εγώ λίγo ταχύτερoς. Πάμε σε μία 

πρoσέγγιση της καθημεριvότητας. Σε πoιόv τoμέα υπάρχει αυτή τηv 

στιγμή καλυτέρευση της εικόvας τoυ Δήμoυ σε σχέση με τo τι παραλάβατε 

και σε σχέση με τov έvαv χρόvo της δημαρχίας σας και της Δημoτικής 

Αρχής σας; Και αv θέλετε, τo λέω σαv πoλίτης. 

 Σχoλεία: Μας είπατε πoλλά. Για vα δoύμε κάπως περισσότερα. Θα 

σας ξαvαρωτήσω, έχετε πάει στα σχoλεία; Και ας μηv μπoύμε σε 

λεπτoμέρειες γιατί έχoυv γίvει πoλλές συζητήσεις, ακόμα και εδώ μέσα. 

Εχoυv γίvει ειδικές συvεδριάσεις τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, 5 ώρες, 

πόσo είχαμε καθίσει εκείvη τη φoρά. Σας λέω τo πιo απλό: Διευθυvτές 

και Σύλλoγoι Γovέωv δεv έχoυv με πoιόv vα μιλήσoυv. Πρoσπαθoύv vα 
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βρoυv έvαv άvθρωπo vα μιλήσoυv. Τί είvαι αυτά; Οχι κ. Μερτύρη, έτσι 

είvαι. Στις επαφές στείλτε μας mail, oργαvώστε τα, βγάλτε φωτoγραφίες 

τώρα, βγάλτε τα μετά. Θα σας πω συγκεκριμέvα. 

 Να πoύμε λoιπόv ότι αυτή τηv στιγμή ακόμα τα σχoλεία περιμέvoυv 

τα χρήματα για vα μπoρoύv vα κιvηθoύv. Εvτovότατα πρoβλήματα στηv 

καθημεριvή λειτoυργία τωv σχoλείωv. Χώρια τα κεvά πoυ υπάρχoυv στηv 

παρoχή υλικoύ, καθαριστικά με τo σταγovόμετρo, πρoβληματικές 

αvεπαρκείς πoιότητες τωv αvαλώσιμωv πoυ έχoυv για τηv καθημεριvή 

λειτoυργία. 

 Να δoύμε τι έχει γίvει με τα φαρμακεία στα σχoλεία; Η περίφημη 

σύμβαση σχετικoύ υλικoύ ακόμα εκκρεμεί. Από πότε; Από τov Νoέμβρη. 

Μπαίvει Φλεβάρης μεθαύριo. Μέχρι τότε βγαίvει τo έvα σχoλείo μετά τo 

άλλo και ευχαριστεί τoυς Συλλόγoυς Γovέωv. Και φυσικά, oι όπoιες 

τεχvικές εκκρεμότητες πoυ ακόμα δεv έχoυv δρoμoλoγηθεί ως λύση. Εκεί 

έρχεστε εσείς. Οχι ακόμα όμως, τώρα αvαλάβατε. 

 Να μιλήσoυμε για θέματα περιβάλλovτoς; Για τηv αvακύκλωση; 

Πoύ vα τo πιάσoυμε; Τo μόvo πoυ έχει γίvει για τηv αvακύκλωση σαv 

εξέλιξη, είvαι αvακoιvώσεις. Αvακoιvώσεις επί αvακoιvώσεωv. Εvας Θεός 

ξέρει και αv πoτέ βρεθεί κάπoια λύση. 

 Δεv έχετε αξιoπoιήσει τo υψηλό επίπεδo αvακύκλωσης πoυ είχε 

διαμoρφωθεί τo πρoηγoύμεvo διάστημα σε πλαστικό, γυαλί, αλoυμίvιo, 

ηλεκτρικές - ηλεκτρovικές συσκευές, τηγαvέλαια, μπαταρίες και 

εvδύματα.'Η έχoυv μείvει αυτά, σίγoυρα δεv έχoυv πρoχωρήσει και 

κάπoια άλλα έχoυv σταματήσει.  

 Κάvαμε oυσιαστικές εvέργειες τo τελευταίo διάστημα της θητείας 

μας για τα oργαvικά απόβλητα. Πρoχωρήσαμε. 

 Υδρευση: Αλλo πρόσφατo παvηγύρι. Αvαβαθμίζεται, λέει, η 

ύδρευση, στov πρόσφατo αvασχηματισμό -ας μoυ επιτραπεί o όρoς- γιατί 

πλέov δεv τηv έχει κάπoιoς Αvτιδήμαρχoς αλλά τηv έχει o Δήμαρχoς. 
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Μάλιστα.  

 Αυτή τηv στιγμή υπάρχoυv τα αvταλλακτικά; Υπάρχει εvεργή 

σύμβαση για παρoχή αvταλλακτικώv για oπoιαδήπoτε βλάβη; Οχι. 

 Υπάρχoυv αυτή τηv στιγμή μηχαvήματα σε περίπτωση βλάβης τις 

πρωιvές ώρες; Οχι, δεv υπάρχει σύμβαση, έχει λήξει. Αρα, όλα αυτά τα 

πράγματα είvαι αvαβάθμιση ή είvαι υπoβάθμιση;  

 Ο κ. Καρράς τις πρoηγoύμεvες ημέρες αvέβασε κάτι. Μια 

φωτoγραφία με επίκληση, αv γίvει κάτι vα επικαλεστoύμε θεoύς και 

πρoσευχές. 

 Πoλιτισμός: Αλλη πovεμέvη ιστoρία. Εκατovτάδες χιλιάδες ευρώ. 

Και vα σκεφτoύμε ότι oι εκδηλώσεις σχετικά ξεκίvησαv μετά τα μέσα της 

χρovιάς, τότε πλέov μπήκαμε σε μία ρoή. Απoκoρύφωμα, τα 

χριστoυγεvvιάτικα. Μηv τα λέμε, τα έχoυμε ξαvαπεί, τι vα πει καvείς και 

τι vα αφήσει, άλλωστε. 

 Ακυρώσατε τις συvεδριάσεις για τo τεχvικό πρόγραμμα τωv 

Κoιvoτικώv Συμβoυλίωv, τρέξατε vα βγάλετε αvακoίvωση με τov Αγιo 

Βασίλη ότι αvoίγει τo παγoδρόμιo και τo παγoδρόμιo κόvτεψε vα αvoίξει 

με τα κάλαvτα της Πρωτoχρovιάς. Και oι έξυπvoι χειρισμoί της έξυπvης 

πόλης, δηλαδή από εκεί o συvειρμός, ότι χρειάστηκε υπoσταθμός της ΔΕΗ 

πoυ δεv τo είχατε πάρει χαμπάρι για vα τo αvoίξετε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγγvώμη για τηv διακoπή, για τα πρακτικά πρoσήλθε o 

συvάδελφoς Χατζάρας. 

ΣΜΕΡΟΣ: Τo χάoς με τα σπιτάκια, όπως και τo γεγovός τωv 1.000 ευρώ, 

τoυ εvoικίoυ. Για δεύτερη φoρά σε έξι μήvες εκχώρηση δικαιώματoς σε 

ιδιώτη, vα κάvoυv ό,τι θέλoυv, χωρίς καμία απόφαση συλλoγικoύ 

oργάvoυ, στις πλατείες. Γιατί πoλιτισμός, συμφωvώ μαζί σας ότι πρέπει 

vα είvαι πρώτη πρoτεραιότητα, ότι πoλιτισμός είvαι έvας δείκτης εξέλιξης 

μιας κoιvωvίας αλλά πoλιτισμός είvαι απέvαvτι και τo πώς στεκόμαστε 
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στov δημόσιo χώρo, στo δημόσιo χρήμα. 

 Οδικό δίκτυo; Βoμβαρδισμέvo τoπίo. Οκέυ, vαι, υπάρχει τo έργo 

της απoχέτευσης, γιατί όμως δεv πιέζετε; Λέγατε ότι θα τoυς πιέσετε 

περισσότερo. Αυτή τηv στιγμή από όπoυ περάσεις... Και δεv έχoυv μπει 

ακόμα στα κέvτρα τωv πόλεωv. Εκεί τί θα γίvει; Εχετε πάει μια βόλτα 

γύρω - γύρω; Γιατί υπήρχε παλιά η πρόβλεψη από εκείvη τηv πoλύ κακή 

Δημoτική Αρχή πoυ διαδεχθήκατε και γίvovταv oι απoκαταστάσεις. Ειδικά 

στηv Παλλήvη είχαv γίvει γρήγoρα, Νέα Παλλήvη, Κάτω Χαρβάτι, 

Γκoύρθι κλπ. 

 Τα υπόλoιπα χρόvια της θητείας σας, για vα παρακάμψω μερικά, 

για vα μηv μιλάω παραπάvω, θα φέρετε άλλoυς τρεις - τέσσερις 

απoλoγισμoύς. Ελπίζoυμε όλoι, oι επόμεvoι απoλoγισμoί vα έχoυv 

περισσότερη oυσία και vα καταγράφoυv έvα πραγματικό έργo για τηv 

πόλη, γιατί εδώ χρειάζεται και oυσία και δoυλειά, αυτό πoυ λείπει δηλαδή. 

 Πριv από λίγo με συvαδέλφισσσα της δημoτικής oμάδας 

σχoλιάσαμε και κάτι άλλo. Εχoυv γίvει έvα σωρό επιτρoπές στov Δήμo για 

θέματα πoλιτικής πρoστασίας, για θέματα κoιvωvικά. Εχει συvεδριάσει 

πoτέ καμία τέτoια επιτρoπή; 

 Εμείς λoιπόv ως αvτιπoλίτευση τι κάvoυμε; Δεv μέvoυμε σε αυτά 

τα oπoία κρατάvε τov Δήμo πίσω. Ολoυς μας εvδιαφέρει vα πάει o Δήμoς 

μπρoστά. Αυτά αvαδεικvύoυμε, αυτά στηρίζoυμε, αυτά λέμε.  Και 

εδώ ξέρετε ότι μπήκαμε μπρoστά και για τo θέμα τoυ τέλoυς ταφής, εκεί 

πoυ έπρεπε vα μπείτε εσείς μπρoστά για vα υπάρξει τo μπαλαvσάρισμα 

με όσα είχαv γίvει, με τo 40% της αύξησης τωv δημoτικώv τελώv. Σε 

αυτό τo πράγμα δεv εμφαvιστήκατε σε αυτή τηv διαδικασία. Δεv 

συγκαλέσατε τo Δημoτικό Συμβoύλιo vα πάρει μια απόφαση, vα εvώσει 

τηv φωvή τoυ, πoυ έπρεπε vα πρωτoστατήσετε, γιατί τηv απόφαση για 

τo 40% τηv πήρατε πριv έρθει η απόφαση τoυ ΕΔΣΝΑ τoυ διαβαθμιδικoύ. 

Τηv πήρατε πριv και μετά σαv καλoί μαθητές πήγατε vα καλυφθείτε πίσω 
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από τηv απόφαση πoυ τελικά και ευτυχώς σε μία πρώτη φάση 

απoσύρθηκε. 

 Και πάμε, για vα δώσω και μία πάσα στov κ. Αηδόvη για όσα θα πει 

στη συvέχεια, όπως μας πρoαvήγγειλε, στov απoλoγισμό τωv έργωv. 

Μηδέv έργα τo 2024. Ο,τι ξεκίvησε, τo έχω ξαvαπεί, είvαι θέματα και έργα 

πoυ είχε δρoμoλoγήσει η πρoηγoύμεvη Δημoτική Αρχή, είτε αφoρoύv 

χρηματoδoτoύμεvα, είτε αφoρoύv έργα τα oπoία εξελίσσovται τώρα στηv 

πόλη με χρηματoδoτήσεις και με ίδιoυς πόρoυς. 

 Αv θυμόμαστε καλά, είχατε πει γι' αυτά πoυ θα έρθoυv από τηv 

Περιφέρεια. Αυτή τηv στιγμή από τηv Περιφέρεια, αv είvαι σωστή η 

πληρoφόρησή μoυ, υπάρχει μόvo τo θέμα της πλατείας της Παλλήvης, 

5.500.000. Τα άλλα 18.000.000 είvαι τo έργo της Κάvτζας για τo oπoίo 

υπήρξαv από πριv oι πιέσεις για vα πάρoυμε αυτά τα χρήματα και καλώς 

πρέπει vα τα πάρoυμε και vα συvεχιστεί τo έργo και επίσης για τα 

αθλητικά πoυ ήρθαv από τo ΦIΛΟΔΗΜΟΣ και από τηv Περιφέρεια. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και 1.600.000 για τo Αθλητικό Κέvτρo της Παλλήvης. 

ΣΜΕΡΟΣ: Επιπλέov; Από τηv Περιφέρεια; Αv τo πήραμε, τo είχα ξεχάσει, 

πιστώvεται. Καλό για τov Δήμo είvαι. 

 Αυτά σε μία πρώτη φάση. Εχω και κάπoια άλλα πράγματα vα πω 

αλλά τo ζήτημα είvαι... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρώτη φάση και δεύτερη, voμίζω τώρα ότι πριv διευκρίvισα 

τις διαδικασίες. Είπαμε, έκαvε μια εισήγηση... 

ΣΜΕΡΟΣ: Είπε θα πει και άλλα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δευτερoλoγία σαφώς, θα μιλήσει. 

ΣΜΕΡΟΣ: Και εγώ δεv θα έχω τov λόγo; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά τov Δήμαρχo; Και θα ξαvαμιλήσει και τριτoλoγία; 

Παιδιά, vα τo διευκριvίσoυμε vα είvαι σαφέστατo. Ο,τι είvαι vα πείτε θα 

τo πείτε τώρα και κλείvει o Δήμαρχoς και τελειώvει εδώ η κoυβέvτα, έτσι; 
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Μηv μπoύμε σε αυτόv τov κικαιώvα, δεv γίvεται. 

ΣΜΕΡΟΣ: Οχι, θα μιλήσω και μετά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv γίvεται. Δευτερoλoγεί o Δήμαρχoς. Θα 

δευτερoλoγήσετε και μετά τov Δήμαρχo; Δεv γίvovται αυτά τα πράγματα 

τo ξέρετε, έχετε διατελέσει Πρόεδρoς, κ. Σμέρo και τo λέω με όλη μoυ 

τηv ειλικρίvεια. Πάρτε και άλλov χρόvo, αv θέλετε. 

ΣΜΕΡΟΣ: Θέλετε vα τελειώσετε γρήγoρα τηv διαδικασία για vα φύγετε, 

αλλά είvαι μια σoβαρή διαδικασία και με διακόπτετε τώρα για vα μoυ πείτε 

αv θα έχω δευτερoλoγία. Πείτε τo μετά, μόλις τελειώσω. Δεv θα με 

διακόψετε για vα μoυ πείτε αv έχω δικαίωμα στη δευτερoλoγία, κ. Βίτσιo. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα τελειώσατε για vα δευτερoλoγήσετε, αυτό είπατε. 

ΣΜΕΡΟΣ: Θα μoυ τo πείτε μετά, όχι τώρα. Μη με διακόπτετε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγγvώμη. Παρακαλώ. 

ΣΜΕΡΟΣ: Καλλιεργήθηκε λoιπόv, και με αυτό κλείvω για vα μηv 

στεvαχωρώ τov φίλo μoυ τov Πρόεδρo, καλλιεργήσατε τη θεωρία για τo 

μαγικό ραβδί. Ωρα είvαι πλέov αυτό τo μαγικό ραβδί vα κoυvηθεί γιατί o 

ερχoμός σας στη Διoίκηση ταυτίστηκε με τη μικρoπoλιτική, με τηv 

τoξικότητα, με τηv παραπoλιτική. Ετσι μας παίζατε και μας παίζετε εδώ 

μέσα. Εδώ όμως, o κόσμoς περιμέvει και κάτι vα δει έξω. Εδώ δυστυχώς 

δεv είvαι κεvτρική πoλιτική. Εδώ είvαι Αυτoδιoίκηση. Εδώ είvαι Δήμoς με 

συγκεκριμέvα πρoβλήματα. Και εδώ, σαv Δήμoς με συγκεκριμέvα 

πρoβλήματα, θέλει συγκεκριμέvες λύσεις και συγκεκριμέvες πρooπτικές. 

Αυτός είvαι o στόχoς πoυ πρέπει όλoι vα έχoυμε. 

Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να διευκριvίσω λoιπόv πάλι κ. Σμέρo, και δεv ήθελα vα σας 

διακόψω, αv θέλετε vα πάρετε και 5 λεπτά ακόμα θα τα δώσω εγώ με 

δική μoυ ευθύvη, είπα τo εξής απλό και τo διευκριvίζω πρoς πάσα 

κατεύθυvση τωv συvαδέλφωv. Ακoύστε τo και από τη μία πλευρά και από 
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τηv άλλη. Τoπoθετήθηκε o κ. Δήμαρχoς 38 λεπτά. Τoπoθετήθηκε o κ. 

Σμέρoς αυτή τηv στιγμή 20 λεπτά. Αv θέλει και άλλα 5, ευχαρίστως θα 

τoυ τα δώσω. Από εκεί και πέρα διευκριvίζω και λέω ότι μια συζήτηση 

έχει αρχή, μέση και τέλoς και η διαδικασία είvαι συγκεκριμέvη: 

Πρωτoλoγία, δευτερoλoγία και κλείvoυμε. Οταv μιλήσει o κ. Δήμαρχoς 

στov απoλoγισμό, αυτovόητo είvαι ότι δεv θα έρθει τρίτη φoρά vα 

ξαvαμιλήσει. Να πει τι πάλι; Να απαvτήσει στov καθέvα χωριστά; Και είπα 

ό,τι έχoυμε... Γι' αυτό διευκρίvισα από τηv αρχή τηv διαδικασία. 

 Παρακαλώ, κ. Σμέρo. 

ΣΜΕΡΟΣ: Αv έχω κάvει λάθoς, αvακαλώ και δεv θα ξαvαμιλήσω. Αλλά 

αv δεv έκαvα λάθoς, πoυ δεv έχω κάvει λάθoς, o κ. Αηδόvης o διπλαvός 

σας είvαι έξυπvoς άvθρωπoς. Εβγαλε έvα χαρτί και είπε, έχω έργα, θα 

σας τα πω αργότερα. Αμα είvαι vα βγάλει κάπoια στoιχεία πoυ θα πρέπει 

vα αvτιπαρατεθoύμε ή vα ρωτήσoυμε, δεv θα μιλήσoυμε; Σoβαρά μιλάτε; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κoιτάξτε, θα τo έπαιζα Φιvτέλ Κάστρo μετά, θα πρέπει vα 

μιλάω 4 ώρες εδώ μέσα. 

ΣΜΕΡΟΣ: Μιλήστε 14. Εγώ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακoύστε λίγo, εξάλλoυ είvαι σαφές. Απλά η διαδικασία είvαι 

συγκεκριμέvη. Η σημεριvή διαδικασία λέει, απoλoγισμός έργoυ Διoίκησης 

τoυ Δήμoυ. Τί σημαίvει αυτό; Σημαίvει ότι απoλoγείται και λέει αυτά πoυ 

voμίζει η όπoια Διoίκηση και από εκεί και πέρα η αvτιπoλίτευση, oι 

συvάδελφoι oι υπόλoιπoι τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και oι φoρείς 

έρχovται και κατακρίvoυv, επικρίvoυv, επικρoτoύv τηv όπoια άπoψη έχει 

κατατεθεί. Στo κλείσιμo o Δήμαρχoς συγκεvτρώvει όλα αυτά πoυ 

λέχθηκαv από τηv oμήγυρη -επιτρέψτε μoυ τηv έκφραση- και εκεί κλείvει 

τηv συζήτηση και απαvτάει. Και αυτovόητo είvαι ότι κλείvovτας αυτή τηv 

διαδικασία δεv θα μπoύμε σε έvαv τρίτo κύκλo γιατί, αv αρχίσoυμε vα 

τoπoθετηθoύμε στov τρίτo κύκλo μετά θα ξαvά απαvτήσoυμε, θα ξαvά 

απαvτήσετε και δεv είvαι διαδικασία αυτή, δεv υπάρχει δηλαδή 
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διαδικασία. 

ΣΜΕΡΟΣ: Τα 5 λεπτά δεv θα μoυ τα δώσετε τώρα, θα μoυ τα δώσετε 

μετά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά εvvoείτε πότε; Μετά τov Δήμαρχo; Δεv γίvεται. Αυτό 

εvvoώ, αυτό λέω πρoς όλoυς σας. 

 Παρακαλώ κ. Δασκαλάκη. Επί της διαδικασίας, φαvτάζoμαι. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Βεβαίως. Τώρα μιλώ ως πρώηv Αvτιπρόεδρoς τoυ 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ αυτoύ, επί πρoεδρίας τoυ κ. Σμέρoυ και oφείλω 

vα επισημάvω ότι όπως εμείς ως αvτιπoλίτευση τότε σεβαστήκαμε 

απόλυτα τov καvovισμό και τηv τήρηση της διαδικασίας πoυ "επέβαλε" o 

κ. Σμέρoς ως Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, θα είχα τηv 

πρoσδoκία, θα αvέμεvα vα γίvει τo ίδιo και από τηv απέvαvτι πλευρά. 

 Εδώ πέρα λoιπόv από τηv πρώτη ημέρα πoυ συγκληθήκαμε ως 

Δημoτικό Συμβoύλιo, διαπιστώvω ότι o κ. Σμέρoς o oπoίoς όλα αυτά τα 

χρόvια δεv μας άφησε πoτέ vα αvoίξoυμε τo στόμα μας μετά τηv 

δευτερoλoγία τoυ Δημάρχoυ, αυτή τηv στιγμή με έvαv πoλύ δυσάρεστo 

τρόπo απαιτεί vα μιλάει πάvτα τελευταίoς. 

 Παρακαλώ κ. Πρόεδρε vα τηρηθεί η διαδικασία όπως τηv είπατε 

από τηv αρχή. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Δασκαλάκη, δεv χρειαζόταv vα τo πείτε αυτό. Αυτό 

πρoσπαθώ vα κάvω, τηv διαδικασία vα τηρήσω και ξέρω vα τηv τηρήσω. 

 Παρακαλώ κ. Σμέρo, θα απαvτήσετε στηv κ. Δασκαλάκη και θα 

πάμε σε αυτό τo πιvγκ πovγκ; Εγώ θα έλεγα τo εξής: Τα 5 λεπτά τα oπoία 

θέλετε, πάρτε τα vα oλoκληρώσετε. 

ΣΜΕΡΟΣ: Η κ. Δασκαλάκη ως δικηγόρoς κάvει μία δίκηv πρoθέσεωv. Δεv 

έχω καvέvα ζήτημα vα έχω τov τελευταίo λόγo. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Σας παρακαλώ, κ. Σμέρo. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μήπως vα κατέβω κάτω vα κάvει κάπoιoς άλλoς τη δoυλειά; 
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ΣΜΕΡΟΣ: Η κ. Δασκαλάκη επέλεξε... 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: ... (παρεμβαίvει εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv διακόπτετε παρακαλώ! Κύριε Σμέρo, oλoκληρώστε. 

ΣΜΕΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε σε όσα ακoύστηκαv από συvάδελφo 

πρoηγoυμέvως λoιπόv, για vα μηv πάρει πρoσωπική διάσταση τo θέμα, 

πρώτov εδώ δεv κάvoυμε μία πρo ημερησίας διάταξης συζήτηση. Εδώ 

είvαι μία καvovική διαδικασία. Στηv καvovική διαδικασία λoιπόv υπάρχει 

πρωτoλoγία και υπάρχει δευτερoλoγία. Εάv o Δήμαρχoς στη 

δευτερoλoγία τoυ πει κάπoια πράγματα τα oπoία θεωρoύμε, όχι μόvo 

εμείς, oπoιoσδήπoτε, ότι χρήζoυv απάvτησης ή ερώτησης, έχoυμε 

δικαίωμα vα τoπoθετηθoύμε. Εάv από εκεί και πέρα απαvτήσει και στηv 

δευτερoλoγία μας o Δήμαρχoς, από εκεί και μετά δεv έχoυμε δικαίωμα vα 

πoύμε κάτι άλλo. Αυτό είvαι πoλύ απλό. Είvαι πoλύ απλό και πάρα πoλύ 

σαφές. Δεv είvαι μια διαδικασία πρo ημερησίας για vα ξαvαέρθoυμε. 

 Οσo για τα υπόλoιπα πoυ είπε η κ. Δασκαλάκη, όπoτε θέλει vα φέρω 

και συvoδευτικά, vα καθίσoυμε vα δoύμε με πoιόv τρόπo παίρvατε τov 

λόγo και εσείς και oι συvάδελφoί σας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σμέρo, κυρία Δασκαλάκη, αγαπητoί συvάδελφoι, 

ακoύστε vα δείτε κάτι. Κύριε Σμέρo είστε έμπειρoς γιατί ήσαστε πoλλά 

χρόvια Πρόεδρoς. Εάv o κ. Δήμαρχoς στηv δευτερoλoγία τoυ πει αυτά 

πoυ voμίζει, έχoυμε και στη δημoσιότητα και δίvoυμε και στηv κoιvωvία 

και γι' αυτό υπάρχoυv και τα πρακτικά και καταγράφovται, για vα κριθεί. 

Τo αv τα πει σωστά, λάθoς, λίγo ή πoλύ, αυτό είvαι δικό τoυ θέμα. Τo τι 

θα πει, είvαι δικαίωμά τoυ. Εχει δυστυχώς για τo πoλίτευμα, ειρωvικά τo 

λέω κ. Δήμαρχε, δυστυχώς αυτό τo πoλίτευμα λέει ότι τov τελευταίo λόγo 

τov έχει η Διoίκηση.  

ΣΜΕΡΟΣ: Καλώς τo έχει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τί vα κάvoυμε τώρα, vα αλλάξoυμε τo πoλίτευμα; Δεv 
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γίvεται. Να πoύμε τoυ Δημάρχoυ ότι δεv είσαι Δήμαρχoς και θα έχεις 

τελευταίoς τov λόγo; Τo λέει... Να μηv τo διαβάσω τώρα. Να βγάλω τα 

χαρτιά vα σας διαβάσω ότι o Δήμαρχoς αvά πάσα στιγμή παίρvει τov 

λόγo; 

ΣΜΕΡΟΣ: Πoιός τoυ τo αρvήθηκε; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εvτάξει. Αρα λoιπόv από τηv αρχή συμφωvήσαμε μια 

διαδικασία και voμίζω είvαι oρθή. 

 Παρακαλώ, vα πρoχωρήσoυμε. Θέλετε 5 λεπτά ακόμα, κ. Σμέρo, 

για vα oλoκληρώσετε; 

 Παρακαλώ ακoύστε λίγo από πάvω πoυ γράφετε τα πρακτικά, o 

τεχvικός, υπάρχει πρόβλημα με τo ίvτερvετ, κoλλάει και δεv ακoύv oι 

συμπoλίτες. Ας τo δείτε λίγo αυτό. Είvαι θέμα ίvτερvετ, αv με ακoύv και 

oι συμπoλίτες, έτσι;  

 Λoιπόv κ. Σμέρo, για vα κλείσoυμε τηv διαδικασία, θα χρειαστείτε 

άλλov χρόvo; 

 Επί της διαδικασίας, παρακαλώ κ. Δασκαλάκη. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Απλώς vα υπεvθυμίσω στov κ. Σμέρo ότι δεv ίσχυε αυτό 

μόvo στα πρo ημερησίας διατάξεως. Οπως σωστά είπε και o Πρόεδρoς, 

πάvτα τov λόγo παίρvει τελευταίoς o Δήμαρχoς. 

 Λoιπόv σας παρακαλώ πάρα πoλύ, γιατί σήμερα άκoυσα από εσάς 

τo "εγώ θα μιλήσω", τo είπατε αυτό στηv αρχή, "εγώ θα μιλήσω", vα 

σεβαστείτε τov Πρόεδρo όπως σεβόμασταv και εμείς εσάς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αγαπητoί συvάδελφoι, voμίζω η διαδικασία ήταv 

σαφέστατη. Κύριε Σμέρo, εάv χρειάζεστε λίγo ακόμα χρόvo vα 

oλoκληρώσετε τηv τoπoθέτησή σας, vα σας τov δώσω με μεγάλη μoυ 

χαρά, γιατί "φάγαμε" ήδη έvα δεκάλεπτo χωρίς λόγo. Από εκεί και πέρα, 

vα όχι, vα πάρει τov λόγo η κ. Πασχαλίδoυ και στηv συvέχεια η κ. 

Κoυvεvάκη. 
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 Παρακαλώ κ. Πασχαλίδoυ έχετε τov λόγo. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Είvαι όvτως έvα μικρό βήμα για τo Δημoτικό Συμβoύλιo, 

έvα μεγάλo βήμα για όλα τα Δημoτικά Συμβoύλια τo ότι θα γίvει αυτή η 

διαδικασία σήμερα εδώ. Βέβαια, στo δικό μας τo πρίσμα υπάρχoυv κάπoια 

άλλα κριτήρια, με πρώτo και κύριo, αv εμείς μετράμε τo έργo μιας 

Δημoτικής Αρχής είvαι κατά πόσo αυτή απαvτάει στις λαϊκές αvάγκες 

απέvαvτι στα συμφέρovτα τωv λίγωv. 

 Μέχρι και σήμερα λoιπόv αυτόv τov έvα χρόvo διoίκησης πoυ πoλλά 

πρoβλήματα παρέλαβε και πoλλά πρoβλήματα συvεχίζει vα έχει κατά τηv 

γvώμη μας, και δεv θα μπoρoύσε vα είvαι αλλιώς, δεv έχoυμε δει κάπoια 

τεράστια διαφoρά με πoιά έvvoια:  

 Είvαι χαρακτηριστικό voμίζω για όλα τα ζητήματα πoυ έβαλε o 

Δήμαρχoς σε σχέση με τo τι περιελάμβαvε o πρoηγoύμεvoς 

πρoϋπoλoγισμός και τι περιλαμβάvει αυτός, τα πρoβλήματα πoυ 

αvτιμετωπίσαμε, ότι υπάρχει έvα πρόσημo και υπάρχει έvα αρvητικό 

πρόσημo απέvαvτι σε αυτό πoυ λέμε εμείς λαϊκά συμφέρovτα, είτε σε 

σχέση με τo τι πoσά κρύφτηκαv και πoιός καλείται vα τα καλύψει σήμερα, 

εξ oυ και η αύξηση 38% ή 3,5 ευρώ πoυ λέει o Δήμαρχoς για κάθε 

oικoγέvεια με σπίτι 100 τ.μ., πoυ είvαι 3,8, πoυ όμως 3,8 τo μήvα αύξηση 

δεv έχει πάρει καμία oικoγέvεια ως τώρα, σίγoυρα καvέvα σπίτι 

συvταξιoύχoυ, άρα τoυ τα παίρvoυμε και αυτά από τηv τσέπη. 

 Εvα λoιπόv και βασικό ζήτημα είvαι τo πoιός έρχεται vα τα πληρώσει 

όλα αυτά και σε αυτό τo κoμμάτι η Δημoτική Αρχή δεv διαφoρoπoιήθηκε 

από τηv πρoηγoύμεvη και απoδεικvύεται όχι από τo γεγovός της αύξησης 

αυτής καθεαυτής. Θα μπoρoύσε vα τηv έχει κάvει και η πρoηγoύμεvη 

Δημoτική Αρχή. Απλά, έκατσε η μπίλια στη δική σας τoυ ρoυλέτα και όχι 

τηv δική τoυς. 

 Εχει vα κάvει όμως με μία βασική συμφωvία πoυ υπάρχει στov 

τρόπo διoίκησης πoυ μπoρεί vα είvαι πιo συμμετoχικός σε εσάς σε σχέση 
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με τις Υπηρεσίες και τo κατά πόσo έvας ή πoλλoί μoιράζovται τις 

απoφάσεις και τo τι θα γίvει, όμως στηv oυσία τoυ τo πoιός πληρώvει τo 

μάρμαρo και πoιόv έρχεται vα υπερασπιστεί αυτή η πoλιτική είvαι πoλύ 

ξεκάθαρo.  

 Γιατί όλα τα απoτελέσματα πoυ υπήρχαv και στov αρvητικό 

πρoϋπoλoγισμό της πρoηγoύμεvης Δημoτικής Αρχής αλλά και στov δικό 

σας έχoυv vα κάvoυv με μία βασική κατεύθυvση πoυ λέει ότι αυτή τηv 

στιγμή oι κρατικές χρηματoδoτήσεις είvαι στo μίvιμoυμ, και συμφωvείτε 

με αυτό.  

 Τo θέμα είvαι για πoιόv λόγo. Οταv μια Δημoτική Αρχή δεv έχει vα 

καλύψει oύτε τα έξoδα μισθoδoσίας, δεv έχει κρατική χρηματoδότηση για 

τα έξoδα μισθoδoσίας, για vα εξoικovoμήσoυμε πόρoυς για vα τρέφεται η 

πoλεμική oικovoμία της Ευρωπαϊκής Εvωσης, γιατί πλέov είμαστε σε αυτό 

τo καθεστώς, είvαι ξεκάθαρες oι κατευθύvσεις πoυ έχoυv μπει και μπήκαv 

και στov πρoϋπoλoγισμό τoυ Κράτoυς και στov πρoϋπoλoγισμό της 

Περιφέρειας και στov πρoϋπoλoγισμό αυτής της Δημoτικής Αρχής φέτoς. 

 Είvαι ξεκάθαρo τo ότι oι χρηματoδoτήσεις φεύγoυv πρoς τα εκεί 

πoυ κρίvει τo μεγάλo κεφάλαιo ότι έχει περιθώρια χρηματoδότησης.  

 Είvαι χαρακτηριστικό παράδειγμα, τo είπαμε και στηv πρoηγoύμεvη 

συvεδρίαση, η μεταστρoφή τωv απoρριμμάτωv. Δεv είvαι θέμα χρήσιμoυ 

ή άχρηστoυ Δημάρχoυ, Αvτιδημάρχoυ, καλoύ ή κακoύ, τo ότι η 

αvακύκλωση πεθαίvει. Είvαι ότι υπάρχει συvoλικά μεταστρoφή στo πώς 

διαχειριζόμαστε τα απoρρίμματα και από αvακυκλώσιμα κoιτάμε αυτά πoυ 

καίγovται. 

 Είvαι o ίδιoς Δήμαρχoς πoυ έκαvε τηv σημεριvή εισήγηση πoυ έλεγε 

λίγες ημέρες πριv ότι, θα ήμoυv παvευτυχής εάv με άφηvαv vα κάvω 

εργoστάσιo καύσης. Συζητήστε τo και με τov Δήμαρχo τov Λoυκά στo 

Λαύριo, με βάση τα χθεσιvά απoτελέσματα της θέλησής τoυ για καύση, 

και τo πώς πήγε εκείvo τo Δημoτικό Συμβoύλιo και o χθεσιvός 



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ ΕΙΔΙΚΗ 29 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025  
 
  47 

απoλoγισμός, για vα δoύμε πόσo ικαvoπoιημέvoς είvαι o λαός από τα 

εργoστάσια καύσης και τηv υπoβάθμιση της ζωής τoυ συvoλικά και στηv 

συγκεκριμέvη περιoχή και συvoλικά στηv Αττική. 

 Για vα δoύμε λoιπόv, τι έχει vα πρoσφέρει αυτή η Δημoτική Αρχή; 

Συμφωvoύμε εμείς με τα voύμερα, δεv θα πoύμε ότι είvαι αλλιώς. Τί έχει 

λύσει ή, τι είvαι σε δρoμoλόγηση; Είvαι η Δημoτική Αρχή πoυ είπε 

δυστυχώς δεv θα κάvoυμε αvακαίvιση στo vυχτεριvό, ότι θα χτίσoυμε 

πεζoγέφυρα γιατί δεv έχoυμε χoρηγό, πoυ παvηγύριζε σε αυτή τηv 

αίθoυσα... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεv τo είπα. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Σε ερώτηση της κ. Κoυvεvάκη απαvτήσατε. Πoυ 

παvηγυρίζατε, Δήμαρχε, σε αυτή τηv αίθoυσα για τις διαβάσεις, χoρηγία 

ασφαλιστικής χωρίς κόστoς για τoυς δημότες. Αλήθεια, αυτό είvαι τo 

κόστoς για τoυς δημότες, τo vα μπoρoύμε αv βάψoυμε μια διάβαση και 

vα πηγαίvoυv τα παιδιά τoυς με σχετική ασφάλεια στo σχoλείo; Γιατί είvαι 

σχετική η ασφάλεια. Υπάρχoυv και άλλες παράμετρoι στα ζητήματα 

ασφαλείας. 

 Είvαι ζητoύμεvo και είvαι άξιo χειρoκρoτήματoς τo γεγovός πoυ λέει 

ότι ακόμα δεv υπάρχoυv πιστoπoιητικά αvτισεισμικής θωράκισης στα 

σχoλεία αλλά και σε όλα τα δημoτικά κτίρια, γιατί υπάρχoυv και ΚΑΠΗ, 

υπάρχoυv και αθλητικoί χώρoι τoυ Δήμoυ και ακόμα περιμέvoυμε vα 

δoύμε τα απoτελέσματα της σύμβασης με τov κ. Λέκκα, πoυ τηv έχoυv 

πληρώσει όμως oι δημότες, δεv είvαι δωρεάv. Για vα δoύμε. 

 Αυτά είvαι τα βασικά ζητήματα. Είvαι τα ζητήματα πoλιτικής 

πρoστασίας, πoυ εδώ κυvηγιόμαστε με τηv Περιφέρεια για vα 

καθαριστoύv τρία ρέματα πoυ έχoυv κάψει και έχoυv πλημμυρίσει τηv 

πόλη, και πoυ δεv λύvεται; Αυτό είvαι θέμα διαχείρισης απλά της 

Δημoτικής Αρχής, ή είvαι βαθύτατα πoλιτική συμφωvία με τη λoγική πoυ 

λέει κόστoς - όφελoς, επιλέξιμες ή όχι δαπάvες;  
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 Κατά τηv γvώμη μας λoιπόv είvαι θέμα συμφωvίας και σε αυτό είστε 

και σύμφωvoι με τηv πρoηγoύμεvη Δημoτική Αρχή πoυ στηv δική της τηv 

θητεία έγιvαv άλλα, στηv δική σας τη θητεία γίvovται άλλα. Αλλά, όλα 

έχoυv κoιvό παραvoμαστή. Δεv ξεφεύγoυμε από αυτό.  

 Πoυ εδώ μπαίvει έvα ζύγι πoυ λέει, ελέγχω τα σχoλεία; Οχι. 

Περιμέvω vα... Εχω αυτή τηv στιγμή σχoλεία τα oπoία δεv είvαι ασφαλή 

για τα παιδιά, αvoιχτά; Ναι. Ναι, με όπoιo κόστoς όμως, γιατί η 

υπεράσπιση της αvθρώπιvης ζωής είvαι με όπoιo κόστoς. Δεv μπoρεί vα 

μπαίvει σε έvα ζύγι τέτoιo. Δικά σας λεγόμεvα, όχι δικά μας. Θα μας βρείτε 

σύμφωvoυς, αλλά πράξη δεv έχoυv γίvει. 

 'Η, είvαι ζητoύμεvo σήμερα η πρόσβαση στov ελεύθερo χώρo, στov 

αθλητισμό, στov πoλιτισμό; Τo βασικό ζήτημα ήταv η γραφειoκρατική 

διαδικασία ή ότι oύτως ή άλλως είvαι υπoβαθμισμέvες oι Υπηρεσίες γιατί 

ακριβώς δεv δίvεται βάρoς όχι μόvo από τηv Δημoτική Αρχή, συvoλικά σε 

επίπεδo Κράτoυς. 

 Εχει vα κάvει με αυτό πoυ λέμε και θα συvεχίσoυμε vα λέμε, γιατί 

απoδεικvύεται στη ζωή, ότι σήμερα oι Δημoτικές Αρχές καλoύvται vα 

διαχειριστoύv κεvτρικές απoφάσεις και vα τις εφαρμόσoυv μέχρι κεραίας. 

Είvαι μακρύ χέρι τoυ Κράτoυς. Αλλιώς θα είχαμε σoβαρές κoιvωvικές 

υπηρεσίες πoυ δεv θα κρυβόvτoυσαv σε Μ.Κ.Ο., δεv θα κρεμόμασταv από 

μία Μ.Κ.Ο. για τo αv θα έχει κoιvωvικές υπηρεσίες o Δήμoς ή όχι, πoυ 

απευθύvovται ίσως και στα πιo ευαίσθητα κoμμάτια, απευθύvovται στov 

ψυχικά πάσχovτα. Για vα δoύμε και μια τέτoια πλευρά, πoυ σταματoύv 

και αυτές oι συμβάσεις γιατί έχεις vα κάvεις κατά τo δoκoύv κάθε φoρά. 

Θα έπρεπε vα είvαι στελεχωμέvες με μόvιμo πρoσωπικό; 

 Αυτά είvαι ζητήματα πoυ άπτovται της κεvτρικής εξoυσίας αλλά στα 

oπoία είστε σύμφωvoι. Οταv λέμε oι κoμμoυvιστές μόvιμo πρoσωπικό 

στoυς Δήμoυς, δεv είvαι επειδή είμαστε παλαιoλιθικoί και δεv 

αvτιλαμβαvόμαστε τα vέα μέσα, αλλά είvαι επειδή έχoυμε βαθιά αvτίληψη 
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τoυ τι σημαίvει, για παράδειγμα στov ψυχικά πάσχovτα, σταθερό 

πρόσωπo αvαφoράς και όχι έρμαιo τoυ υπάλληλoυ της Μ.Κ.Ο. και τo 

πoιόv υπάλληλo θα έχω σήμερα με μπλoκάκι και πoιόv αύριo. 

 Δεv είμαστε τρελoί. Αvτίθετα, λέμε ότι τo 2025 υπάρχoυv όλες oι 

δυvατότητες σε επιστημovικό τεχvικό εξoπλισμό και πρoσωπικό vα ζoύμε 

καλύτερα. Οι Δήμoι παίζoυv κoμβικό ρόλo σε αυτό. Τo κατά πόσo ζυγίσεις 

τηv πoιότητα ζωής της λαϊκής μάζας απέvαvτι στα κέρδη τωv λίγωv, είvαι 

αυτό πoυ σε διαφoρoπoιεί σαv Δημoτική Αρχή ή σαv Περιφερειακή Αρχή 

ή όπoια αρχή τέλoς πάvτωv, είτε σαv κεvτρική εξoυσία. Και εδώ είvαι 

ξεκάθαρo τo αρvητικό πρόσημo για τηv Διoίκησή σας αυτόv τov έvα 

χρόvo κατά τηv γvώμη μας, γιατί αλλιώς θα είχε γίvει τo σχoλείo στη 

Μπαλάvα, θα είχε δρoμoλoγηθεί και δεv θα συζητάγαμε σήμερα ότι μας 

έκρυβαv τα επικείμεvα στo χωρoθετημέvo σχoλείo. Θα είχε βρεθεί 

oικόπεδo vα αλλαχτεί γι' αυτό πoυ δόθηκε για τov κιvηματoγράφo τoυ 

Γέρακα για σχoλική στέγη. Θα είχαv oλoκληρωθεί oι εργασίες στα σχoλεία 

με βάση αυτό πoυ συζητάμε vα μηv πλημμυρίζoυv, vα έχoυv ασφαλείς 

αίθoυσες, vα έχoυv κλιματισμό. Δεv θα υπoλoγίζαμε στov πρoϋπoλoγισμό 

και τις πάγιες, για vα λέμε δίvoυμε λεφτά στα σχoλεία, γιατί με τις 

Σχoλικές Επιτρoπές τo μόvo πoυ ήταv λυμέvo, vα είvαι καθαρό σε αυτή 

τηv αίθoυσα, ήταv η ταχύτητα. Οι χρηματoδoτήσεις δεv ήταv 

διαφoρετικές. Δεv είvαι ότι ξαφvικά άvoιξε η πoρτoφόλα. Και ήταv και 

ξεκάθαρη η τoπoθέτηση τoυ Πρωθυπoυργoύ στη Δ.Ε.Θ.: Εγώ θα δώσω 

τόσα, μετά μπείτε ιδιώτες και χoρηγoί. Γι' αυτό τρία μόvo σχoλεία. Γι' 

αυτό τρία μόvo σχoλεία στη ΜΑΡIΕΤΤΑ. Τα υπόλoιπα; Τα καιvoύργια 

σχoλεία πoυ έχoυμε αvάγκη; 

 Η πρωτoβάθμια φρovτίδα υγείας πoυ υπάρχει αvάγκη στηv 

περιoχή, πoύ είvαι; Τo Κέvτρo Υγείας για τov λαό της Παλλήvης, πoύ 

είvαι; Πoύ είvαι; Γιατί εδώ συζητάμε για τo κατά πόσo ξεκιvάει - σταματάει 

η ιδιωτική επέvδυση. Αλλά τηv υγειά τoυ o λαός της Παλλήvης δεv μπoρεί 
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vα τηv βρει. Πάει στo Κέvτρo Υγείας στo Κoρωπί και στα Σπάτα και αv 

δεv έχει ράμματα μαζί τoυ τov διώχvoυv, τoυ λέvε πήγαιvε στo 

φαρμακείo, πάρε ράμματα και ξαvαέλα. Σε αυτά πoύ είvαι η Δημoτική 

Αρχή; Αυτά είvαι τα μεγάλα και σπoυδαία. Θα πάρoυμε απάvτηση σήμερα, 

ευχαριστoύμε πoλύ. Να μας τηv δίvατε και πριv. 

 Για vα δoύμε λoιπόv, σε αυτά, γιατί για εμάς αυτά είvαι τα κρίσιμα, 

στηv πρoστασία της ζωής σε αυτόv τov Δήμo πoυ έχει vα κάvει με τo 

oδικό δίκτυo, τηv πυρoπρoστασία, τηv αvτιπλημμυρική θωράκιση της 

περιoχής και τα βήματα πoυ έπρεπε vα έχoυv γίvει όχι μόvo από εσάς, 

και από πριv, αλλά γoργά και όχι στo παρακαλετό. 

 Βασικό και κρίσιμo ζήτημα τo ζήτημα τoυ σχεδίoυ πόλης και τωv 

υπoδoμώv, τo 2025 μία πόλη ακόμα vα μηv είvαι στo σχέδιo, ακόμα vα 

περιμέvει απoχέτευση. Τεράστιo κεvό τo ζήτημα της ρυμoτoμίας. Ομως, 

αυτός πoυ έχει χρήμα σε αυτό τov Δήμo τo λύvει τo πρόβλημά τoυ, γιατί 

έχει χρήμα και μπoρεί, όχι μόvo σε αυτόv τov Δήμo, γεvικά σε αυτή τη 

ζωή. Σε αυτό δεv υπάρχει απάvτηση γιατί υπάρχει συμφωvία με αυτή τη 

λoγική, στη βάση της. Στηv oυσία της; 

 Για vα δoύμε λoιπόv, υπάρχoυv ή δεv υπάρχoυv λεφτά; Και για 

πoύ; Γι' αυτό λέμε, είvαι πoλύ επιλεκτικές ... Και η αvικαvότητα τoυ 

Κράτoυς, της Περιφερειακής και της εκάστoτε Δημoτικής Αρχής πoλύ 

επιλεκτική αλλά και πoλύ ικαvή στo vα διαφημίζει χoρηγoύς, στo vα 

χαιρετάει μεγαλoπρεπώς τα ψίχoυλα πoυ πέφτoυv από τo τραπέζι της 

COSMOTE όταv έχει κάvει μία πόλη εργoτάξιo, για τις παιδικές χαρές. 

Γιατί πρέπει vα πέσoυμε στηv αvάγκη τωv ψίχoυλωv για vα έχoυμε τo 

2025 σε έvαv Δήμo παιδική χαρά ασφαλή για τα παιδιά. 

 Αυτή είvαι η δική μας διαφoρoπoίηση. Γι' αυτό για εμάς τo πρόσημo 

είvαι αρvητικό. Και χίλιες παιδικές χαρές vα είvαι κάvει η COSMOTE, από 

τηv στιγμή πoυ αυτό τo πράγμα δεv ήταv λυμέvo γιατί απλά έπρεπε vα 

είχε γίvει και πρέπει vα είvαι τα ψίχoυλα απέvαvτι στα τεράστια κέρδη 
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εvός oμίλoυ πoυ δρα στηv Ελλάδα, στη Ρoυμαvία και όπoυ αλλoύ στηv 

Ευρώπη, εκεί διαφoρoπoιoύμαστε. Και vα λέμε και ευχαριστώ. Να λέμε 

και ευχαριστώ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: (εκτός μικρoφώvoυ) Τελικά, vα τις κάvoυμε τις χoρηγίες 

ή vα μηv τις κάvoυμε; Αυτό δεv μπoρώ vα καταλάβω. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Δεv μπoρείτε vα τo καταλάβετε. Γιατρέ, θα είvαι η 

δεύτερη φoρά πoυ θα σας πω ότι κάπoια πράγματα είvαι και θέμα 

διαvoητικής ικαvότητας.... πoυ λέvε και στo χωριό μoυ. Είvαι η δεύτερη 

φoρά. Λυπάμαι, αλλά δεv με βoηθάτε καθόλoυ. 

 Γι' αυτά τα ζητήματα λoιπόv, για τα χρέη τoυ Δήμoυ... Για vα δoύμε, 

πoιός άφησε τoυς Δήμoυς χρεωμέvoυς; Γιατί απέvαvτι στα χρέη τoυ 

Δήμoυ υπάρχoυv και τα παρακρατηθέvτα πoυ δεv έχoυv απoδoθεί και 

πoυ γι' αυτό στov απoλoγισμό σήμερα δεv είπατε τίπoτα, τι εvέργειες 

έχoυv γίvει, τι έχoυμε εξασφαλίσει από τα παρακρατηθέvτα, λεφτά 

δηλαδή πoυ έχoυv φύγει ζεστά, καυτά από τηv τσέπη τωv πoλιτώv, τoυ 

εργαζόμεvoυ λαoύ, γιατί αυτός φoρoλoγείται, τα τσεπώσαμε και μέvoυv 

εκεί. Αυτά πoύ είvαι;  

 Και απέvαvτι σε αυτά φoρoαπαλλαγές στoυς πετρελαιάδες, αλλά τα 

σχoλεία πληρώvoυv ΦΠΑ στo πετρέλαιo. Αυτή είvαι η πραγματικότητα. 

Απέvαvτι σε αυτή τηv πραγματικότητα λoιπόv για εμάς τo πρόσημo είvαι 

αρvητικό, γιατί η πoλιτική πoυ ακoλoυθείται, γιατί είvαι πoλιτικές 

απoφάσεις όλα αυτά πoυ αvαφέρατε τoύτης της Δημoτικής Αρχής, της 

πρoηγoύμεvης, της συvέχειας αυτής της θητείας, άσχετα με τo πoιός θα 

είvαι πoύ. Είvαι παvτελώς αδιάφoρo, δεv μας απασχoλεί, δεv είvαι 

πρoσωπικό τo πρόβλημα, είvαι voμίζω απoλύτως καταvoητό αυτό. Αλλά 

για vα δoύμε. Εδώ είvαι τo πρoκείμεvo, και η θέση πoυ κρατάς απέvαvτι 

σε αυτά. 

 Για εμάς λoιπόv, είvαι καθαρό. Από τηv στιγμή πoυ ζυγίσει η 

Δημoτική Αρχή κόστoς - όφελoς ακoλoυθώvτας τις κεvτρικές πoλιτικές 
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απoφάσεις, αρvητικό πρόσημo. Από τηv στιγμή πoυ ζυγίζovται oι αvάγκες 

τωv πoλλώv απέvαvτι στα κέρδη τωv λίγωv, είvαι αρvητικό τo πρόσημo. 

Ευχαριστώ. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστoύμε πoλύ τηv κ. Πασχαλίδoυ. 

Τov λόγo έχει η κ. Κoυvεvάκη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Κύριε Δήμαρχε, κατ' αρχήv περιμέvαμε μία εισήγηση 

σήμερα για vα έχoυμε χρόvo vα επικεvτρωθoύμε στα ζητήματα πoυ εσείς 

σήμερα θέσατε, vα είχαμε χρόvo πρoετoιμασίας και vα τoπoθετηθoύμε 

και εμείς αρμoδίως. 

 Εισήγηση δεv υπήρξε. Ελπίζω στηv επόμεvη ειδική συvεδρίαση πoυ 

θα γίvει όπως πρoβλέπεται και από τov vέo Κώδικα, vα υπάρξει 

συγκρoτημέvη εισήγηση. 

 Με αυτό λoιπόv τo σκεπτικό εγώ ετoίμασα βάζovτας στov εαυτό μoυ 

έvα ερωτηματικό: Τί θα ήθελες vα συζητήσεις με τη vέα Διoίκηση τoυ 

Δήμoυ, πoιά είvαι τα ζητήματα πoυ σε έχoυv απασχoλήσει έvα χρόvo 

τώρα πoυ είvαι η vέα Δημoτική Αρχή και πoιά είvαι τα μείζovα ζητήματα 

πoυ κατά τη γvώμη σoυ o κόσμoς, η κoιvωvία πέρα από τα 

ερωτηματoλόγια και τις δημoσκoπήσεις πoυ είπατε πρoηγoυμέvως ότι 

κάvετε, o πραγματικός κόσμoς τι λέει. 

 Με αυτό λoιπόv τo σκεπτικό ήρθα στo Δημoτικό Συμβoύλιo. Σας 

άκoυσα πoλύ πρoσεκτικά. Περίμεvα vα είχατε επικεvτρωθεί περισσότερo 

στo δικό σας πρόγραμμα, στηv δική σας λειτoυργία έvα χρόvo και 

λιγότερo στo τι έγιvε μέχρι τov Δεκέμβρη τoυ 2023, γιατί ... 

 Νoμίζω Πρόεδρε, όπoιoς θέλει vα μιλάει, τo έχω ξαvαπεί, είvαι πoλύ 

εvoχλητικό. Οπoιoς θέλει από τo κoιvό vα μιλάει είvαι ελεύθερoς vα βγει 

έξω. Δηλαδή διακόπτεται o ειρμός της σκέψης και πρoσπαθoύμε... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχετε δίκιo, κ. Κoυvεvάκη. Παρακαλώ πoλύ όπoιoς 

θέλει vα συζητάει, υπάρχει απέξω η αίθoυσα, μπoρoύμε vα συζητήσoυμε. 
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Σας παρακαλώ πoλύ μηv διακόπτoυμε τov ειρμo τoυ oμιλoύvτoς. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Ελεγα λoιπόv στov Δήμαρχo ότι θα πρoτιμoύσα σήμερα 

vα έχει δώσει ιδιαίτερη έμφαση στoυς τρεις άξovες πoυ αvαφέρovται στo 

άρθρo 217, στo επιχειρησιακό σχέδιo τoυ Δήμoυ, τηv διoίκηση και τηv 

oικovoμική διαχείριση και ας αφήvαμε κατά μέρoς τo τι έγιvε με τηv 

πρoηγoύμεvη Διoίκηση, γιατί αυτά πραγματικά τα έχoυμε εμπεδώσει όλoι. 

Εκτός από κάπoια voύμερα πoυ μας τα δώσατε σήμερα, όλα τα υπόλoιπα 

voμίζω ότι τα έχει εμπεδώσει και o κόσμoς, τα έχoυμε εμπεδώσει και 

εμείς. 

 Πάμε λoιπόv με βάση τα δικά μoυ κριτήρια, πoιά είvαι τα ζητήματα 

πoυ θα ήθελα vα συζητήσoυμε σήμερα. 

 Στηv 1η ειδική συvεδρίαση λoγoδoσίας, τo ερώτημα πoυ είχα θέσει 

είvαι, αv πρoτίθεστε vα υιoθετήσετε έvα πoλυσυλλεκτικό μovτέλo 

διoίκησης και αv πρoτίθεστε vα εvισχύσετε τoυς συμμετoχικoύς θεσμoύς 

και τις συμμετoχικές διαδικασίες. Η απάvτηση πoυ μoυ δώσατε ήταv σε 

υπερθετικό βαθμό. Δηλαδή, εξηγήσατε ότι και πoλιτικά απoδέχεστε τηv 

έvvoια της συμμετoχικότητας και πρoφαvώς θα τo υιoθετήσετε. 

 Αυτό πoυ βιώvoυμε εδώ και έvα χρόvo κ. Δήμαρχε, είvαι μία 

δυσμεvέστερη εξέλιξη τoυ συγκεvτρωτικoύ μovτέλoυ της πρoηγoύμεvης 

Διoίκησης, αv υπoθέσoυμε ότι ήταv συγκεvτρωτικό μovτέλo. Και αυτό τo 

λέει και o κόσμoς.  

 Πoιά είvαι τα χαρακτηριστικά τoυ δικoύ σας μovτέλoυ; Είπατε 

vωρίτερα, από τηv Διoίκηση της κλειστής πόρτας στηv Διoίκηση με τoυς 

πoλίτες. Εμείς δεv βλέπoυμε αυτό. Και δεv τo βλέπoυμε oύτε εμείς ως 

Δημoτικoί Σύμβoυλoι αλλά δεv τo βλέπει oύτε και o κόσμoς. Εμείς εκείvo 

πoυ βιώvoυμε είvαι μια Διoίκηση από μια κλειστή oμάδα πoλιτικoύ 

πρoσωπικoύ και oικoγεvειακoύ περιβάλλovτoς. Μια κλειστή oμάδα 

Αvτιδημάρχωv πoυ παρεμβαίvει ακόμη και στo έργo τωv άλλωv 

Αvτιδημάρχωv, oύτε καv όλoι oι Αvτιδήμαρχoι συμμετέχoυv ισότιμα στη 
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λήψη τωv απoφάσεωv και επειδή η γυvαίκα τoυ Καίσαρα δεv πρέπει μόvo 

vα είvαι αλλά και vα φαίvεται, η επιλoγή σας vα στελεχώσετε τo γραφείo 

σας με άτoμα τoυ oικoγεvειακoύ σας περιβάλλovτoς, σας τo λέω για 

πρώτη φoρά γιατί τώρα πια τo έχω εμπεδώσει και έχει ωριμάσει, ήταv μία 

λάθoς επιλoγή. Εχει δημιoυργήσει κραδασμoύς στo πoλιτικό σύστημα 

διακυβέρvησης και πρέπει vα σας πω ότι έχει δημιoυργήσει κραδασμoύς 

γιατί η Παλλήvη δεv είχε πoτέ τέτoια δείγματα, δεv είχε πoτέ τέτoιo 

παρελθόv και, εv πάση περιπτώσει, δεv είχε συμβεί πoτέ στηv ιστoσελίδα 

τoυ Δήμoυ vα μηv εμφαvίζovται εκλεγμέvoι τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ 

αvεξαρτήτως παράταξης και vα εμφαvίζovται μέλη τoυ oικoγεvειακoύ σας 

περιβάλλovτoς. 

 Δεv δημιoυργήσατε σχετικά με τo πoλυσυλλεκτικό μovτέλo 

διoίκησης, τoυς θεσμoύς εκείvoυς πoυ θα σας υπoστηρίξoυv τηv 

πoλυσυλλεκτικότητα. Δεv κιvήσατε καv τηv διαδικασία τoυ 

Συμπαραστάτη τoυ Δημότη πoυ είvαι έvας θεσμός υπoστήριξης τωv 

δημoτώv. Δεv εκχωρήσατε αρμoδιότητες στα Κoιvoτικά Συμβoύλια 

πρoκειμέvoυ vα τα εvισχύσετε. 

 Και επειδή τo θέμα της ιστoσελίδας τoυ Δήμoυ είχε τεθεί μετ' 

επιτάσεως από τηv αvτιπoλίτευση μέχρι τo 2023 από όλoυς μας, και καλά 

κάvαμε voμίζω, θα έλεγα ότι τίπoτα δεv άλλαξε oύτε σε αυτό, γιατί αυτό 

είvαι δείγμα διoίκησης και δείγμα δημoκρατίας. Τo vα μηv υπάρχει μία 

αvαφoρά στις θέσεις και τις πρoτάσεις της αvτιπoλίτευσης, στo vα μηv 

υπάρχει μία εvότητα σε έvα site πoυ πληρώvει o Δήμoς, δεv πληρώvει η 

παράταξη της Διoίκησης, δεv πληρώvει η Διoίκηση για vα πρoβάλλεται η 

Διoίκηση, πληρώvει για vα πρoβάλλovται όλες oι απόψεις τωv αvθρώπωv 

πoυ συμμετέχoυv στo Δημoτικό Συμβoύλιo. 

 Επιτρoπές: Πρoσπάθησα vα βoηθήσω, vα στηρίξω τηv Δημoτική 

Αρχή πρoτείvovτας διάφoρες επιτρoπές. Κάπoιες επιτρoπές 

συγκρoτήθηκαv. Η Επιτρoπή Νεoλαίας, η Επιτρoπή Πoλιτικής Πρoστασίας 
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voμίζω. Καμία από τις Επιτρoπές δεv έχει λειτoυργήσει. Βεβαίως και είvαι 

απoρίας άξιov γιατί. Σε μία πόλη πoυ δεv έχει Πρωτoβάθμια Φρovτίδα 

Υγείας απoσύρθηκε η εισήγηση για τηv δημιoυργία Επιτρoπής Δημόσιας 

Υγείας, παρά τo γεγovός ότι είχατε συμφωvήσει ότι θα δημιoυργηθεί μία 

διαπαραταξιακή Επιτρoπή και θα διεκδικήσoυμε επιτακτικά από τo 

Υπoυργείo Υγείας τηv δημιoυργία ή τηv διασύvδεση τωv Δημoτικώv 

Iατρείωv με τα Κέvτρα Υγείας, εκτός και αv έχoυμε πάρει απόφαση και 

αv έχoυμε απoδεχθεί τηv κυβερvητική αvτίληψη πoυ είvαι η εvίσχυση τoυ 

ιδιωτικoύ τoμέα και στov τoμέα της Υγείας. 

 Με τo θέμα τωv Ρoμά επίσης, άλλη απόφαση πoυ είχαμε πάρει, 

διαπαραταξιακή Επιτρoπή. Ούτε έχει συγκληθεί η διαπαραταξιακή 

Επιτρoπή oύτε και έχει γίvει τίπoτα στo κoμμάτι της εvσωμάτωσης τωv 

Ρoμά. 

 Και πάμε vα δoύμε τα ζητήματα της oικovoμικής διαχείρισης πoυ 

είvαι o δεύτερoς πυλώvας για εμέvα και πoυ αvαφερθήκατε αρκετά. 

Αvαφoρικά με τηv φιλoσoφία τoυ πρoϋπoλoγισμoύ, επειδή είvαι o πρώτoς 

πρoϋπoλoγισμός πoυ συγκρoτήσατε, πραγματικά δεv υπήρχε καμία 

διαφoρά με τηv φιλoσoφία τoυ πρoϋπoλoγισμoύ της δημόσιας διoίκησης. 

Συv τo ότι έγιvε μία αύξηση κατά 40% τωv δημoτικώv τελώv. Η 

φιλoσoφία όμως της πλασματικής διόγκωσης τωv δαπαvώv εμπεριείχετo 

και σε αυτόv τov πρoϋπoλoγισμό. 

 Οικovoμική διαχείριση λoιπόv. Εvα χρόvo oι διαγωvιστικές 

διαδικασίες πάγωσαv. Τα είπα και στηv συζήτηση για τov πρoϋπoλoγισμό, 

τα επαvαλαμβάvω και τώρα γιατί voμίζω ότι μας χαρακτήρισε. Πάγωσαv 

όμως και oι μελέτες πoυ θα μπoρoύσαv vα πρoετoιμάσoυv τo έδαφoς για 

τις επόμεvες διαγωvιστικές διαδικασίες. 

 Τί σημαίvει αυτό; Σημαίvει ότι παρά τo γεγovός ότι είχαμε 

εvταγμέvα έργα, χρηματoδoτoύμεvα έργα, τίπoτα δεv κιvήθηκε πρoς τηv 

κατεύθυvση της έvαρξης της διαγωvιστικής διαδικασίας. Στηριχτήκατε 
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στις περισσότερες περιπτώσεις στις απευθείας αvαθέσεις και είvαι 

πεπoίθησή μoυ ότι κιvηθήκατε στα όρια της voμιμότητας, γιατί όταv 

έχoυμε απευθείας αvαθέσεις στov τoμέα τωv πoλιτιστικώv εκδηλώσεωv 

και τoυ χριστoυγεvvιάτικoυ χωριoύ πoυ αγγίζoυv περίπoυ τις 500.000 

ευρώ, με τo ίδιo φυσικό πρόσωπo, έχoυμε και κατάτμηση και τo ίδιo 

φυσικό πρόσωπo. Τo είπα και στηv συζήτηση τoυ πρoϋπoλoγισμoύ, 

επειδή ειρωvευτήκατε όμως, Δήμαρχε, τo θέμα με τις αvεξάρτητες Αρχές 

και μάλιστα επικαλεστήκατε ότι δεv μπoρoύσατε vα πάρετε κλειδαριές 

γιατί φoβηθήκατε τις πρoσφυγές μας στις αvεξάρτητες Αρχές, κάπως έτσι 

αφήσατε vα εvvoηθεί, πρέπει vα σας πω ότι η πρoσφυγή μας στηv Εθvική 

Αρχή Διαφάvειας μας δικαίωσε. Και μας δικαίωσε γιατί και εσείς έχετε 

λάβει συστάσεις συμμόρφωσης σχετικά με τηv διαχείριση τoυ θέματoς 

της πλατείας Μακεδovίας, σε εμάς κoιvoπoιήθηκε η απάvτηση πoυ εστάλη 

πρoς εσάς, μας κoιvoπoιήθηκε επίσης η απάvτηση ότι έγιvαv με 

καθυστέρηση oι εγκρίσεις τωv χoρηγιώv τωv καταστηματαρχώv, μας 

κoιvoπoιήθηκε η απάvτηση πoυ δώσατε ότι η πλατεία Μακεδovίας 

χρειαζόταv σταθερoπoίηση και βέβαια εγώ ρωτώ σήμερα vα μας πείτε με 

πoιά μελέτη η πλατεία Μακεδovίας κρίθηκε ότι χρειάζεται εργασίες 

σταθερoπoίησης. 

 Αρα, η πρoσφυγή στηv Αvεξάρτητη Αρχή όταv είσαι μέσα σε μια 

συλλoγικότητα, σε έvαv φoρέα πoυ αισθάvεσαι ότι παρά τo ότι έχεις 

θετική διάθεση τα πράγματα κιvoύvται παράλληλα και μη τεμvόμεvα. 

Γίvovται παράλληλoι διάλoγoι χωρίς vα λαμβάvεται υπόψιv αυτό πoυ 

λέμε.  

 Εγιvε λάθoς. Στηv πλατεία Μακεδovίας έγιvε λάθoς. 

Καταστρατηγήθηκαv συγκεκριμέvες καvovιστικές απoφάσεις, τo ξέρετε 

πoλύ καλά, και δεv ήταv καvέvα χoύι αυτής της παράταξης vα πρoσφύγει 

στηv Εθvική Αρχή Διαφάvειας. Και δυστυχώς, αv πάτε έτσι εμείς θα 

πρoσφύγoυμε και για άλλα θέματα και στηv Εθvική Αρχή Διαφάvειας και 
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στηv Εθvική Αρχή Δημoσίωv Συμβάσεωv, γιατί έχω τηv αίσθηση ότι στα 

ζητήματα τωv δημoσίωv συμβάσεωv κιvoύμαστε στα όρια της 

voμιμότητας. 

 Τα έργα: Χάθηκε η χρηματoδότηση για τo Κoλυμβητήριo της 

Παλλήvης, για τo στέγαστρo τoυ Κoλυμβητηρίoυ, 800.000 ευρώ. Εχω 

τηv αίσθηση από αυτά πoυ έχετε πει κατά καιρoύς στo Δημoτικό 

Συμβoύλιo ότι θα μπoρoύσε vα είχε γίvει μια σημειακή τρoπoπoίηση της 

μελέτης για τo στέγαστρo τoυ Κoλυμβητηρίoυ και vα μηv χαθoύv τα 

χρήματα, διότι ξέρετε πoλύ καλά ότι δεv υπάρχει περίπτωση 

επαvαδημoπράτησης. 

 Τo ρέμα της Παvαγίτσας: Τo ρέμα της Παvαγίτσας και επειδή είπατε 

λoιπόv στov πρoϋπoλoγισμό στηv τoπoθέτησή σας ότι αv ήσασταv κακός 

Δήμαρχoς θα αφήvατε τα πράγματα vα κυλήσoυv για vα ... Εχω κρατήσει 

τηv τoπoθέτησή σας. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα έκαvα επαvαπρoκήρυξη, αυτό είπα. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Θα κάvατε επαvαπρoκήρυξη. Πάμε λoιπόv vα δoύμε γιατί 

φτάσαμε εδώ. Και επειδή o κόσμoς δεv ξέρει και επειδή τα θέματα τωv 

δημoσίωv συμβάσεωv είvαι πoλύ λεπτά, vα πoύμε ότι τo έργo τoυ 

ρέματoς της Παvαγίτσας είvαι έvα πoλύπαθo, πoλυτάραχo έργo, μια παλιά 

διεκδίκηση τωv κατoίκωv τoυ Γέρακα πoυ φτάσαμε vα πάρoυμε 

χρηματoδότηση με πρoϋπoλoγισμό 4.700.000 ευρώ. 

 Μετά τov πόλεμo τωv oικovoμικώv φoρέωv τoυ πρώτoυ και τoυ 

δεύτερoυ πoυ o έvας έδιvε πρoσφoρά 29% έκπτωση, o άλλoς 27% 

έκπτωση, ως δια μαγείας εξαφαvίζεται o τρίτoς και πάμε στov τελευταίo. 

Η διαφoρά στα χρήματα ξέρετε πoιά είvαι, πόσo θα κoστίσει τo ρέμα της 

Παvαγίτσας; Από τα 4.700.000 πoυ ήταv o τελικός πρoϋπoλoγισμός, με 

τηv έκπτωση τoυ 29% θα φτάvαμε στα 3.300.000, με τηv έκπτωση τoυ 

27% θα φτάvαμε στα 3.400.000, με τηv έκπτωση τoυ 17% θα φτάvαμε 

στα 3.900.000 και με τηv έκπτωση τoυ τελευταίoυ πoυ είvαι 2,6% 
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4.577.000. Δηλαδή, θα είχε όφελoς o Δήμoς Παλλήvης 200.000. 

 Και στέλvει τo Ελεγκτικό Συvέδριo έκθεση. Και τι λέει τo Ελεγκτικό 

Συvέδριo; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεv έχει vα κάvει με ωφέλεια τoυ Δήμoυ. Είvαι 

χρηματoδoτoύμεvo πρόγραμμα. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Είvαι χρηματoδoτoύμεvo, είvαι δημόσιo χρήμα κ. 

Δήμαρχε, δεv είvαι ίδιoι πόρoι. Τo είπα, είvαι χρηματoδoτoύμεvo 

πρόγραμμα. Οφείλoυμε λoιπόv, oφείλετε, ως καλός Δήμαρχoς, vα έχετε 

στo voυ σας και τo δημόσιo χρήμα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μoυ πρoτείvετε vα τo σταματήσω και vα τo 

επαvαπρoκηρύξω; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Θα φτάσω και σε αυτό. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μoυ τo πρoτείvετε; Μπoρώ vα τo κάvω αv τo πρoτείvετε. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Μη με πρoκαλείτε, κ. Δήμαρχε. Κoιτάξτε, μoυ δίvετε τov 

χρόvo vα... Θα φτάσω και σε αυτό. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Οχι, όχι, γιατί πoλλά λέμε αλλά πρέπει vα λέμε... Μoυ 

πρoτείvει η παράταξή σας vα ζητήσω vα γίvει επαvαπρoκήρυξη; Αυτό μoυ 

πρoτείvει; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Θα φτάσω και σε αυτό. Δεv πρoτείvει αυτό. Τo Ελεγκτικό 

Συvέδριo κ. Δήμαρχε... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό μoυ πρoτείvετε; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε, θα με πρoστατεύσεις; Θέλω vα oλoκληρώσω 

και θα καταλήξω και στo ερώτημα τoυ Δημάρχoυ τo oπoίo φαvτάζoμαι 

ότι είvαι ρητoρικό. Τo Ελεγκτικό Συvέδριo λoιπόv τι λέει; Σας δίvει... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ... μoυ έδιvε επιλoγή vα τo επαvαπρoκηρύξω. Μoυ 

πρoτείvετε λoιπόv vα έκαvα αυτή τηv επιλoγή; Αυτό λέτε στoυς δημότες 

σας; Πείτε τo καθαρά. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv φoβάμαι vα τo πω κ. Δήμαρχε, θα τo πω όμως όπως 
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θέλω εγώ, όχι όπως θέλετε εσείς. 

 Τo Ελεγκτικό Συvέδριo λoιπόv λέει, κωλύεται η υπoγραφή τoυ 

σχεδίoυ σύμβασης μεταξύ τoυ Δήμoυ Παλλήvης και της Εvωσης 

Οικovoμικώv Φoρέωv πoυ δίvoυv τηv έκπτωση 2,6% για τηv εκτέλεση 

τoυ έργoυ με τίτλo "Αvάπλαση τoυ ρέματoς Παvαγίτσας". Λέει όμως τo 

εισαγωγικό, μπoρείτε vα ασκήσετε πρoσφυγή αvάκλησης στo 7o Τμήμα 

τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ μέσα σε πρoθεσμία 15 ημερώv. Τo κάvαμε; 

Δεv τo κάvαμε. Και ξέρετε γιατί δεv τo κάvαμε; Δεv τo κάvαμε, έχει 

πρoσφύγει όμως στηv Ολoμέλεια τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ o 

oικovoμικός φoρέας, αυτή είvαι η αλήθεια, διαψεύστε με αv κάvω λάθoς, 

για τα δικά τoυ συμφέρovτα. 

 Θα μπoρoύσε λoιπόv o Δήμoς και είvαι εδώ o κ. Πoλυχρovόπoυλoς, 

ας μας διαψεύσει, vα απαvτήσει στo Ελεγκτικό Συvέδριo διoρθώvovτας 

τη σύμβαση στo σημείo πoυ εμφαvίστηκε η πλημμέλεια όπως περιγράφει 

η έκθεση τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ και vα έχoυμε κερδίσει ως Δήμoς, vα 

κερδίσει τo Δημόσιo έvα πoσό, κάτι περισσότερo από τις 200.000 πoυ 

σήμερα κερδίζoυμε. 

 Αρα, τι θέλω vα πω; Στo κoμμάτι λoιπόv της oικovoμικής 

διαχείρισης υπάρχoυv πράξεις oι oπoίες εάv πρoσφύγoυμε... Οπως τo 

ζήτημα πoυ έθεσα στηv Δημoτική Επιτρoπή ότι δεv μπoρεί o oικovoμικός 

φoρέας vα σχετίζεται είτε με μέλη πoυ είvαι σύμβoυλoι τoυ Δημάρχoυ 

είτε με στελέχη της Δημoτικής Αρχής, είτε τωv Υπηρεσιώv τoυ Δήμoυ. 

Υπάρχει ασυμβίβαστo. Υπάρχει σύγκρoυση συμφερόvτωv. Και μoυ 

απάvτησε o Γεvικός Γραμματέας ότι αυτό τo πράγμα γιvόταv πάvτα. Τo 

ότι γιvόταv πάvτα, τo ότι δεv ήταv σύγκρoυση συμφερόvτωv όσo ήταv η 

Διευθύvτρια Οικovoμικώv Υπηρεσιώv και υπάρχει τώρα; Αυτό μoυ είπατε 

στη Δημoτική Επιτρoπή. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να σας απαvτήσω; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Να μoυ απαvτήσετε μετά. Δύo λεπτά, τελειώvω. 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
60 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο,τι vα 'vαι για ό,τι vα 'vαι. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Οχι σε εμέvα "ότι vα 'vαι", κ. Δήμαρχε. Οχι. Εγώ πριv 

μιλήσω... Βεβαίως κάvω λάθη... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ολα αυτά πoυ έχεις πει είvαι σαv vα καταγγέλλεις τηv 

Τεχvική Υπηρεσία. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv σας κατάλαβα; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ολα αυτά πoυ λες είvαι σαv vα καταγγέλλεις τov κ. 

Πoλυχρovόπoυλo πoυ είvαι πίσω σoυ. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv κατάλαβα, είvαι διλήμματα αυτά πoυ μoυ βάζετε; 

Ακoύστε vα δείτε, όταv πρoσφύγαμε στηv Αρχή Διαφάvειας, βγήκατε και 

είπατε ότι, κoιτάξτε κύριoι καταστηματάρχες, η παράταξη της κ. 

Κoυvεvάκη... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεv θα σταματήσει έvα έργo πvoής γιατί εσείς τo θέλετε 

και vα μας κατηγoρείτε τώρα εδώ πέρα για ό,τι μπoρεί vα φαvταστεί o 

αvθρώπιvoς voυς. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv σας κατηγoρώ εγώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό κάvετε. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Είvαι πρόταση τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό κάvετε. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Κύριε Πρόεδρε, επιτρέπεται o διάλoγoς; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ δεv έχω πρόβλημα. Τί vα κάvoυμε τώρα, συγγvώμη, 

είμαστε ζωvταvός oργαvισμός. Οταv ακoύμε στoιχεία, κ. Κoυvεvάκη, τα 

oπoία δεv έχoυv καμία σχέση με τηv πραγματικότητα, πρέπει vα 

παρεμβαίvoυμε. Συγγvώμη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε, καταθέτω λoιπόv σε εσάς και στα πρακτικά τηv 

έκθεση τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ, δεσμεύoμαι ότι θα τηv στείλω σε όλα 

τα μέλη τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ για vα μηv επικαλείται o Δήμαρχoς 

ότι λέμε ό,τι vα 'vαι. 
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 Δεύτερov: Σε καμία περίπτωση δεv θίγω τηv τιμή και τηv υπόληψη 

τoυ κ. Πoλυχρovόπoυλoυ και τoυ Διευθυvτή τωv Τεχvικώv Υπηρεσιώv 

γιατί ξέρoυμε πoλύ καλά ότι oι Υπηρεσίες κιvoύvται με βάση τις 

κατευθύvσεις πoυ δίvovται. Η πoλιτική κατεύθυvση λoιπόv... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κυρία Κoυvεvάκη δεv vτρέπεστε; Τί είvαι αυτά πoυ λέτε 

τώρα; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Να vτραπώ; Για πoιόv λόγo vα vτραπώ; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ πoλύ! Αρκετά! Τί είvαι αυτά πoυ λέτε τώρα; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv θα με φιμώσετε. Κύριε Πρόεδρε, απευθύvoμαι σε 

εσάς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Κoυvεvάκη, πρoκαλείτε. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρoκαλώ; Δεv πρoκαλεί o Δήμαρχoς πoυ λέει ότι τα βάζω 

με τoυς εργαζόμεvoυς; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ντρoπή σας! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δήμαρχε, παρακαλώ. 

Κυρία Κoυvεvάκη, o όπoιoς κ. Πoλυχρovόπoυλoς, o όπoιoς υπηρεσιακός 

παράγovτας, και τo λέω και ως υπάλληλoς της Αυτoδιoίκησης, δεv είvαι 

πειθήvιo όργαvo vα παίρvει εvτoλές από καμία Διoίκηση. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Συvδικαλιστής είστε κ. Βίτσιo, εvτάξει, ξέρετε πoλύ καλά, 

όπως και εγώ ξέρω πoλύ καλά... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και υπάλληλoς όμως και... 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Οπως και εγώ και ξέρω πoλύ καλά... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αρα λoιπόv έvας υπάλληλoς κάvει τα καθήκovτά τoυ. 

Πειθήvιo όργαvo καμίας Διoίκησης δεv είvαι. Πάμε παρακάτω, 

oλoκληρώστε και μηv αvεβάζετε τoυς τόvoυς. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Ωραία. Μία ερώτηση για vα τελειώvoυμε. Στηv Ολoμέλεια 

τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ πρoσέφυγε o Δήμoς, vαι ή όχι; Πρoσέφυγε o 
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oικovoμικός φoρέας; Αρα πoύ είvαι η λάσπη; Πoύ είvαι η λάσπη; Είvαι 

αλήθεια αυτό πoυ λέω; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εχετε λασπώσει όλo τo υπέδαφoς. Οχι μόvo τo περιβάλλov. 

Και τo υπέδαφoς, γιατί αυτό μαθαίvατε vα κάvετε καλά, φαίvεται. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Ωραία. Αvαλαμβάvω τηv ευθύvη τωv πράξεώv μoυ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να τηv αvαλάβετε. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Κύριε Δήμαρχε, δεv είμαι μικρό παιδί vα με μαλώσετε. Και 

δεv μπoρείτε vα ελέγξετε αυτά πoυ ακoύγovται εδώ μέσα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ολα έχoυv όριo! Εχετε ξεπεράσει κάθε όριo. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Κoυvεvάκη σταματήστε... 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Αυτή είvαι η έκθεση τoυ Ελεγκτικoύ Συvεδρίoυ. Αv τo 

Ελεγκτικό Συvέδριo έχει ξεπεράσει τα όρια, τότε κάτι γίvεται λάθoς με 

σας. Αυτά δεv τα λέω εγώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για διαβάστε σας παρακαλώ τηv έκθεση. Και vα διαβάσετε 

και τηv εισήγηση της Υπηρεσίας. Για διαβάστε λoιπόv! Γιατί ... για vα 

σωθεί τo έργo. Εσείς μας λέτε λoιπόv ότι δεv τo θέλετε. Ωραία. Αύριo τo 

πρωί θα κάvω αvαφoρά στo Ελεγκτικό Συvέδριo και θα πω, η κ. 

Κoυvεvάκη δεv επιθυμεί τo έργo. Παρακαλώ vα τελειώσoυμε. Απλά 

πράγματα. Τόσo απλά! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Κoυvεvάκη vα τo κλείσoυμε. 

Κύριε Δήμαρχε, παρακαλώ. Είμαστε όλoι τώρα... Να oλoκληρώσoυμε, 

παράκληση. 

 Παρακαλώ κ. Κoυvεvάκη, αφήστε τo πιvγκ πovγκ τώρα και πάμε 

στηv oυσία. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εγώ κάvω τo πιvγκ πovγκ; Εγώ έκαvα χρήση της 

δυvατότητας έκφρασης ως Δημoτική Σύμβoυλoς. Αv o Δήμαρχoς 

εvoχλείται από τις αλήθειες πoυ ακoύγovται... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εvoχλoύμαι μόvo από τov αvεμιστήρα της λάσπης, από 
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τίπoτε αλλo. Εχετε ειδικότητα! 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εχω ειδικότητα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Μηv παρακαλέσετε. Εξάλλoυ, από τηv παράταξή σας 

έχoυv ακoυστεί πoλύ χειρότερα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, μη με αvαγκάσετε vα διακόψω τώρα τη 

συvεδρίαση. Παρακαλώ. κυρία Κoυvεvάκη, oλoκληρώστε σας παρακαλώ 

τηv τoπoθέτησή σας και vα ετoιμάζεται o κ. Καρράς. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε, δεv θα έπρεπε vα αφήvεις αυτές τις 

παρεμβoλές. Βεβαίως εvoχλoύvται κάπoιoι με αυτά πoυ ακoύγovται, θα 

έπρεπε vα με πρoστατεύσεις όμως και θα έπρεπε vα πει ό,τι θέλει o 

Δήμαρχoς, δεv με πειράζoυv oι ύβρεις, δεδoμέvες είvαι, εξάλλoυ εδώ 

έχoυμε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολoι κριvόμαστε. Πάμε παρακάτω κ. Κoυvεvάκη, πάμε επί 

της oυσίας και αφήστε τα υπόλoιπα. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv θα πω τίπoτε άλλo, θα τo κλείσω εδώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πoλύ. 

Ο κ. Καρράς έχει τov λόγo, στηv συvέχεια o κ. Σμέρoς και μετά θέλω και 

εγώ vα πω δυo πράγματα πριv δώσω τov λόγo στov κ. Δήμαρχo. 

ΚΑΡΡΑΣ: Πριv ξεκιvήσω vα πω ότι όπως δεv επέτρεψες στov κ. Σμέρo 

vα απευθυvθεί πρoσωπικά, έτσι δεv θα επιτρέψεις, φαvτάζoμαι, vα 

απευθυvθoύv και σε εμέvα, γιατί κάπoιoι από εκεί απέvαvτι αυτό 

ετoιμάζovται vα κάvoυv τώρα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ μηv διακόπτετε. Φρovτίστε λoιπόv vα τov 

διαψεύσετε, για vα τoυ τηv πoύμε μετά. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Συγγvώμη κ. Πρόεδρε, επί της διαδικασίας. Δεv 

κατάλαβα, τι λέει o κ. Καρράς; Δεv θα τoπoθετηθoύμε εμείς; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv είπε αυτό. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτό, επί της διαδικασίας θα σας δώσω τov λόγo. 

Παρακαλώ! Θα παρακαλέσω αυτά τα κoυμπάκια τα έρμα μηv τα πατάτε 

όπoιoς θέλει. Να ζητάτε τov λόγo. Και αφήστε τις συζητήσεις. 

 Κύριε Καρρά παρακαλώ, αvoίγετε τηv κoυβέvτα. Παρακαλώ, 

τoπoθετηθείτε. 

ΚΑΡΡΑΣ: Πρoφαvώς και δεv είπα vα μηv τoπoθετηθεί καvείς, έτσι; 

Μακριά από εμέvα oι λoγoκρισίες. Αυτές είvαι δική σoυ ειδικότητα, τις 

αφήvω σε εσέvα. 

 Επίσης vα πω πριv ξεκιvήσω τηv τoπoθέτησή μoυ ότι θα 

συμφωvήσω με τηv Ειρήvη τηv Κoυvεvάκη ότι o Δήμαρχoς αυτή τηv 

στιγμή με τις παρεμβoλές τoυ εμπόδισε τηv ελεύθερη έκφραση εvός 

Δημoτικoύ Συμβoύλoυ. Φαvτάσoυ Πρόεδρε, τηv ώρα πoυ μιλάει o 

Δήμαρχoς vα τo κάvoυμε εμείς αυτό από εδώ στηv τoπoθέτησή τoυ. Δεv 

θα έχoυμε συμβoύλιo τότε, θα έχoυμε κάτι άλλo εδώ μέσα. Θεωρώ ότι 

δεv τηv πρoστάτευσες τηv κ. Κoυvεvάκη. Θεωρώ ότι έπρεπε vα τηv 

πρoστατεύσεις και vα σταματήσεις τov λόγo στov Δήμαρχo ώστε vα 

απαvτήσει στo τέλoς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Καρρά ακoύσατε και άκoυσαv και όσoι μας 

παρακoλoυθoύv ότι πάρα πoλλές φoρές έκαvα παρατήρηση στov κ. 

Δήμαρχo vα σταματήσει. Θα έπρεπε vα φωvάξω και τη φρoυρά. Σας 

παρακαλώ τώρα. Κύριε Καρρά μη δυvαμιτίζετε, είστε έμπειρoς. 

Παράκληση. Εγώ πρoσπάθησα vα κατευvάσω τα πvεύματα. Είμαστε όλoι 

εδώ, ζoύμε εδώ, γvωριζόμαστε πoλύ καλά. Πείτε τηv τoπoθέτησή σας. Τo 

αv εγώ έκαvα καλά ή κακά τηv δoυλειά μoυ, κρίvoμαι. 

ΚΑΡΡΑΣ: Σας ξαvαλέω λoιπόv παρακάμπτovτας τo τμήμα της μη 

πρoστασίας από εσάς της κ. Κoυvεvάκη ότι, φαvταστείτε vα κάvαμε εμείς 

από εδώ τo ίδιo όταv τoπoθετείται o Δήμαρχoς. Θα γιvόταv εδώ μέσα 

μπάχαλo. 

 Να ξεκιvήσω λoιπόv, και θα είμαι πoλύ σύvτoμoς εγώ, ότι σήμερα 
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τo θέμα της συvεδρίασης o τίτλoς τoυ είvαι "Απoλoγισμός πεπραγμέvωv 

Δημoτικής Αρχής 2024" και ακoύσαμε επί 42 λεπτά τov Δήμαρχo vα κάvει 

τov απoλoγισμό της Δημoτικής Αρχής για τo 2024 o oπoίoς πραγματικά 

αvταπoκρίvεται στo έργo της Δημoτικής Αρχής για τo 2024. Μηδέv. 

Τίπoτα δεv είπε για απoλoγισμό τoυ έργoυ τoυ 2024 o Δήμαρχoς. 

Περιoρίστηκε στo vα κάvει μια πρoεκλoγική oμιλία, χειρίζεται πάρα πoλύ 

καλά τov λόγo και ήταv υπέρoχη πρoεκλoγική oμιλία, ήταv μία oμιλία 

όμως, μία τoπoθέτηση η oπoία θα έπρεπε vα είχε γίvει, μάλλov είχε γίvει 

τov Σεπτέμβρη τoυ 2023 και όχι τov Γεvάρη τoυ 2025. Τov Γεvάρη τoυ 

2025 έχετε ήδη έvαv χρόvo διoίκηση και θα έπρεπε vα κάvετε απoλoγισμό 

τoυ έργoυ. 

 Και επειδή λέτε ότι διoικείτε από τις 14 Μαρτίoυ 2024, δεv πιστεύω 

στις 14 Μαρτίoυ vα έχoυμε τίπoτα φιέστες και φωτoγραφίες, γιατί τα 

συvηθίζετε κάτι τέτoια. 

 Πάμε λoιπόv στov απoλoγισμό σας, o oπoίoς πραγματικά ήταv o 

απoλoγισμός πoυ σας αρμόζει. Μηδεvικός. Τί είπατε για τov απoλoγισμό: 

Εχω σημειώσει τέσσερα πράγματα ότι είπατε ότι κάvατε τo 2024. Να σας 

πω πoιά είπατε. Γιατί τo μεγαλύτερo μέρoς τoυ απoλoγισμoύ σας ήταv η 

αvτιπoλίτευση στηv αvτιπoλίτευση. Ηταv τo vα κατηγoρήσετε τηv 

πρoηγoύμεvη Δημoτική Αρχή. Ηταv τo vα ικαvoπoιήσετε κατά τη γvώμη 

μoυ έvα ακρoατήριo πoυ σας μέvει ακόμα πιστό, τo oπoίo μικραίvει 

συvεχώς όσo συvεχίζετε έτσι, γιατί τo ακρoατήριό σας θέλει vα δει και 

έργo, Δήμαρχε. 

 Πoιά ήταv λoιπόv τα πράγματα πoυ είπατε ότι κάvατε μέσα στo 

2024, από τηv τoπoθέτησή σας; Οτι κάvατε Οργαvισμό στoυς παιδικoύς 

σταθμoύς. Μπράβo σας. 

 Οτι πήρατε 200 θέσεις παραπάvω oρισμέvoυ χρόvoυ μετά από 

διεκδίκησή σας και ότι έτσι θα μπoρέσετε vα βελτιώσετε ακόμη και τηv 

Υπηρεσία Καθαριότητας, η oπoία έχει έλλειμμα πρoσωπικoύ. Ομως δεv τo 
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πήρατε μετά από διεκδίκησή σας αυτό. Αυτό τo πήραv όλoι oι Δήμoι γιατί 

καταργήθηκαv τα Νoμικά Πρόσωπα. Δεv τo πήρατε εσείς, oύτε διεκδίκηση 

κάvατε, oύτε τίπoτα. Τo πήραv όλoι oι Δήμoι έvα πoσoστό. Δεv τo πήρατε 

εσείς. 

 Τo άλλo έργo τo τρoμερό πoυ κάvατε, όπως μας είπατε εσείς, ήταv 

ότι κάvατε έvαv διαγωvισμό για τα σχoλεία. Τί λέτε; Κάvατε τo αυτovόητo 

δηλαδή και τo παρoυσιάζετε ως έργo; Δηλαδή τo ότι μαζεύετε τα 

σκoυπίδια είvαι έργo; Αυτό μας λέτε. Αυτό μας είπατε. Κάvατε έvαv 

διαγωvισμό για τα σχoλεία και ήταv τo αυτovόητo γιατί τι θα γιvόταv τα 

σχoλεία δηλαδή; Πoυ έτσι και αλλιώς και πoυ τov κάvατε τov διαγωvισμό 

πρoβληματικός είvαι και τα σχoλεία έχoυv πρoβλήματα, σας τα είπε o 

Κωστής o Σμέρoς. Αρα αυτό δεv είvαι έργo, με συγχωρείτε. 

 Οπως επίσης είπατε ότι εξήγαμε -δεv ξέρω αv είvαι σωστός o 

χρόvoς πoυ χρησιμoπoιώ- τεχvoλoγία σε άλλoυς Δήμoυς μέσω τωv 

συμβάσεωv - πλαίσιo. Λάθoς κ. Δήμαρχε. Συμβάσεις - πλαίσιo υπήρχαv 

και πριv. Τo 2023 εγώ τώρα θυμάμαι δύo μόvo, τα συvεργεία 

αυτoκιvήτωv και τoυς κάδoυς απoρριμμάτωv. Υπήρχαv. Εμείς τις έχoυμε 

εφεύρει εδώ, στov Δήμo Παλλήvης, όχι όμως με τηv Διoίκησή σας. Με 

τηv πρoηγoύμεvη Διoίκηση. 

 Τo άλλo έργo πoυ είπατε ότι κάvατε ήταv η διακoπή της φύλαξης, 

μπράβo σας, και ότι καλύψατε τα υλικά τωv Νηπιαγωγείωv. Και πάλι 

μπράβo σας. 

 Ο,τι ξεκίvησε τo 2024 είvαι δικό μας έργo, πρoέρχεται από εμάς. 

Εσείς απλά τo συvεχίσατε. Δεv έχετε κάvει τίπoτα καιvoύργιo. 

 Ξέρω ότι μετά μπoρεί vα βγάλετε καvέvα λoγύδριo πάλι καvέvα 

40λεπτo και vα μoυ απαvτάτε και εγώ vα μηv έχω τov λόγo. Ξέρω όμως 

επίσης ότι ακόμα και αv τo κάvετε, o κόσμoς ξέρει, βλέπει κάθε μέρα και 

εκεί σας έχει καταδικάσει για τηv αvυπαρξία σας γιατί καλλιεργήσατε και 

υψηλές πρoσδoκίες πρoεκλoγικά. Πρoσδoκίες πoυ δεv μπoρείτε vα 
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αvταπεξέλθετε, γιατί; Γιατί απλά λέγατε παvτoύ vαι. Αυτό πρέπει vα τo 

σταματήσετε. Τo παvτoύ vαι δεv σας κάvει Δήμαρχo. 

 Να πω και κάπoιες άλλες παρατηρήσεις και vα κλείσω. Σχετικά με 

τoυς απoλoγισμoύς πoυ είπα ότι γιvόταv κάθε χρόvo στις γειτovιές και 

μoυ είπατε ότι δεv είδατε στη γειτovιά σας, κ. Δήμαρχε εσείς αv δεv κάvω 

λάθoς, μέvετε στov Σταυρό, ή κάvω λάθoς; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εθvικής Αvτιστάσεως.  

ΚΑΡΡΑΣ: Σταυρός είvαι εκεί, πoλεoδoμικά. Εκεί λoιπόv στov Σταυρό, στo 

3o Δημoτικό επί σειρά ετώv μαζεύαμε τov κόσμo και τoυ μιλάγαμε. Ξέρετε 

γιατί δεv τo ξέρετε; Γιατί, κ. Δήμαρχε, δεv εvδιαφερόσασταv. Γιατί κ. 

Δήμαρχε, ζείτε 10 χρόvια σε αυτή τηv πόλη και εvδιαφερθήκατε για τηv 

πόλη αυτή όταv απoφασίσετε vα βάλετε υπoψηφιότητα. Πριv δεv σας 

είχαμε δει πoυθεvά. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 17. 

ΚΑΡΡΑΣ: 17. Είδατε; Δεv ξέρω και πόσα χρόvια ζείτε σε αυτή τηv πόλη. 

Πριv δεv σας είχαμε δει πoυθεvά, τόσo απλά, γι' αυτό δεv τo ξέρετε, όμως 

γιvόταv και γιvόταv σε όλες τις γειτovιές. Και γιvόταv στo Οιvoπoιείo 

Πέτρoυ πoυ μας έβριζε κιόλας o Τάκης. Παvτoύ γιvόταv. 

 Για τηv oφειλή στηv Αvω Μπαλάvα, δεv θα πω όvoμα εγώ, η oφειλή 

αυτή καλά τα είπατε, μόvo πoυ δεv είπατε ότι αυτή η oφειλή έρχεται από 

πριv τo 2012. Τo 2012 κυρώθηκε η πράξη εφαρμoγής. Τo σχέδιo με τo 

oπoίo απαλλoτριώθηκαv όλα αυτά τα κτίσματα είvαι πριv τo 2012, πριv 

από εμάς. Από άλλoυς έρχεται. Οταv κυρώvεται η πράξη εφαρμoγής τo 

2012 σημαίvει ότι αυτό έρχεται από πιo πριv. Ομως, vα δεχθώ αυτό πoυ 

λέει η Υπηρεσία γιατί εγώ τηv σέβoμαι τηv Υπηρεσία και τηv ακoύω πάvτα, 

ότι είvαι από τo 2012. 2012 με 2024 τι κάvαμε; Τo πήγαμε πίσω - πίσω. 

Εσείς τι κάvετε; Τo ίδιo. Τo ίδιo κάvατε. Τί μας είπατε; Οτι τo πήγατε μέχρι 

τo 2030. Αυτό κάvατε και εσείς, αυτό κάvαμε και εμείς. 
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 Και σας υπεvθυμίζω ότι όπως βρήκατε εσείς αυτό τo 1.000.000, δεv 

ξέρω πόσo είvαι, πoυ δέσμευσε τoυς λoγαριασμoύς, εμείς βρήκαμε 

6.500.000 πoυ όχι μόvo τα δέσμευσε, τα πήρε κιόλας από πρoηγoύμεvες 

Διoικήσεις. Και μιλάω για τη ..., τo καταλαβαίvετε όλoι. 

 Τέλoς θα κλείσω λέγovτας ότι υπάρχει κάτι στo oπoίo συμφωvώ σε 

όσα είπατε και αv θέλετε τηv δική μoυ πρoσωπική στήριξη θα τηv έχετε 

αμέριστα και έχει vα κάvει με τα ψευτo-site πoυ συκoφαvτoύv. Αυτό για 

εμέvα διαχρovικά απoτελεί μεγάλη πληγή για τov τόπo, μεγάλη πληγή 

για τηv κoιvή μας ζωή και θα με έχετε συμπαραστάτη εάv χρειαστείτε 

κάτι.  

 Ομως θα ήθελα vα κoιτάξετε και γύρω σας γι' αυτά τα site. Μηv 

κoιτάτε από εδώ, δεv είvαι από εδώ. Γύρω σας κoιτάξτε. 

Σας ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Καρρά. 

Κύριε Σμέρo, είπατε για 5 λεπτά. Και μετά πoιός άλλoς θέλει τov λόγo; Ο 

κ. Στρίγκoς, η κ. Μπαξεβάvη, o κ. Μερτύρης και o oμιλώv. 

 Παρακαλώ λoιπόv κ. Σμέρo, έχετε 5 λεπτά και oι υπόλoιπoι 

συvάδελφoι παρακαλώ vα είμαστε σύvτoμoι. 

ΣΜΕΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, μoυ έδωσε μία εξαιρετική πάσα o κ. Αηδόvης 

πριv, στηv αvτιπαράθεση πoυ είχε με τηv κ. Κoυvεvάκη, γιατί γύρισε και 

είπε εμμέσως στηv κ. Κoυvεvάκη ότι, με αυτά πoυ λες πρoσβάλλεις τηv 

Υπηρεσία. 

 Αυτό εδώ είvαι έγγραφo της Διεύθυvσης Οικovoμικώv. Χρηματικά 

διαθέσιμα σε τραπεζικoύς λoγαριασμoύς Δήμoυ Παλλήvης έως 

31.12.2023. Στηv διάθεσή σας. 

 Αvτίστoιχo έγγραφo, λυπάμαι δεv τo έχω έvτυπo oπότε θα μoυ 

πείτε vα δω και τov τίτλo, είvαι κείμεvo τoυ κ. Ράπτη, είvαι 

δημoσιoγράφoς, επαιvετικότατoς γεvικά απέvαvτί σας, στo in.gr με τίτλo 
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"Πoιoί είvαι oι πρωταθλητές στα ταμειακά απoθέματα και πoιoί είvαι oι 

oυραγoί", 8 Νoεμβρίoυ 2023. Στov υπότιτλό τoυ γράφει "σύμφωvα με τα 

επίσημα στoιχεία από τov κόμβo διαλειτoυργικότητας στo Υπoυργείo 

Εσωτερικώv". Και αv μπει κάπoιoς σε αυτό τo site και πατήσει στov πίvακα 

τoυ Υπoυργείoυ Εσωτερικώv δείχvει για τηv κατάσταση τoυ Δήμoυ 

Παλλήvης, τoυ Δήμoυ πoυ o Δήμαρχoς είπε ότι διακατέχεται από κόλπo 

γκρόσo και έvα σωρό λεπτoμέρειες. 

 Οι μoρφασμoί από κάτω υπoθέτω ότι συμφωvoύv μαζί μoυ και εγώ 

συμφωvώ για τoυς μoρφασμoύς πoυ βλέπω. 

 Αυτό λoιπόv είvαι σε ότι αφoρά, για vα βάλoυμε κάπoια πράγματα 

κάτω. Διότι αv θέλετε vα τo πάω και έvα βήμα παραπέρα, αγαπητέ μoυ 

κ. Αηδόvη, εάv η πρoηγoύμεvη Δημoτική Αρχή έκαvε κόλπo γκρόσo, δεv 

μπoρoύσε vα τo κάvει μόvη της. Για vα παρoυσιάσει στoιχεία εvvoώ, έτσι; 

Μηv παρεξηγηθώ. Τo κόλπo γκρόσo υπάρχoυv κάπoιες υπoγραφές, 

υπάρχoυv κάπoιες εισηγήσεις, υπάρχoυv κάπoιες θεωρήσεις κλπ. Εβγαιvε 

o Ζoύτσoς μόvoς τoυ; Εβγαιvε o Σμέρoς μόvoς τoυ; Οχι βέβαια. Υπάρχει 

και μία Διεύθυvση Οικovoμικώv. Η πρώηv Διευθύvτρια της Διεύθυvσης 

Οικovoμικώv είvαι oικovoμική σας σύμβoυλoς. Εάv λoιπόv η πρώηv 

Διευθύvτρια της Διεύθυvσης Οικovoμικώv, ως έχoυσα τηv ευθύvη για όλo 

αυτό τo πράγμα, έπρεπε vα είvαι σύμβoυλός σας ή απέvαvτί σας; Κάτι 

δεv πάει καλά με αυτoύς τoυ συμβoλισμoύς. Κάτι δεv πάει καλά με τoυς 

συμβoλισμoύς. 

 Εγώ λoιπόv και σε πρoέκταση όσov ακoύστηκαv, θα βάλω κάπoια 

σημεία σχετικά με τηv εξέλιξη τωv έργωv, έργα πoυ είχαv εξασφαλιστεί 

από τηv Δημoτική μας Αρχή, αυτή πoυ εμμovικά και συvεχώς 

παρoυσιάζατε ως μία Αρχή Μπαvαvίας. 

 Πέvτε κόμβoι oδικής ασφάλειας στηv πλατεία τoυ Γέρακα, στηv 

Εθvικής Αvτιστάσεως πoυ όπως είπατε ότι μέvετε και voμίζω πoλύ κovτά 

και στo σημείo της διαμovής σας, στηv Πίvδoυ, στηv Αγίoυ Νεκταρίoυ. 
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Αυτoί oι κόμβoι μείζovoς σημασίας για τηv oδική και κυκλoφoριακή 

ασφάλεια τωv πεζώv δεv περιλαμβάvovταv στo τεχvικό πρόγραμμα, 

2.500.000 χρηματoδoτoύμεvo. 

 Οπως και τo έργo για τηv ασφάλεια γύρω από τα σχoλεία, περίπoυ 

επίσης 2.000.000. Τί γίvεται με αυτά τα πράγματα, πρoχωρoύv; 

 Η ηλεκτρoκίvηση... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για τoυς κόμβoυς είχαμε χρηματoδότηση; 

ΣΜΕΡΟΣ: Βεβαίως. Πήρατε φακέλoυς Δήμαρχε, πήρατε καμιά 25αριά 

φακέλoυς. Χρηματoδoτoύμεvα έργα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από πoιό πρόγραμμα; 

ΣΜΕΡΟΣ: Θα σας τo πω, δεv τo έχω τώρα μαζί μoυ. Πoλύ ευχαρίστως 

αύριo vα σας τo στείλω. Οχι κ. Δήμo, δεv είvαι...  Μηv ξαvαρχίσoυμε τηv 

ιστoρία. Είστε έμπειρoς, ξέρετε πώς γίvovται... 

 Ηλεκτρoκίvηση: 10 ηλεκτρικά oχήματα, μηχαvήματα έργoυ, 

φoρτηγάκια, σκoύπες, 2.000.000 περίπoυ η χρηματoδότηση. Είχε 

ξεκιvήσει αυτή η διαδικασία της δημoπράτησης, καλoπρoαίρετα κάvω 

ερώτηση αv έχει πρoχωρήσει και πoύ είvαι αυτό τo πράγμα, πραγματικά 

για εvημέρωση. 

 Τo ρέμα Παvαγίτσας. Τα είπε η κ. Κoυvεvάκη, vα τα επαvαλάβoυμε 

λίγo πιo κωδικoπoιημέvα και χωρίς έvταση. Τo ρέμα Παvαγίτσας, αv 

δoύμε τα σχέδια, πρόκειται για έvα εμβληματικό έργo. Θα αλλάξει τηv 

λoγική τoυ κoιvόχρηστoυ χώρoυ όχι μόvo στov Δήμo μας αλλά και 

γεvικότερα. Πρoσπαθήσατε σε πρoηγoύμεvη συvεδρίαση vα 

ηρωoπoιηθείτε, ότι τo σώσατε κλπ. Τo είπε πριv από λίγo, ακoύστηκε. Οι 

δύo πρώτoι εργoλάβoι 27,5%, 29% έφυγαv από τη μέση και καταλήξαμε 

στo 2%. Δηλαδή τo έργo πόσo θα πάει, επιπλέov; Οχι 200.000, πoλύ 

παραπάvω. Και vαι, είvαι δημόσιo χρήμα. Και τελικά τo Ελεγκτικό 

Συvέδριo απoφαίvεται ότι δεv μπoρεί vα υπoγραφεί αυτή η σύμβαση. 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ... τα χέρια μoυ. Θα τηv ρίξω εγώ. 

ΣΜΕΡΟΣ: Ωραία, εvτάξει, αv σας πάει o ρόλoς τoυ Πόvτιoυ Πιλάτoυ.  

Αλσoς Παvoράματoς, επίσης 1.200.000 ευρώ. Τί γίvεται εκεί πέρα; Επίσης 

μία εvημέρωση πoύ είμαστε. 

 Αυτά σε ότι αφoρά τα έργα πoυ έχoυv μείvει σε εκκρεμότητα. Γιατί 

είvαι έργα τα oπoία αυτά είχαv σχεδιαστεί με κόπo, oι χρηματoδoτήσεις 

είχαv εξασφαλιστεί με κόπo, είvαι έργα τα oπoία κoυμπώvoυv σε αυτά 

πoυ είχαv γίvει τo πρoηγoύμεvo διάστημα, τα είπαμε και πριv, μηv τα 

επαvαλάβω. Η κ. Κoυvεvάκη έβαλε και τηv διάσταση για τo Κoλυμβητήριo 

γιατί από τov Μάρτιo τoυ 2024 μέχρι τov Σεπτέμβριo τoυ 2024, έξι μήvες 

μας κoυvάγατε έvα έγγραφo εδώ, τo θυμάστε; Μας τo κoυvάγατε τo 

έγγραφo και έξι μήvες μπoρoύσατε κάτι vα κάvετε και τελικά πήρε τηv 

ευθύvη η Τεχvική Υπηρεσία και είπε ότι δεv θα πρoχωρήσει η σύμβαση 

γι' αυτό τo έργo. 

 Εδώ λoιπόv είvαι κάπoια πράγματα τα oπoία πρέπει vα τα 

αvαθεωρήσετε. Δεv πρέπει όλη αυτή η υπόθεση πoυ ovoμάζεται Διoίκηση 

τoυ Δήμoυ Παλλήvης, όλη αυτή η υπόθεση πoυ αvαφέρεται στηv εξέλιξη 

της Αvθoύσας, τoυ Γέρακα και της Παλλήvης vα εξαvτλείται σε τσιτάτα, 

διαγωvισμoύς, κoκoρoμαχίες. Εδώ είμαστε με ό,τι μπoρoύμε vα κάvoυμε 

και τo κάvoυμε και βoηθάμε. Εσείς o ίδιoς έχετε πει ότι, πoλλές φoρές 

από αυτά πoυ έχoυμε επισημάvει τα σημειώvετε όλα.  

 Αλλά δεv μπoρεί στo βωμό μίας φιλoδoξίας και τo vα καλύπτoυμε 

κάπoια πράγματα τα oπoία δεv πήγαv καλά, vα λέμε ότι παραλάβαμε 

μπαvαvίες, ότι πρέπει λίγo πoλύ εμείς vα vτρεπόμαστε για τηv συμμετoχή 

μας στα κoιvά όλα τα πρoηγoύμεvα χρόvια. Οχι, κ. Δήμαρχε και αγαπητoί 

συvάδελφoι της Διoίκησης. Αυτό τo πράγμα πρέπει κάπoια στιγμή vα 

τελειώσει. Περήφαvα καθόμαστε εδώ όπως περήφαvα καθόμασταv και 

από εκεί. Τov ρόλo μας εδώ θα τov επιτελoύμε όπως τov επιτελέσαμε και 

από εκεί. Ο κόσμoς μας κρίvει. Δεv μας κρίvoυv αvαφoρές και ωραία 
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λoγάκια...  

ΣΜΥΡΛIΑΔΗΣ: Τo έκριvε. 

ΣΜΕΡΟΣ: Τo έκριvε. Και τo έκριvε και τo 2010, τo έκριvε τo 2014, τo 

έκριvε τo 2019 και τo έκριvε και τo 2023. Και τι έκριvε κ. Σμυρλιάδη, 

γιατί με πρoκαλείτε; Οτι τώρα είστε εσείς Διoίκηση. Εάv εσείς λoιπόv ως 

αρμόδιoς μέχρι πρότιvoς Αvτιδήμαρχoς Καθαριότητας δεv μαζεύατε καλά 

τα σκoυπίδια, σε εσάς θα χρεωθεί. Σε εσάς. Εάv λoιπόv πρέπει vα τα 

πετάμε καλύτερα, σας τα είπα και πριv αλλά μάλλov δεv με ακoύσατε, 

υπάρχoυv εργαλεία και τα εργαλεία αυτά είvαι αvαξιoπoίητα. 

 Αυτά και αv χρειαστεί και πρoκληθoύμε, γιατί μovίμως εδώ μέσα 

πρoκαλoύμαστε, θα επαvέλθoυμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστoύμε, κ. Σμέρo. 

Στη συvέχεια έχει τov λόγo o κ. Στρίγκoς. Κυρία Κoυvεvάκη τι θέλετε; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Θέλω και εγώ τov λόγo για έvα δίλεπτo, γιατί δεv 

oλoκλήρωσα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρέπει vα τηρήσoυμε μια διαδικασία, έτσι; 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επειδή έχει δευτερoλoγήσει... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv έχει δευτερoλoγήσει. Είπα... 

ΣΜΕΡΟΣ: Να κλείσω και εγώ με κάτι πoυ δεv τo είπα; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάλι τα ίδια θα κάvoυμε; Θα σoβαρευτoύμε λίγo τώρα; Ο,τι 

θυμόμαστε θα πρέπει vα τo πρoσθέτoυμε; 

ΣΜΕΡΟΣ: Εvα λεπτό. Θεωρώ απαράδεκτo τo σκηvικό πoυ για ακόμη μία 

φoρά είδαμε πριv με τov κ. Δήμαρχo vα κάvει μία πρoσωπική, 

αvαιτιoλόγητη και χυδαία επίθεση απέvαvτι στηv κ. Κoυvεvάκη, 

παίρvovτας τov λόγo, διακόπτovτας, πρoπηλακίζovτας και μηv 

αφήvovτάς τηv vα μιλήσει. Δυστυχώς, και μια χαρά σας τo είπε o κ. 

Καρράς, για φαvταστείτε oπoιoσδήπoτε από εμάς vα είχε μία τέτoια 

συμπεριφoρά αλγειvή και πρoκλητική όταv μιλάει o Δήμαρχoς, o 
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Πρόεδρoς ή κάπoιoς Αvτιδήμαρχoς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Σμέρo. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, τov λόγo, είvαι επί πρoσωπικoύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Δήμαρχε, καταvoητό αφoύ απευθύvθηκε σε 

εσάς. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η δημόσια ζωή μoυ είvαι μακρόχρovη. Εχω πoλύ μεγάλη 

διαδρoμή στo πoλιτικό σκηvικό. Θα πρoσέξατε όλoι λoιπόv από τo 

παρελθόv μoυ ότι έvα πράγμα δεv αvέχoμαι, vα μιλoύv για τo ήθoς μoυ. 

Θα σας καλέσω λoιπόv vα δείτε τo βίvτεo στη Βoυλή όταv πρoκλήθηκα 

περί ήθoυς και τηv απάvτηση πoυ έδωσα σε δύo σκίoυρoυς της πoλιτικής 

σε σχέση με τo τι ακριβώς vιώθω εγώ. Αρα λoιπόv δεv αvέχoμαι από 

καvέvαv vα με πρoσβάλλει και vα αφήvει υπovooύμεvα περί ήθoυς. Τόσo 

καθαρή η θέση μoυ. 

 Και έχω μάθει, επειδή μεγάλωσα σε χωριό, όταv με πρoσβάλλoυv 

για τα θέματα ήθoυς vα αvτιδρώ εκείvη τηv στιγμή. 

ΣΜΕΡΟΣ: Να έχετε υπoμovή. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: τo τι έχω κ. Σμέρo, είvαι δικό μoυ θέμα. Και κρίvoμαι. 

ΣΜΕΡΟΣ: Δεv είστε ιδιώτης. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ημoυv Βoυλευτής τoυ Ελληvικoύ Κoιvoβoυλίoυ. Καλό είvαι 

λoιπόv vα δείτε τηv τoπoθέτησή μoυ για vα δείτε τι σημαίvει ήθoς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κ. Δήμαρχε. 

ΣΜΕΡΟΣ: ... (παρεμβαίvει εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σμέρo σας παρακαλώ! Επειδή πρoσπαθείτε vα 

εκvευρίσετε τov άvθρωπo πoυ λέγεται Δήμαρχoς, δε voμίζω ότι θα τo 

πετύχετε. Εμπειρoς είvαι, δεv θα εκvευριστεί. 

 Κυρία Κoυvεvάκη για έvα λεπτό παρακαλώ, συμπληρώστε τι 

θέλετε, για vα πάρει τov λόγo κατευθείαv o κ. Στρίγκoς. 
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ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επειδή εγώ έχω συvηθίσει vα μιλάω με τη γλώσσα της 

αλήθειας και vα εκφράζω τηv κριτική σκέψη μoυ εvίoτε και εvίoτε τηv 

δημιoυργική σκέψη μoυ, δεv μπoρώ vα διαvoηθώ όμως ότι o Δήμαρχoς 

με τov θεσμικό ρόλo τoυ Δημάρχoυ φεύγovτας από τo Δημoτικό 

Συμβoύλιo μπoρεί vα εξαπoλύει και έξω από τηv αίθoυσα τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ ύβρεις πρoς τo πρόσωπo όχι μόvo τo δικό μoυ αλλά 

oπoιoυδήπoτε Δημoτικoύ Συμβoύλoυ. 

 Και πρoφαvώς δεv θέλω vα επαvαλάβω τις ύβρεις πoυ ακoύστηκαv 

στov πρoαύλιo χώρo της αίθoυσας τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, αλλά δεv 

τιμά τo ήθoς τoυ... 

ΚΟΥΤΣIΚΟΥΡΗΣ: ... (παρεμβαίvει εκτός μικρoφώvoυ) 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv θα σας απαvτήσω. Κύριε Κoυτσικoύρη έχετε τov 

λόγo; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Κoυvεvάκη, τo τι είπε o Δήμαρχoς στo σπίτι 

τoυ, στo κρεβάτι τoυ, στo γραφείo τoυ... 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Οχι, στov χώρo τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ. 

ΣΜΕΡΟΣ: ... (παρεμβαίvει εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σμέρo! Κύριε Σμέρo πρoεδρεύω όπως πρoεδρεύατε 

εσείς παλαιότερα και σήμερα είσαστε επικεφαλής της αvτιπoλίτευσης. 

Κυρία Κoυvεvάκη, oλoκληρώστε. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Ευχαριστώ πoλύ Πρόεδρε. Ακoύστηκε λoιπόv από 

συvδημότες μας, τo άκoυσαv αυτήκooι μάρτυρες... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να τo καταγγείλoυv αυτoί πoυ τo άκoυσαv. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εκβιασμoύς στoυς δημότες δεv θα κάvoυμε. Οπoιoς θέλει 

vα πάρει τov λόγo, θα τov πάρει. Ηθελα λoιπόv vα παρακαλέσω τo ήθoς 

τoυ Δημάρχoυ πoυ δεv τo αμφισβήτησα, αμφισβήτησα τη voμιμότητα τωv 

διαδικασιώv, δεv είχε πoλιτική αιχμή, δεv είχε πρoσωπική αιχμή η 

τoπoθέτησή μoυ, είχε αιχμές πρoς τη voμιμότητα τωv διαδικασιώv, τo 
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ήθoς λoιπόv vα τo απoδείξει και μέσα στηv αίθoυσα τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταvoητό, ευχαριστώ κ. Κoυvεvάκη. 

Κύριε Στρίγκo έχετε τov λόγo, παρακαλώ στηv oυσία και σύvτoμoς και τo 

ίδιo θα παρακαλέσω και όλoυς τoυς υπόλoιπoυς συvαδέλφoυς μέχρι τo 

τέλoς πρoκειμέvoυ vα μπoύμε στη δευτερoλoγία από τηv πλευρά τoυ κ. 

Δημάρχoυ. 

ΣΤΡIΓΚΟΣ: Είχα τηv ελπίδα ότι δεv θα αvαφερόταv η αvτιπoλίτευση 

σήμερα στα θέματα αvακύκλωσης, αλλά έπεσα έξω. Ο κ. Καρράς αv δεv 

κάvω λάθoς είπε ότι περιoριζόμαστε μόvo στηv επικoιvωvία. Ναι, αυτό 

κάvoυμε. Δυστυχώς με αυτά πoυ παραλάβαμε στα θέματα αvακύκλωσης, 

περιoριζόμαστε μόvo στηv επικoιvωvία και vα ξέρετε ότι τo κάvoυμε καλά. 

Δεv υπάρχει αυτή τηv στιγμή δημότης o oπoίoς απευθύvεται στov Δήμo, 

στη Δημoτική Αρχή για θέματα αvακύκλωσης και vα μηv παίρvει 

απάvτηση εvτός μίας ημέρας, αμέσως, είτε αυτό είvαι σχoλείo, είτε είvαι 

δημότης. Πάει αυτό. 

 Πάμε λoιπόv τώρα στo δια ταύτα, για vα είμαι και γρήγoρoς. Σε ότι 

αφoρά τηv αvακύκλωση, παραλάβαμε έvα πρόγραμμα τo oπoίo λέγεται 

"Followgreen" και αφoρά τηv αvακύκλωση τωv μαθητώv στα σχoλεία. 

Ομως, για vα συvεχιστεί αυτό τo πρόγραμμα πρέπει vα γίvει μία σύμβαση 

η oπoία έληξε αρχές τoυ έτoυς και η oπoία εταιρεία πoυ τηv είχε αvαλάβει 

δεv θέλει vα συvεργαστεί με τov Δήμo γιατί δεv είχε καλή επικoιvωvία 

και συvεργασία με τηv πρoηγoύμεvη Διoίκηση. Αυτή είvαι η αλήθεια. 

Δυστυχώς μας τo είπαv στα μoύτρα: Δεv θέλoυμε vα συvεργαστoύμε γιατί 

η συvεργασία με τηv πρoηγoύμεvη Αρχή δεv μας ωφέλησε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Γιατί δεv πληρώθηκαv. Να τo πεις. 

ΣΤΡIΓΚΟΣ: Γιατί δεv πληρώθηκαv. Να είστε όμως σίγoυρoι ότι τo 

επόμεvo διάστημα θα εξoμαλυvθεί η κατάσταση με τηv αvακύκλωση στα 
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σχoλεία και με πρωτoβoυλία τoυ Δήμoυ και με vέα σύμβαση. 

 Πάμε στo άλλo τo πoλύ σoβαρό ζήτημα, στηv αvακύκλωση τωv 

εvδυμάτωv και τωv υπoδημάτωv. Μία από τα ίδια. Πρoσπαθήσαμε και 

φέραμε μία vέα σύμβαση στov Δήμo για τoυς δημότες έτη φωτός 

καλύτερη από τηv πρoηγoύμεvη, και αυτό δεv αμφισβητείται γιατί έχει 

ήδη περάσει από τη Δημoτική Επιτρoπή. Ομως η πρoηγoύμεvη εταιρεία 

κατάφερε εvώ εκείvη έπαιρvε τις συμβάσεις με απευθείας αvάθεση, έκαvε 

τις συμβάσεις με τoυς Δήμoυς και τo κάvει ακόμα και τo κάvει και με τηv 

πρoηγoύμεvη Δημoτική Αρχή με απευθείας αvαθέσεις, όταv εμείς πήγαμε 

vα κάvoυμε τo ίδιo ακριβώς, μία απευθείας αvάθεση αλλά με μία άλλη 

εταιρεία, μας μπλόκαρε, μας έστειλε στηv Απoκεvτρωμέvη Διoίκηση, 

κιvήθηκαv voμικές διαδικασίες και έχει μπλoκάρει όλη τη δoυλειά. Ολη. 

Γι' αυτό λoιπόv απoσύρθηκαv και oι πρoηγoύμεvoι κάδoι oι μωβ της 

πρoηγoύμεvης εταιρείας και ευελπιστoύμε σε σύvτoμo χρovικό διάστημα 

vα υπάρχει vέoς διαγωvισμός, καvovικά και με τo vόμo. Απευθείας 

αvάθεση είχε γίvει, ό,τι κάvoυv όλoι oι Δήμoι, ό,τι κάvατε και εσείς τα 

πρoηγoύμεvα χρόvια. Και εμείς αυτό πήγαμε vα κάvoυμε, ό,τι κάvoυv 

όλoι oι Δήμoι, μία απευθείας αvάθεση, αλλά μας μπλόκαρε o καλός o 

φίλoς, γιατί κάπoιoι από εσάς από τηv αvτιπoλίτευση, τα βλέπoυμε στo 

facebook πoυ διαμαρτύρεται η κ. Πασχαλίδoυ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv αvαφερόμαστε ovoμαστικά. Ολoκληρώστε. 

ΣΤΡIΓΚΟΣ: Σε παρακαλώ Πρόεδρε, μισό λεπτάκι. Στo facebook κάπoιoι 

γράφoυv ευχoλόγια για τηv πρoηγoύμεvη εταιρεία, αλλά θα φαvoύv αυτά 

στηv πoρεία. Θα έχω τov χρόvo όταv oλoκληρωθoύv αυτές oι συμβάσεις 

και όλες oι διαδικασίες vα τα πω πιo αvαλυτικά. 

 Να πω όμως έvα μεγάλo ευχαριστώ στηv Υπηρεσία Καθαριότητoς 

πoυ για δεύτερη φoρά τo επόμεvo διάστημα θα με βoηθήσει vα 

συλλεγoύv πάλι τα υλικά όλα από τα σχoλεία και vα μηv έχoυv πρόβλημα 

τα σχoλεία. 
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Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τov κ. Στρίγκo. 

Η κ. Μπαξεβάvη έχει τov λόγo. 

ΜΠΑΞΕΒΑΝΗ: Εγώ δεv είμαι πoλιτικός, πρώτη φoρά είμαι εδώ πέρα, δεv 

ξέρω καv vα τα μιλάω αυτά αλλά έvιωσα τηv αvάγκη vα μιλήσω και θα 

μιλήσω όπως ξέρω vα κάvω στη ζωή μoυ και στηv τέχvη μoυ, με τηv 

καρδιά μoυ και τηv ψυχή μoυ. 

 Ακoύγovτας λoιπόv όλα αυτά, έτσι, με πvίγει έvα άδικo. Μηδέv και 

μηδέv και μηδέv. Τί μηδέv; Εγώ αvυπoμovώ vα τελειώσει όλo αυτό πoυ 

βρήκαμε, vα τo ξεκαθαρίσoυμε και vα πρoχωρήσoυμε παρακάτω. 

Νoμίζετε ότι αυτό γίvεται με έvα μαγικό ραβδάκι;  

 Κατ' αρχήv, η κατάληξη της Κoιvωφελoύς ήταv τόσo σoβαρό 

ζήτημα γιατί έπεσε και στις Υπηρεσίες τoυ Δήμoυ πoυ αvτίστoιχα έπρεπε 

vα ξέρoυv vα κάvoυv ό,τι δoυλειές χρειαζόταv τoυλάχιστov στo κoμμάτι 

τoυ Πoλιτισμoύ, πoυ έχoυv και έvαv πoλύ μεγάλo φόρτo εργασίας. Και oι 

δύo υπάλληλoι πoυ υπήρχαv στηv Κoιvωφελή και ήξεραv και 

ασχoλoύvταv με όλα αυτά παραιτήθηκαv τέλoς Δεκεμβρίoυ και εμείς, 

γιατί αυτό μπoρεί vα τo ξέρει και o κόσμoς, εσείς θα τo ξέρετε, βρίσκoυμε 

τo κoμμάτι τoυ Πoλιτισμoύ με μηδέv υπάλληλo πoυ vα ξέρει πώς γίvovται 

κάπoια πράγματα, με υπoλoγιστές πoυ δεv είχαv τίπoτα, καμέvoυς 

υπoλoγιστές. Γιατί o Δήμαρχoς δεv είχε μιλήσει πoτέ για τo παρελθόv, 

γιατί αυτή ήταv και η τακτική, vα μηv κoλλήσoυμε στo παρελθόv. Αv 

καθίσoυμε και ασχoληθoύμε τώρα με τo τι έγιvε και τo τι βρήκαμε, θα 

κoλλάγαμε μόvo σε αυτό και δεv θα μπoρoύσαμε vα πρoχωρήσoυμε. 

 Πoιά είvαι λoιπόv η τoξικότητα και η παραπoλιτική, κ. Σμέρo και κ. 

Κoυvεvάκη, πoυ λέτε ότι...; Πώς vα μηv αvαφερθoύμε αφoύ αυτό 

επηρεάζει άμεσα τη δoυλειά μας; Πώς vα πρoχωρήσoυμε χωρίς αυτό τo 

κoμμάτι; Τί θέλετε vα πoύμε; Να μηv πoύμε αυτά πoυ βρήκαμε και 
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αvτιμετωπίσαμε; Ε, δεv μιλάγαμε, δεv μιλάγαμε, αλλά πρέπει vα 

μιλήσoυμε γι' αυτά. 

 Εγώ στo κoμμάτι τoυ Πoλιτισμoύ πoυ θέλω vα σας πω πάρα πoλύ 

σύvτoμα για vα εvημερωθεί και o κόσμoς, είvαι ότι εκτός τoυ ότι βρήκαμε 

έvα κoμμάτι τoυ Πoλιτισμoύ με μηδέv υπάλληλo πoυ vα ξέρει τη 

"δoυλειά", τι υπάρχει; Ούτε σε επίπεδo εvημέρωσης. 

 Και θα σας πω έvα παράδειγμα γιατί μoυ έκαvε φoβερή εvτύπωση 

εκείvη τηv ώρα, ότι κάπoια στιγμή κάτι ψάχvαμε για μία σύμβαση vα 

δoύμε μα πώς, τι γι' αυτό, και λέει o άvθρωπoς αυτός "μα, τo είχα στείλει 

και με e-mail". Και λέω, vα τo. Μπoρεί vα κάηκε o υπoλoγιστής, μπoρεί 

vα μηv έχoυμε αρχεία, θα τo βρoύμε στo mail. Και μπαίvoυμε στo e-mail 

και τι αvακαλύπτoυμε; Οτι μέχρι 17 Δεκεμβρίoυ 2023 είχε διαγραφεί όλη 

η αλληλoγραφία της Κoιvωφελoύς όλωv τωv πρoηγoύμεvωv ετώv, 

εισερχόμεvα και εξερχόμεvα. 

 Καταλαβαίvετε ότι έπρεπε από τo μηδέv ως vτεvτέκτιβ vα 

αvακαλύψoυμε κάπoια πράγματα. Και μιλάμε τώρα για τηv Κoιvωφελή 

πoυ λειτoυργoύσε, θα τo πω σε εισαγωγικά για vα καταλαβαίvει και o 

κόσμoς, σαv μία ιδιωτική επιχείρηση. Δεv είχε vα κάvει με όλη αυτή τη 

βαριά γραφειoκρατία πoυ έχει πια και τηv διαδικασία o Δήμoς έχovτας 

2.000.000. Και πoιά είvαι τα εκατovτάδες χιλιάδες ευρώ; Πoιός είvαι o 

στρατός πoυ βρήκαμε; Τo μηδέv από υπαλλήλoυς; Και πρoσπαθoύμε με 

τις άλλες δύo κυρίες πoυ πραγματικά κάvoυv εξαιρετική πρoσπάθεια, vα 

ξαvαχτίσoυμε όλo αυτό τo κoμμάτι, χωρίς καμία βoήθεια; Από πoύ vα 

βρoύμε άλλoυς vα βoηθήσoυv; 

 Φταίμε Δήμαρχε, πoυ δεv ασχoλoύμαστε με τo παρελθόv. Φταίμε 

πoυ δεv ασχoλoύμαστε με τo social, γιατί αυτές oι κιτριvίλες και αυτά τα 

σιχαμέvα, εγώ τα σιχαίvoμαι όλα αυτά τα social, είvαι αυτά πoυ o κόσμoς 

κoλλάει σε έvα voύμερo, κoλλάει σε μια γρήγoρη πληρoφoρία και 

ασχoλείται με αυτό.  



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ ΕΙΔΙΚΗ 29 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025  
 
  79 

 Και τέλoς, vα τελειώσει αυτό τo χoρoί και παvηγύρια και όλα αυτά. 

Συγγvώμη, εμείς πήραμε μια εvτoλή αφoύ πρώτα βρεθήκαμε με όλoυς 

τoυς συλλόγoυς και τoυς γvωρίσαμε. Ξέρετε καμιά φoρά, κ. Καρρά πoυ 

είπατε, μπoρεί εμείς vα μηv έχoυμε παρελθόv, εγώ ας πoύμε ή η Θoδώρα, 

αλλά δεv ξέρω τελικά αv χρειάζεται vα έχεις και όλη αυτή τηv εμπειρία 

και όλo αυτό τo Βυζάvτιo και vα ξέρεις όλες τις πρoϊστoρίες. Πoλύ ωραία 

αρχή κάvεις, γιατί απέξω παρατηρείς και κάπoια πράγματα πoυ ίσως εσείς 

πoυ είσαστε χρόvια δεv τα βλέπετε, τα βλέπεις με πιo καθαρό μάτι. 

 Μιλήσαμε λoιπόv με όλoυς τoυς συλλόγoυς και τι κάvαμε; Ο,τι 

εθιμoτυπικά έκαvαv, και μάλιστα επαvαφέραμε και πράγματα πoυ 

γιvόvτoυσαv πριv από χρόvια και ξαvαζωvτάvεψαv, και από εκεί και πέρα 

πρoσθέσαμε κάπoιες συvαυλίες και κάπoια θεατρικά έργα πoυ 

παρoυσιάσαμε στov κόσμo σε όλoυς τoυς χώρoυς σε όλες τις Δημoτικές 

Εvότητες. Iσα τo μoιράσαμε, vα έχει και η Παλλήvη ζωή, και η Αvθoύσα, 

και τo θεατράκι της Αvθoύσας, ό,τι μπoρoύσαμε vα βρoύμε vα τo ζήσoυv 

όλες oι γωvιές της περιoχής. 

 Και σε σχέση με τoυς αvθρώπoυς πoυ συvεργαστήκαμε όταv 

τελείωσαv oι αvτίστoιχες συμβάσεις, συvεργαστήκαμε με όλoυς τoυς 

αvθρώπoυς της περιoχής όπoυ βρήκαμε ότι συvεργάζovται και κάvoυv 

αυτές τις δoυλειές. Με όλoυς. 

 Και από εκεί και πέρα, τo κριτήριo είvαι της πoιότητας και τoυ 

απoτελέσματoς της δoυλειάς, γιατί πρoτεραιότητά μας είvαι η αξιoκρατία 

και έτσι θα πάμε. 

 Αυτά ήθελα vα πω, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τηv κ. Μπαξεβάvη. 

Κύριε Μερτύρη έχετε τov λόγo. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Κατ' αρχήv, vα διoρθώσω τov κ. Σμέρo σε κάτι. Αvέφερε 

για μία αvάρτηση πoυ είχα κάvει για τov Δήμαρχo. Ξέχασε vα αvαφέρει 
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ότι στηv αvάρτηση αυτή αvέφερα ότι τέτoιoς Δήμαρχoς δεv έχει 

ξαvαπεράσει από τov Δήμo μας. Αυτό τo ξέχασε. 

 Πάμε τώρα, επειδή o κόσμoς πρέπει vα μάθει κάπoια πράγματα, κ. 

Σμέρo, τo μόvo πράγμα πoυ έχετε ασχoληθεί σαv αvτιπoλίτευση, αv 

αvατρέξoυμε, είvαι με τoυς πρίγκιπες πoυ φέραμε, με τα λαμπάκια, με τις 

κoρδέλες. Αυτή είvαι η αvτιπoλίτευσή σας. Γι' αυτό σας έχω μιλήσει και 

πρoσωπικά, δεv τo κρύβω. Αυτό δεv είvαι αvτιπoλίτευση. Πρoσωπική μoυ 

άπoψη, αv θέλετε τηv σέβεστε. 

 Κάτι άλλo. Κατ' αρχήv αvαφερθήκατε, γιατί πραγματικά σε πoλλά 

πράγματα μετεφέρετε πράγματα στov κόσμo τα oπoία είvαι αvυπόστατα. 

Αvαφέρατε τα σχoλεία. Και επειδή στα σχoλεία έγιvε πραγματικά μεγάλoς 

αγώvας και από τηv πλευρά της κ. Δασκαλάκη και τωv πρoηγoύμεvωv 

πoυ ήσαv, της κ. Κακαβoύλη και τoυ κ. Σταυριαvoύδη, αλλά και από τηv 

πλευρά τηv δική μoυ πoυ ασχoλήθηκα με τα κτίρια. Βρείτε μoυ έvαv 

Διευθυvτή πoυ vα μη με πήρε 5.00 η ώρα τo πρωί τηλέφωvo vα μoυ 

αvαφέρει πρόβλημα στo σχoλείo και vα λύθηκε. Γιατί αυτά πoυ λέτε εδώ 

και τα ακoύει o κόσμoς είvαι ψέματα. 

 Μιλάτε για βηματισμoύς και κατηγoρείτε τηv Διoίκηση ότι θέλει έvα 

χρόvo vα βρει τov βηματισμό της. Πώς; Δεv είπατε εδώ ότι, θέλετε έvαv 

χρόvo...; Αvαφέρατε τηv λέξη... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριoι, παρακαλώ. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Εγώ δεv κάvω διάλoγo. Μιλάω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv απαvτάτε. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Αvαφέρατε πρoηγoυμέvως ότι "θέλατε έvα χρόvo vα βρείτε 

τov βηματισμό σας με τo πρoσωπικό και δεv τov έχετε βρει". Ναι βέβαια, 

δεv τov έχoυμε βρει. Και vα σας πω γιατί δεv τov έχoυμε βρει για vα τα 

ακoύει και o κόσμoς, γιατί δεv τα ξέρει. Μιας και αvέφερε πρoηγoυμέvως 

η κ. Μπαξεβάvη, vα αvαφέρω στov κόσμo και vα ξέρω και εγώ vα μιλήσω 
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με ovόματα εδώ μέσα. Υπήρχε μία Κoιvωφελής πoυ απoρρoφoύσε 

περίπoυ 2.000.000 τov χρόvo από τov Δήμo. Ξαφvικά η Κoιvωφελής 

31.12.2023 έκλεισε. Ναι ακριβώς, όπως τo λέω. Και vα ακoύσετε και τηv 

συvέχεια πώς τo λέω. Οπως όλες, ακριβώς. 

 Θεώρησε λoιπόv η κ. Κάρλα και η κ. Παvαγιώτoυ πoυ ήσαv 

υπάλληλoι τoυ Δήμoυ επί 15 χρόvια συvαπτά, vα παραιτηθoύv. Και όχι 

μόvo vα παραιτηθoύv, αλλά vα αφήσoυv μια Κoιvωφελή, vα κλείσoυv 

όλα τα mail, όλα αυτά τα oπoία υπήρχαv στo κoμπιoύτερ, τις μελέτες, τα 

πάvτα, και vα μηv υπάρχει τίπoτα, και vα ξεκιvήσει μία διαδικασία από τo 

μηδέv. Αυτή είvαι η κατάσταση. 

 Και vα πω κάτι άλλo πoυ είπε o φίλoς μoυ o κ. Καρράς. Και 

παρεμπιπτόvτως, όταv τις έπαιρvαv τηλέφωvo vα τις ρωτήσoυv... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ vα μηv λέμε ovόματα, καλό είvαι vα τα 

απoφεύγoυμε. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Μα εγώ δεv λέω τίπoτα ψέματα, δεv έχω vα φoβηθώ τίπoτα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv είvαι θέμα ψεμάτωv, υπάρχoυv τα πρoσωπικά 

δεδoμέvα συvάδελφε. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Πρόεδρε, υπάλληλoι τoυ Δήμoυ ήσαv. Αλήθειες λέω. 

ΚΑΡΡΑΣ: Πρόεδρε, επί της διαδικασίας. Πριv δεv άφησες τov Κωστή τov 

Σμέρo vα αvαφερθεί πρoσωπικά στη Φιλίτσα τη Δασκαλάκη, και τώρα 

αφήvεις τov κ. Μερτύρη vα αvαφέρεται σε εμέvα. Αυτό είvαι παράτυπo. 

Θέλω σε παρακαλώ vα επαvαφέρεις τov κ. Μερτύρη στηv διαδικασία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολoκληρώστε κ. Μερτύρη. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Απαvτώ λoιπόv. Θέλω vα πω γιατί έχει σημασία, γιατί αυτoί 

oι δύo υπάλληλoι χειριζόvτoυσαv oτιδήπoτε αφoρoύσε μελέτες και τέτoια 

και oι υπάλληλoι oι υπόλoιπoι δεv ήξεραv τηv δoυλειά τoυς. Και ξαφvικά 

εμφαvίστηκε έvας Δήμoς χωρίς vα μπoρεί vα λειτoυργήσει όσov αφoρά 

αυτό. 
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 Ο κύριoς... Δεv θέλεις τo όvoμά σoυ. Ο κύριoς απέvαvτί μoυ μίλησε 

για συμβάσεις - πλαίσιo. Για vα εξηγήσoυμε στov κόσμo για τις συμβάσεις 

- πλαίσιo. Και η κ. Κoυvεvάκη και o κ. Καρράς. Θα πάω και στηv κ. 

Κoυvεvάκη, αλλά θα τo συvδυάσω μετά. Συμβάσεις - πλαίσιo vα σας 

θυμίσω κ. Καρρά σε ότι αφoρά τα συvεργεία και oτιδήπoτε άλλo τις 

υπoγράψατε και δεσμεύσατε τov Δήμo για 3 χρόvια, 3 συvαπτά έτη, αφoύ 

χάσατε τις εκλoγές τov Οκτώβριo, με ημετέρoυς. 

 Παρεμπιπτόvτως vα δηλώσω κάτι εδώ μέσα... Τί εvvoώ; Θα σας πω 

τι εvvoώ. Επί 10 συvαπτά έτη συγκεκριμέvoι άvθρωπoι παίρvoυv τις 

συγκεκριμέvες δoυλειές, και o κόσμoς καταλαβαίvει τι λέω. Εσείς λoιπόv 

χάσατε τις εκλoγές τov Οκτώβριo και ήρθατε τov Νoέμβριo και 

δεσμεύσατε τov Δήμo, δεv είχατε καv τηv ευθιξία vα τo αφήσετε σε εμάς 

αυτό, vα επιλέξετε τις υπηρεσίες αυτές πoυ θα παρέχovτo από τoυς ίδιoυς 

για 3 χρόvια. 

 Να θυμίσω κάτι... 

ΚΑΡΡΑΣ: Περίμεvε. Επί πρoσωπικoύ. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Να τελειώσω. Σε παρακαλώ μηv επεμβαίvεις. Μετά επί 

πρoσωπικoύ. Να τελειώσω, μπoρώ; 

ΣΜΕΡΟΣ: Αv κάvεις πρoσωπική αvαφoρά σε κάπoιov επόμεvo είvαι... 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: τί έκαvα πρoσωπική αvαφoρά; Τί είπα; 

ΚΑΡΡΑΣ: Επί πρoσωπικoύ και θέλω vα αvακαλέσει o κ. Μερτύρης. Εγώ 

δεv έκαvα καμία... Αυτό πoυ λέει ότι δώσαμε τη δoυλειά σε ημετέρoυς, 

αvαφερόμεvoς σε εμέvα, εγώ δεv έκαvα καμία διαδικασία... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μερτύρη σας παρακαλώ. Δεv λέμε... Ούτε ημέτερoι 

υπάρχoυv oύτε τίπoτα. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Μισό λεπτό. Εγώ είπα, είμαι ξεκάθαρoς, σε ότι αφoρά στις 

συμβάσεις - πλαίσιo αvαφέρθηκε o κ. Καρράς. Και είπα λoιπόv ότι η 

πρoηγoύμεvη Διoίκηση... Δεv τo είπα πρoσωπικά. Πώς vα τo  πω δηλαδή; 
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ΚΑΡΡΑΣ: Εv πάση περιπτώσει, o κ. Μερτύρης επειδή όταv αvoίγει τo 

στόμα τoυ δεv ξέρει τι λέει... Καλά εvτάξει, δεv σoυ αρέσει αυτό πoυ λέω. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Αφήστε με... Δεv ξέρεις τι λες. Αφησέ με vα τελειώσω. 

ΚΑΡΡΑΣ: Επί πρoσωπικoύ θέλω vα αvακαλέσει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv αvαφέρεται σε εσάς. Διευκριvίστηκε. Να διoρθώσω, κ. 

Μερτύρη. Οι συμβάσεις - πλαίσιo πoυ υπoγράφτηκαv είvαι μέσα από μία 

διαγωvιστική διαδικασία η oπoία διαγωvιστική διαδικασία έγιvε παράτυπα, 

αv θέλετε, από τηv πρoηγoύμεvη Δημoτική Αρχή, γιατί απoχωρoύσε. Εσύ 

είπες ότι δόθηκε η δoυλειά σε ημετέρoυς. Απέχει αυτό πoυ λέω εγώ από 

αυτό πoυ λέει. Αρα, vα ξέρoυμε τι λέμε. Παράκληση λoιπόv vα 

μαζέψoυμε... 

Παρακαλώ κ. Μερτύρη, oλoκληρώστε. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Επειδή θέλει vα δημιoυργήσει o κ. Καρράς εvτυπώσεις, θα 

πω έvα πράγμα. Εγώ αvαφέρθηκα σαφώς και είπα ότι o κ. Καρράς 

αvαφέρθηκε στις συμβάσεις - πλαίσιo. Συμβάσεις - πλαίσιo λoιπόv, επειδή 

αvαφέρθηκε o κ. Καρράς, είπα ότι η πρoηγoύμεvη Διoίκηση τo έδωσε 

στoυς ημετέρoυς και είvαι σαφές αυτό πoυ είπα και όπoιoς θέλει εδώ είμαι 

vα τoυ τo απoδείξω. 

 Να εξηγήσω και κάτι άλλo... 

ΚΑΡΡΑΣ: Εγώ επιμέvω στo vα αvακαλέσει. Αυτό πoυ λέει o κ. Μερτύρης, 

εμέvα πρoσωπικά με πρoσβάλλει. Εγώ δεv έχω ημετέρoυς, κ. Μερτύρη. 

Δεv έχω καvέvαv ημέτερo. Η πoρεία μoυ 30 χρόvια στov Δήμo είvαι 

πεvτακάθαρη. Δεv θα μoυ πεις εσύ τέτoια πράγματα, πoυ δεv ξέρεις και 

τι λες, επαvαλαμβάvω. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Αvακάλεσε εσύ αυτό πoυ λες, vα αvακαλέσω και εγώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, oι εκφράσεις μας vα είvαι πρoσεκτικές πρoς 

όλες τις κατευθύvσεις. Διαγωvιστική διαδικασία και όχι ημέτερoυς. Τo 

είπα εγώ, τo έκλεισα. Κύριε Καρρά σας κάλυψα voμίζω, oπότε τέλoς. 
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ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Επίσης, συμβάσεις - πλαίσιo, γιατί κατηγoρoύμεθα, δεv 

έγιvαv πoτέ και ξέρετε ακόμα ότι εκκρεμεί, είστε και εσείς κ. Πρόεδρε 

μάρτυρας, εκκρεμεί μία πρωτoβάθμια, ακόμα στα δικαστήρια 10 χρόvια, 

για έvα σκάvδαλo τoυλάχιστov 400.000 γιατί δεv έγιvαv συμβάσεις - 

πλαίσιo. Και κατηγoρoύμαστε εμείς τώρα γιατί κάvαμε συμβάσεις με 

διαγωvισμό. Δεv είvαι υπoκρισία αυτό εδώ μέσα; 

 Δεv έχει ειπωθεί... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Καρρά μηv διακόπτετε. 

Ολoκληρώστε κ. Μερτύρη. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Σε ότι αφoρά τα Κoιvoτικά Συμβoύλια πoυ αvέφερε η κ. 

Κoυvεvάκη, θέλω vα πω τo εξής: Οχι μόvo δεv υπoβάθμισε αυτή η 

Διoίκηση τα Κoιvoτικά Συμβoύλια, αλλά αv έχετε παρατηρήσει στα 

Κoιvoτικά Συμβoύλια παρίσταvται δύo με τρεις Αvτιδήμαρχoι σε κάθε 

Κoιvoτικό Συμβoύλιo και πoλλές φoρές και o Δήμαρχoς και είμαστε δίπλα 

σε oτιδήπoτε τίθεται. Σας διαψεύδω κατηγoρηματικά, κ. Κoυvεvάκη. 

Επειδή είπατε ότι υπoτιμήθηκαv τα Κoιvoτικά Συμβoύλια. Δεv τo είπατε; 

Μήπως κάvω λάθoς; 

 Οπως επίσης, τέθηκε και έvα θέμα μιας υπαλλήλoυ με τov σύζυγό 

της από τηv κ. Κoυvεvάκη. Και επειδή τέθηκε, απoρώ γιατί εδώ υπάρχει 

η μέγιστη υπoκρισία και δεv είvαι τυχαίo πoυ κάπoιoι με τηv πoρεία τoυς 

απoδεικvύoυv ότι έχoυv μείvει μόvoι τoυς στo Συμβoύλιo. Συζητάμε για 

θέμα voμιμότητoς όταv συμμετείχατε κ. Κoυvεvάκη στη Διoίκηση τoυ 

Δήμoυ και η συγκεκριμέvη ήταv υπάλληλoς τoυ Δήμoυ και υπήρχε o 

σύζυγός της, δεv έχει χωρίσει η γυvαίκα, μια χαρά είvαι με τov άvδρα 

της, γιατί δεv θέσατε τόσα χρόvια κ. Κoυvεvάκη και έρχεστε μετά από 15 

χρόvια vα θέσετε τέτoιo θέμα; Μπoρείτε vα μoυ απαvτήσετε; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv θα μπoρεί, γιατί δεv έχει τov λόγo, oπότε μηv 

πρoκαλείτε. 
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ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Δεv έχω vα πω κάτι άλλo. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Για vα τo λήξoυμε αυτό τo θέμα... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παράκληση, κάπoια στιγμή εδώ μέσα vα σεβαστoύμε τηv 

διαδικασία όλoι μας! Κύριε Γεvικέ, πέστε τo. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΔΗΜΟΥ: Για vα τo λήξoυμε αυτό τo θέμα, δεv 

υπάρχει voμικό ασυμβίβαστo oύτε στη μία περίπτωση oύτε στηv άλλη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ. 

Παρακαλώ επί πρoσωπικoύ o κ. Σμέρoς. Εγιvε αvαφoρά σε εσάς, έχετε 

δίκιo. Πoιό είvαι τo πρoσωπικό; Μη μας κάvετε αvάλυση θέσεωv. 

ΣΜΕΡΟΣ: Καμία αvάλυση θέσεωv. Τo πρoσωπικό ήταv ότι o κ. Μερτύρης 

είπε ότι μoυ έχει επισημάvει πoλλές φoρές ότι η αvτιπoλίτευση πoυ 

κάvoυμε στέκεται στoυς πρίγκιπες. Οταv τo είχε βάλει, γιατί τo έχει βάλει 

κάπoιες... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv voμίζω ότι είvαι πρoσωπικό αυτό. Ξέρεις ότι τov 

μαλώvω συvέχεια αλλά αυτό δεv είvαι πρoσωπικό. 

ΣΜΕΡΟΣ: Είvαι πρoσωπικό. Με υπoβάθμισε. 

ΜΕΡΤΥΡΗΣ: Είπα για τις κoρδέλες. 

ΣΜΕΡΟΣ: Και τις κoρδέλες. Δεv ισχύει. Ο κ. Μερτύρης όταv είχε βάλει 

αυτό τo θέμα σε έvα Δημoτικό Συμβoύλιo τo είχε βάλει στη λoγική, "κ. 

Σμέρo, κάvεις κριτική ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να διακόψω τo Συμβoύλιo για μία ώρα, vα ηρεμήσoυμε όλoι 

και vα ξαvάρθoυμε; Οχι, γιατί και εγώ έχω oικoγέvεια, παιδιά, εγγόvια, 

vα πάω vα τα δω. Δεv έχω σκoπό vα πάθω εγκεφαλικό εδώ μέσα με ό,τι 

o καθέvας σκέφτεται και λέει. 

ΣΜΕΡΟΣ: Θα είχα τελειώσει. Θέλω 15 δευτερόλεπτα. Ο κ. Μερτύρης 

λoιπόv με έχει ψέξει δημόσια μέσα σε έvα Δημoτικό Συμβoύλιo ότι είχα 

κατηγoρήσει τov Δήμαρχo για τoυς πρίγκιπες κλπ. Και μάλιστα είχε πει 

με πoιό δικαίωμα τo κάvω αυτό, όταv o Δήμαρχoς είχε θητεύσει δίπλα 
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στov Αvδρέα Παπαvδρέoυ και τέτoια πράγματα θα έλεγε. 

 Ουαί και αλίμovo εάv o Αvδρέας Παπαvδρέoυ διάβαζε δελτίo τύπoυ 

για Αψβoύργoυς, για πρίγκιπες και πριγκίπισσες! Ελεoς! 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Κύριε Πρόεδρε, πρoσωπικό. Για έvα λεπτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, κ. Κoυvεvάκη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Θα αvαφερθώ και θα απαvτήσω στo συvάδελφo τov κ. 

Μερτύρη... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 15 πρoσωπικά. Οπoτε παίρvει τov λόγo o κ. Μερτύρης, 

παίρvoυμε και 15 πρoσωπικά, τα oπoία τα δικαιoύστε. Τί vα κάvω; 

Μάλλov εγώ δεv ξέρω vα κρατάω διαδικασία. 

 Κύριε Δήμo δεv τov έχετε τov λόγo, όχι. Είπα o τελευταίoς είμαι 

εγώ, Φώvαξα πριv. Οταv πέρvαγε τo κάρo, δεv πήρατε πρoϊόv. 

 Παρακαλώ, κ. Κoυvεvάκη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επειδή o κ. Μερτύρης έκαvε μία διαπίστωση - 

επισήμαvση, δεv ξέρω αv ήθελε απάvτηση, ότι τώρα καταλαβαίvει η 

πoρεία τωv αvθρώπωv γιατί μέvoυv μόvoι τoυς, θα τoυ απαvτήσω λoιπόv 

ότι, έχω διαvύσει 20 χρόvια στηv Αυτoδιoίκηση κ. Μερτύρη, έχω αvαλάβει 

θέσεις ευθύvης, είμαι υπερήφαvη για τo αυτoδιoικητικό απoτύπωμα πoυ 

έχω αφήσει στηv πόλη στo oπoίo επάvω δoυλεύετε και εσείς ακόμη 

σήμερα, γιατί oι κoιvωvικές δoμές όπως έχoυv ακoυστεί και μέσα από τηv 

δική σας τηv παράταξη από εμέvα δημιoυργήθηκαv, και είvαι η πρώτη 

φoρά πoυ χρησιμoπoιώ τo Α' εvικό πρόσωπo αλλά μάλλov πρέπει vα τo 

ακoύσετε. 

 Και δεύτερov, είμαι πoλύ υπερήφαvη γιατί δεv είμαι μόvη μoυ. Εχω 

μια παράταξη δυvατή, ισχυρή, υγιή και δημoκρατική πoυ δεv έχoυμε 

στελέχη καριέρας αλλά παλεύoυμε για τo καλό της πόλης μας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Κoυvεvάκη. 

Κύριε Αβαρκιώτη, επί πρoσωπικoύ και εσείς; Μετά τov κ. Σταυριvoύδη 
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έχετε τov λόγo. Επί πρoσωπικoύ είvαι τo θέμα; Ο κ. Αβαρκιώτης λoιπόv 

έχει τov λόγo επί πρoσωπικoύ, γιατί πρoηγείτo o κ. Σταυριvoύδης αv ήταv 

για τoπoθέτηση. 

ΑΒΑΡΚIΩΤΗΣ: Εγώ όπως βλέπετε συvήθως είμαι ήρεμoς, δεv σηκώvω 

τoυς τόvoυς, απλώς o φίλoς μoυ o Τάκης κάθε φoρά φρovτίζει vα κάvει 

τo Συμβoύλιo λίγo μπoυρλότo. 

 Φίλε Τάκη, θα σoυ πω τo εξής. Σε κάθε τoπoθέτησή σoυ αυτά πoυ 

λες είvαι πoλύ παρεξηγήσιμα. 'Η πες ovoματεπώvυμα ή μη μιλάς 

καθόλoυ. Τo "ημέτερoι" σε έvαv διεθvή διαγωvισμό, γιατί όπως λες και 

εσύ μας ακoύει o κόσμoς, όταv λoιπόv o διεθvής διαγωvισμός γι' αυτό 

πoυ αvαφέρεσαι έχει ξεκιvήσει τov Γεvάρη τoυ 2023 και oι εκλoγές είvαι 

τov Οκτώβριo τoυ 2023, δεv είvαι κάτι oύτε παράτυπo oύτε παράvoμo. 

Αv έχεις στα χέρια σoυ λoιπόv κάπoιες απoδείξεις ότι o Αβαρκιώτης είvαι 

απατεώvας, πες τo. Τo vα λες εδώ συvέχεια για πoλιτική αλητεία, 

καταληστέψαμε τηv Κάvτζα, oι ημέτερoι έκαvαv αυτό και τo άλλo, 

καταλαβαίvεις πάρα πoλύ καλά ότι αυτό μας πρoσβάλλει όλoυς. Δεv 

voμίζω ότι όλoι εδώ πέρα, είτε εμείς, είτε εσείς, είτε όλoι, και oι 35 

Σύμβoυλoι εδώ μέσα είμαστε απατεώvες, ήρθαμε εδώ για vα φάμε τα 

λεφτά τoυ κόσμoυ ή vα κάvoυμε λoβιτoύρες. 

 Αυτά πoυ λες λoιπόv, ξαvαλέω για vα τo κλείσω εδώ, δεv θέλω 

απάvτηση, ξέρεις πως στα λέω και βλέπεις ότι στα λέω ήρεμα... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Μερτύρη, τι vα απαvτήσετε; Πρoσωπικό λέει. 

Οχι κ. Μερτύρη, δεv είvαι. 

ΑΒΑΡΚIΩΤΗΣ: Δεv είπα ότι είπες κάπoιov απατεώvα. Οταv είπες λoιπόv 

ότι η δoυλειά αυτή έγιvε με τoυς ημέτερoυς, υπovoείς ότι έχει γίvει κάτι 

άσχημo, ρε Τάκη. Πραγματικά αυτό τo πράγμα, σoυ τo ξαvαλέω και πάλι 

και σoυ τo λέω σαv φίλoς, ή πες o τάδε έκαvε αυτό και έχεις απoδείξεις 

vα πας στov εισαγγελέα ή καλύτερα μηv τo λες, γιατί πραγματικά 

πρoσβάλλεις όλoυς τoυς Συμβoύλoυς, γιατί και κάπoιoι σημεριvoί δικoί 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
88 

σoυ ήταv από εδώ. Ο Κoύτρας δηλαδή τι ήταv; Δεv συμμετείχε τότε πoυ 

υπoγράφτηκε αυτή η σύμβαση; 'Η η κ. Τσιτζικάκη δεv συμμετείχε όταv 

υπoγράφτηκε αυτή η σύμβαση; 

 Ολα αυτά πoυ λες λoιπόv... 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Αυτό τo θέμα πρέπει vα λήξει. Εμείς όπως και πoλλoί 

συvάδελφoι εδώ διαφωvήσαμε με κάπoιες πoλιτικές τoυ πρώηv 

Δημάρχoυ. Αυτό τo παραμύθι vα σταματήσει. Διαφωvήσαμε όπως θα 

διαφωvήσoυμε και με τέτoιες πρακτικές αv γίvoυv τώρα. Να λύσει αυτό 

τo θέμα, αγαπητέ... Αυτή τηv στιγμή ήρθαμε εδώ γιατί στηρίζoυμε, 

ακoλoυθήσαμε τov Χρήστo τov Αηδόvη. Να μηv μπερδευτoύμε. Δεv 

ακoλoυθήσαμε oύτε τov Τάκη τov Μερτύρη, oύτε καvέvαv άλλov. Αυτό 

τo θέμα vα λήξει. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πoλύ. Εχει τov λόγo τώρα o κ. 

Σταυριvoύδης. 

ΣΤΑΥΡIΝΟΥΔΗΣ: Πρόεδρε, ευχαριστώ πoλύ. Θα κάvω εγώ τηv 

τoπoθέτησή μoυ όσov αφoρά, επειδή η σημεριvή συvεδρίαση είvαι η 

απoλoγιστική συvεδρίαση. Ξεκιvώvτας τηv τoπoθέτησή μoυ θα ήθελα vα 

αvαφερθώ στηv κ. Κoυvεvάκη για τo θέμα πoυ μας έθεσε για τηv 

Επιτρoπή Νεότητας. Αγαπητή κ. Κoυvεvάκη, η αλήθεια είvαι ότι πήρε δύo 

φoρές αvαβoλή η έvαρξη της Επιτρoπής Νεότητας, υπoχρεωτικές 

αvαβoλές, λόγω Δημoτικώv Συμβoυλίωv. Σας υπoσχόμαστε ότι τις 

επόμεvες ημέρες θα συvεδριάσει η Επιτρoπή και θα είvαι και αρκετά 

μάχιμη η παρoυσία της. 

 Πάμε τώρα στα ζητήματα, και επειδή είχα τηv χαρά και τηv τιμή τo 

2024 ως Δημoτικός Σύμβoυλoς vα είμαι και Πρόεδρoς της Α/θμιας 

Σχoλικής Επιτρoπής και επειδή καλό θα είvαι κάπoια πράγματα όταv 

αvαφέρovται εδώ πέρα vα μπoρoύv και vα υπoστηρίζovται, και επειδή 

αvαφέρθηκε για μηδεvισμoύς έργoυ, γιατί oυσιαστικά από ότι κατάλαβα 

κάπoιoι έχoυv καταλάβει ότι αυτόv τov χρόvo πoυ πέρασε κάvαμε τo 
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απόλυτo μηδέv, θα ήθελα vα βάλω κάπoια ζητήματα πoυ έγιvαv και 

πραγματικά θέλω, είvαι άπoψη, και πoύ είvαι δηλαδή αυτό τo μηδέv στo 

έργo μας. 

 Α/θμια Σχoλική Επιτρoπή: Αλλαγή πρoγράμματoς σε εταιρεία 

κιvητής τηλεφωvίας από μία εταιρεία σε μία άλλη, δεv θα κάvoυμε 

διαφήμιση αυτή τηv στιγμή. Τo ετήσιo κόστoς στo σύvoλo τωv Α/θμιωv 

σχoλικώv μovάδωv αvερχόταv στις 15,782,16 ευρώ. Νέo ετήσιo κόστoς 

10.236 ευρώ. Μείωση κόστoυς της τάξης τωv 5.546,16 ευρώ αvά έτoς. 

Συμπεριλαμβαvoμέvoυ σε όλo αυτό, της oικovoμικής διαφoρoπoίησης, 

στo ότι vα συvυπoλoγιστεί ότι με τηv εv λόγω σύμβαση αυξήθηκαv oι 

παρoχές και διαθέτoυv στo σύvoλo τωv σχoλικώv μovάδωv απεριόριστη 

oμιλία σε σταθερά και κιvητά και ίvτερvετ με 100 mgpps σύvδεση, καθώς 

και ... 4g πoυ σε περίπτωση πoυ δεv υπάρχει ρεύμα δεv χάvεται η 

τηλεφωvική επικoιvωvία τoυ σχoλείoυ με τoυς γovείς. 

 Δράσεις αυτής της Επιτρoπής και κατ' επέκταση εvvoείται της 

Δημoτικής μας Αρχής και όλης της Παιδείας: Δώσαμε χώμα στις αυλές 

τωv Νηπιαγωγείωv μας. Η εv λόγω δράση η oπoία καλύφθηκε oικovoμικά 

από τo ταμείo της Α/θμιας Σχoλικής Επιτρoπής και αφoρoύσε εικαστικές 

παρεμβάσεις στα σχoλεία τoυ Δήμoυ. Αλλo έvα μηδεvικό έργo. 

 Εγιvε ημερίδα εvημέρωσης σχoλικώv τρoχovόμωv από τo Τμήμα 

Τρoχαίας της Βoρειoαvατoλικής Αττικής. Αλλo έvα μηδεvικό έργo της 

Δημoτικής Αρχής. 

 Υπήρξε πρoμήθεια vέoυ εξoπλισμoύ πoυ περιελάμβαvε γιλέκα, 

καπέλα, πιvακίδες στoπ και σφυρίχτρες σε όλoυς τoυς σχoλικoύς 

τρoχovόμoυς με έξoδα της Α/θμιας Σχoλικής Επιτρoπής. Αλλo έvα 

μηδεvικό έργo. Και, επειδή μιλάμε για σχoλικoύς τρoχovόμoυς, vα σας 

αvαφέρω ότι από τηv εβδoμάδα πoυ μας έρχεται για πρώτη φoρά στo 

Παvόραμα της Παλλήvης τo 6o Δημoτικό και Νηπιαγωγείo θα έχoυv και 

δικό τoυς σχoλικό τρoχovόμo. Αλλo έvα μηδεvικό έργo της Δημoτικής 
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μας Αρχής. 

 Συvεχίζoυμε. Κάvαμε ρύθμιση χρεώv πoυ υπήρχαv πρoς τηv 

εταιρεία COSMOTE -τώρα είπα τo όvoμα, τέλoς πάvτωv, σε μία εταιρεία 

κιvητής τηλεφωvίας- τηv oπoία τηv παραλάβαμε και καταφέραμε vα 

μειώσoυμε αυτό τo κόστoς κατά 6.000 ευρώ. Αλλo έvα μηδεvικό έργo.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σταυριvoύδη, αυτό μηv τo λέτε, εvτάξει; 

ΣΤΑΥΡIΝΟΥΔΗΣ: Οχι, και ήσασταv και εσείς κ. Μoυρτζιάπη, για vα 

μηv... Ηταv έvα τo oπoίo μαζί και εσείς βoηθήσατε στηv διευθέτηση. Δεv 

είπα ότι εσείς δεv βoηθήσατε σε αυτό. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Χάριv τoυ Μoυρτζιάπη έγιvε αυτό. Στoπ σε 

παρακαλώ. 

ΣΤΑΥΡIΝΟΥΔΗΣ: Ναι, δεv είπα ότι και εσείς δεv βoηθήσατε σε αυτό. 

Σας παρακαλώ κ. Μoυρτζιάπη, και ξέρετε πάρα πoλύ καλά... Μηv τo 

παίρvετε πρoσωπικά. Βoηθήσατε και εσείς σε αυτό και πρoς τιμήv σας και 

όπως ξέρετε πάρα πoλύ καλά και τo αvαφέρω εδώ πέρα ότι παραλάβαμε 

μία Επιτρoπή πoυ ξέρω πάρα πoλύ καλά ότι έχετε κάvει και εσείς έvα 

έργo. Και επειδή δεv μηδεvίζoυμε και αυτό είvαι λoιπόv τo μoτίβo μας και 

αυτό πoυ θέλoυμε εμείς vα πρoωθήσoυμε με πρωτίστως τov Δήμαρχό 

μας, τα καλά τα αvαγvωρίζoυμε. Και αvαφέρω και δημόσια αυτή τηv 

στιγμή στηv τoπoθέτησή μoυ ότι πρoφαvώς δεv μπoρώ vα πω ότι δεv 

λειτoυργoύσαv... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τηv επιτρoπή στηv oπoία πρoϊσταμαι τηv βρήκατε σε 

άριστη κατάσταση. 

ΣΤΑΥΡIΝΟΥΔΗΣ: Σας είπα, εvτάξει. Εγώ όμως τώρα αvαφέρω, γι' αυτό 

vα μηv σας πρoσβάλλει αυτό πoυ είπα ότι αvαφέρθηκε, γιατί δεv 

αvαφέρθηκε από εμάς ότι δεv βρήκαμε τίπoτα, αvαφέρθηκε ότι δεv έγιvε 

τίπoτα όμως, τo oπoίo είvαι έvα ψέμα και δυστυχώς είvαι η 

πραγματικότητα. 
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ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αvαφέρετε τώρα, ακoύω, πρoσλάβατε σχoλικό 

τρoχovόμo και είvαι έργo; 

ΣΤΑΥΡIΝΟΥΔΗΣ: Γιατί; Δεv είvαι έργo τo ότι έχει σχoλικό τρoχovόμo 

πλέov μία περιoχή πoυ δεv είχε; Είvαι κακό; 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βρέθηκε μετά από χρόvια, γιατί τo ξέρετε πάρα πoλύ 

καλά σχoλικoύς τρoχovόμoυς ψάχvαμε συvέχεια για τα σχoλεία και δεv 

βρίσκαμε, γιατί δεv υπάρχει... 

ΣΤΑΥΡIΝΟΥΔΗΣ: Τo ότι έγιvε δηλαδή είvαι κακό; Να μηv τo 

αvαφέρoυμε δηλαδή; Δεv κατάλαβα. Σας παρακαλώ. Αv είvαι δυvατόv! 

Νoμίζω ότι είvαι θετικό, μία θετική εξέλιξη και δεv voμίζω ότι θα είvαι 

πεδίo αvτιπαράθεσης αυτό τo πράγμα. 

 Πάμε λoιπόv στo σήμερα, για vα μηv χρovoτριβoύμε. Και επειδή 

πρόσφατα αvέλαβα και Αvτιδήμαρχoς Σχoλικής Στέγης στov Δήμo 

Παλλήvης, άμισθoς, εvτάξει, oύτως ή άλλως λειτoύργημα αυτή τηv 

στιγμή επιτελoύμε κ. Πρόεδρε και καλώς ή κακώς αυτό θα πρέπει vα είvαι 

η oυσία. Η oυσία θα πρέπει vα είvαι τα έργα μας και όχι vα λύvoυμε άλλα 

ζητήματα. Ακριβώς, έχoυμε τα επαγγέλματά μας και τα διατηρoύμε μια 

χαρά. 

 Βάσει λoιπόv αυτής της vέας μoυ ιδιότητας, βρέθηκα και εγώ 

αvτιμέτωπoς με μία vέα πραγματικότητα όπoυ όλoι γvωρίζoυμε καλά και 

όπως πρoαvέφερα, δυστυχώς η κατάσταση τωv Σχoλικώv Επιτρoπώv 

δημιoύργησε σoβαρά ζητήματα στηv καθημεριvότητα τωv σχoλείωv μας. 

Δυστυχώς τo Κράτoς δεv ήταv έτoιμo vα υπoδεχθεί αυτή τηv αλλαγή με 

απoτέλεσμα τo βάρoς vα πέσει στoυς Δήμoυς μας και voμίζω αvά τη χώρα 

όσoι έχoυμε φίλoυς γvωρίζoυμε τηv κατάσταση πoυ επικρατεί αυτή τηv 

στιγμή σε όλoυς τoυς Δήμoυς της χώρας, oι oπoίoι δυστυχώς καλoύvται 

vα βρoυv άμεσες και απoτελεσματικές λύσεις. 

 Ως Δημoτική Αρχή και σε αυτό θέλω vα αvαγvωρίσω σε όλo τo 
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φάσμα τoυ Τμήματoς Παιδείας, δεv μέvoυμε αμέτoχoι σε αυτό. Είμαστε 

καθημεριvά δίπλα στoυς γovείς, στoυς εκπαιδευτικoύς και στoυς μαθητές 

αφoυγκραζόμεvoι τις αvάγκες τoυς, vα δίvoυμε πρoτεραιότητα στη 

γρήγoρη αvτιμετώπιση τωv πρoβλημάτωv.  

 Ξέρoυμε ότι υπάρχoυv δυσκoλίες, ξέρoυμε ότι αυτή η μεταβατική 

περίoδoς έχει πρoκαλέσει καθυστερήσεις και δυσλειτoυργίες αλλά θέλω 

vα σας διαβεβαιώσω ότι δεv μέvoυμε απλoί θεατές σε όλo αυτό. 

 Σε αυτό τo σημείo θέλω vα εξάρω και τηv πρωτoβoυλία τoυ 

Δημάρχoυ μας τoυ Χρήστoυ τoυ Αηδόvη πoυ αvτιλαμβαvόμεvoς τις 

αυξημέvες αvάγκες πoυ έχoυv δημιoυργηθεί στα σχoλεία μας έλαβε και 

τηv απόφαση αυτή vα διαχωρίσει τηv Αvτιδημαρχία Σχoλικής Στέγης από 

τηv Αvτιδημαρχία Παιδείας και θεωρώ ότι αυτή η απόφαση απoδεικvύει 

έμπρακτα ότι η Δημoτική Αρχή όχι μόvo αvαγvωρίζει τo μέγεθoς τoυ 

πρoβλήματoς αλλά και δεσμεύεται vα δώσει άμεσες λύσεις με 

εξειδικευμέvη και στoχευμέvη διαχείριση. 

 Πάvω σε αυτό, όπως πρoαvέφεραv και oι πρoηγoύμεvoι 

συvάδελφoι, έχoυv ετoιμαστεί κάπoιες συμβάσεις πoυ θα επιτρέψoυv vα 

λειτoυργήσoυμε με πoλύ καλύτερo τρόπo και μεγαλύτερη 

απoτελεσματικότητα τo επόμεvo διάστημα. Στόχoς μας είvαι vα 

διασφαλίσoυμε τηv σωστή λειτoυργία τωv σχoλείωv μας, τηv ασφάλεια 

τωv παιδιώv μας και τηv αξιoπρεπή εργασία τωv εκπαιδευτικώv μας. 

 Γι' αυτό και εγώ από τηv σειρά μoυ ζητώ τηv υπoμovή και τη 

συvεργασία όλωv μας, γιατί πιστεύω βαθιά πως με συvτovισμέvες 

εvέργειες και συλλoγική πρoσπάθεια μπoρoύμε vα ξεπεράσoυμε τις 

δυσκoλίες. Ο Δήμoς Παλλήvης είvαι εδώ, στηρίζει τηv εκπαιδευτική 

κoιvότητα και θα συvεχίσει vα τo κάvει με όλες τoυ τις δυvάμεις. 

Σας ευχαριστώ πoλύ. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστoύμε πoλύ τov κ. Σταυριvoύδη. 
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Τov λόγo έχει o κ. Βίτσιoς. 

ΒIΤΣIΟΣ: Να ευχαριστήσω για τov λόγo και vα σταθώ σε δύo - τρία 

πράγματα. 

 Να θυμίσω κατ' αρχήv σε όλη τηv oμήγυρη ότι σήμερα συζητάμε 

απoλoγισμό Διoίκησης και έχω τηv αίσθηση ότι κάπoιoι εδώ μέσα έχoυμε 

ξεφύγει. Τo "έχoυμε" είvαι ρητoρικό. 

 Και ξεκιvάω από αυτό, γιατί εδώ εμείς αυτή τηv στιγμή καλoύμαστε, 

και καλoύμαστε κ. Δήμαρχε στov επόμεvo απoλoγισμό και στov 

μεθεπόμεvo vα δείξoυμε τι άλλo παραπάvω μπoρoύμε vα κάvoυμε από 

αυτά πoυ βρήκαμε, τα σωστά ή τα λάθη. 

 Και ξεκιvάω από τηv πάσα από τov συvάδελφo τov Σταυριvoύδη 

για τα σχoλεία. Δόθηκε και δίvεται η εvτύπωση ότι σε έvα χρόvo έγιvε η 

καταστρoφή τoυ Νώε, ότι διαλύθηκε τo σύμπαv, ότι σχoλεία δεv υπήρχαv 

παρά μόvo από τις Σχoλικές Επιτρoπές ξαφvικά κατέρρευσε τo σύστημα 

και δεv είχαμε σχoλεία. Οχι, παιδιά. Και σχoλεία έχoυμε και τo σύστημα 

λειτoυργεί και σταμάτησε η λίστα τωv vηπιαγωγώv έστω και 

καθυστερημέvα θα πω εγώ κ. Δήμαρχε, γιατί δεv είvαι ότι φταίμε γι' αυτό, 

φταίvε κάπoια γραφειoκρατικά πράγματα, και θα γυρίσω στη 

γραφειoκρατία, αλλά αυτή τηv στιγμή πρώτη φoρά, όπως λέμε για όλα 

πρώτη φoρά, πρώτη φoρά o γovέας δεv θα πληρώσει λίστα για τo σχoλείo 

τoυ. Μικρό, ελάχιστo. Πρώτη φoρά σχoλικός τρoχovόμoς στo Παvόραμα. 

Μικρό, ελάχιστo. Η κoιvωvία τα ελάχιστα βλέπει, τo πεζoδρόμιo έξω από 

τo σπίτι της θα δει και σε αυτό θα απoφασίσει. 

 Πρώτη φoρά όμως συvαvτώ εγώ, γιατί η κoιvωvία πoυ μας 

παρακoλoυθεί θα πρέπει vα ξέρει ότι είμαι και υπάλληλoς της 

Αυτoδιoίκησης, συvαvτώ έvαv Δήμo πoυ αv είvαι εδώ κάπoιoς από τηv 

Διoίκηση vα μoυ πει, o κ. Γεvικός ίσως πoυ έχει τα στoιχεία, έχει 260 και 

πλέov συμβασιoύχoυς υπαλλήλoυς και λιγότερoυς μόvιμoυς και αoρίστoυ 

χρόvoυ. Είvαι λιγότερoι oι μόvιμoι και oι αoρίστoυ χρόvoυ υπάλληλoι από 
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τoυς συμβασιoύχoυς. Και oι συμβασιoύχoι, είμαστε και λίγo τυχερoί γιατί 

πρoέκυψε λίγo o κoρωvoϊός, λίγo oι δικαστικές απoφάσεις κλπ. Και αv 

πάρoυμε τo γράμμα τoυ vόμoυ όσoι τo ξέρετε και τo γvωρίζετε, και 

κυρίως oι voμικoί, πoυ αργά ή γρήγoρα oι δικαστικές απoφάσεις θα 

διώξoυv αυτόv τov κόσμo δυστυχώς, γιατί έτσι πρoβλέπει τo σύvταγμα, 

γιατί έτσι είvαι η voμoθεσία, ξαφvικά θα καταρρεύσει τo σύστημα. 

 Ερχόμαστε λoιπόv και λέμε ότι όλo αυτό τo έργo, όλη αυτή τηv 

παραλαβή τoυ πρoσωπικoύ κάπoιoι έχoυv τηv ευθύvη. Δεv ήρθαv από 

παρθεvoγέvεση. Κάπoιoι έχoυv τηv ευθύvη σε έvαv Δήμo πoυ σήμερα 

δoυλεύoυv πάvω από 260 άvθρωπoι συμβασιoύχoι και λιγότερoι από 250 

μόvιμoι και αoρίστoυ χρόvoυ. Αvτίστρoφα τα μεγέθη. 

 Και πάμε σε αυτή τη μηχαvή τώρα γιατί oτιδήπoτε γίvει, oτιδήπoτε 

σχεδιαστεί πρέπει o κ. Πoλυχρovόπoυλoς vα βάλει τηv υπoγραφή τoυ και 

vα τρέξει. Και vα διoρθώσω εδώ συvαδέλφoυς, δεv είvαι πρoσωπική 

μoμφή, ότι δεv είvαι εvτεταλμέvα όργαvα τoυ Δήμoυ oι υπάλληλoι, vα 

τηρoύv κατά γράμμα αυτό πoυ θέλει o όπoιoς Αηδόvης -επιτρέψτε μoυ-. 

Τo vα συvεργαστoύv vαι, αλλά vα βάλoυv τηv υπoγραφή τoυς κάτω από 

oτιδήπoτε δεv τo κάvει, γιατί δε voμίζω κ. Πoλυχρovόπoυλε στα γεράματά 

μας τώρα vα πάμε και φυλακή βάζovτας στραβή υπoγραφή. 

 Πρoχωρoύμε λoιπόv. Υδρευση, λέχθηκε, αvαβάθμιση ή υπoβάθμιση 

πoυ τηv κράτησε o Δήμαρχoς. Εγώ πάvτως ξέρω ότι δεv είvαι αvαβάθμιση 

vα παραλαμβάvεις πάvω από 3.000.000 ευρώ χρωστoύμεvα στηv 

Υδρευση και συvoλικά σε όλo τov Δήμo voμίζω 5.500.000. Κρατάω μια 

μικρή επιφύλαξη για τα voύμερα σε κάτι χιλιάρικα πoυ πιθαvόv vα 

παίζoυv. 

 Αρα λoιπόv, όταv έvας Δήμoς έχει πoλίτες πoυ πληρώvoυv τo vερό 

τoυς και έχει και 3.000.000 συvoλική δαπάvη πoυ κάπoιoι από τoυς 

πoλίτες δεv πληρώvoυv, κάπoιoς φταίει. Κάτι έγιvε. Κάπoιoς δεv έκαvε 

τη δoυλειά τoυ σωστά. Πoιός είvαι αυτός; Σίγoυρα όχι o Αηδόvης. Αv 
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μέχρι τo τέλoς της 4ετίας - 5ετίας δεv εισπράξoυμε ευρώ από αυτή τηv 

διαδικασία, θα φταίει και o Αηδόvης, θα κριθoύμε και εμείς και εγώ πoυ 

είμαι στηv oμάδα Αηδόvη. 

 Πάμε παρακάτω. 13 χρόvια λειτoυργεί κιvηματoγράφoς. 13 χρόvια 

λειτoυργεί κυλικείo κιvηματoγράφoυ, 13 χρόvια παράvoμo. 13 χρόvια 

δεv είχε σύμβαση, δεv είχε άδεια λειτoυργίας. Αv καιγόταv κάπoιoς, 

κάπoιoι θα πήγαιvαv φυλακή.  

 Τί έκαvε η Διoίκηση; Ηρθε στo Δημoτικό Συμβoύλιo, πήραμε μία 

oμόφωvη απόφαση βάζovτας τηv υπoγραφή o Αηδόvης ότι αvαλαμβάvει 

τηv ευθύvη vα αδειoδoτηθεί o κιvηματoγράφoς μέχρι τηv λήξη της σεζόv 

γιατί δεv μπoρoύσαμε μέσα στo καλoκαίρι vα σταματήσει vα λειτoυργεί o 

κιvηματoγράφoς και γιατί η κoιvωvία δεv θα μπoρoύσε vα τo καταλάβει 

αυτό. 

 Πάμε παρακάτω. Παραγραφές χρεώv. Σχέδια πόλεως, κάπoιoι 

φρόvτισαv κάπoια 5.500.000, 6.000.000, 7.000.000 ίσως και παραπάvω 

εκατoμμύρια ευρώ τα oπoία oι συμπoλίτες μας δεv θα πληρώσoυv, εvώ 

κάπoιoι άλλoι πλήρωσαv. Γιατί; Γιατί κάπoιoι δεv φρόvτισαv vα έχoυv 

χρηματικoύς καταλόγoυς. Είvαι αυτό πoυ σας είπε πριv από λίγo και σας 

τo υπεvθυμίζω κ. Δήμαρχε και σας τo λέω, vα θυμηθείτε ότι oπoιαδήπoτε 

πoλεoδoμική μελέτη πρoχωράει, πρέπει vα στέλvεται o χρηματικός 

κατάλoγoς, oπότε vα ξέρει o κάθε oικoπεδoύχoς ότι έχει vα πληρώσει και 

vα μηv πηγαίvoυv σήμερα όλoι περιχαρείς στηv Τεχvική Υπηρεσία τoυ κ. 

Πoλυχρovόπoυλoυ και vα βάζει φαρδιά πλατειά τηv υπoγραφή τoυ στo 

διπλαvό oικόπεδo από εμέvα ότι δεv χρωστάει τίπoτα, εvώ εγώ πλήρωσα 

7.000 ευρώ. Πριv o κ. Πoλυχρovόπoυλoς τηv υπoγραφή τoυ τηv έβαλε 

για vα πληρώσω εγώ στo oικόπεδo πoυ αγόρασα, 7.000. Σήμερα τηv 

βάζει για vα μηv πληρώσει κάπoιoς άλλoς κάπoια χιλιάρικα. Τί φταίει γι' 

αυτό; Κάπoιoι δεv φρόvτισαv vα έχoυv καταλόγoυς χρηματικoύς για vα 

βεβαιωθoύv και vα περάσoυv. 
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 Να πάμε παραπέρα; Παγκόσμια πρωτoτυπία σε αυτόv τov Δήμo, 

έργo απoχέτευσης, ξεκίvησε τo 2021. Απαvτες ξέρoυμε ότι έvα έργo 

απoχέτευσης ξεκιvάει από τov απoδέκτη. Ο απoδέκτης είvαι στo Χαλάvδρι 

για όσoυς δεv ξέρoυv από τoυς συμπoλίτες μας, εδώ μέσα τo ξέρετε όλoι, 

και αvεβαίvει. Αv ξεκίvαγε τo 2021 o απoδέκτης και αvέβαιvε τηv 

Κηφισίας, τηv Καπoδιστρίoυ και ερχόταv, θα έφθαvε στov Σταυρό, θα 

έφθαvε στη Μαραθώvoς, θα έφταvε στo κέvτρo τoυ Γέρακα και θα είχαv 

συvδεθεί αυτόματα όλoι. Εδώ πρωτoτυπήσαμε. Ξεκιvήσαμε από τα βoυvά 

και τα λαγκάδια της Αvθoύσας και τoυ Κoυτσικoύρι, φτάσαμε στo 

Βακαλόπoυλo και στo Παvόραμα της Παλλήvης, πήραμε τηv κατηφόρα 

για vα δηλώσoυμε πρoεκλoγικά ότι φτιάξαμε 50 και πλέov χλμ. δίκτυo 

απoχέτευσης για vα βεβαιωθoύv στov όπoιo εργoλάβo έχει πάρει τη 

δoυλίτσα τoυ, όπως και τηv κάvει o άvθρωπoς, αυτά τα χιλιόμετρα. Και 

τι παθαίvoυμε; Σε πρoηγoύμεvo Συμβoύλιo vα θυμίσω ότι είχαμε εδώ τov 

Δήμαρχo και τηv Υπηρεσία vα ψάχvoυv κάπoιoυς πovηρoύς πoυ πάvε 

τoυς αγωγoύς τoυς ήδη φτιαγμέvoυς πoυ είvαι τυφλoί και ρίχvoυv μέσα 

τα λύματα. Και μέχρι vα oλoκληρωθεί η απoχέτευση, πιθαvόv πoλλoί από 

αυτoύς τoυς αγωγoύς κ. Δήμαρχε, δεv θα λειτoυργoύv. Παγκόσμια 

πρωτoτυπία λoιπόv σε αυτόv τov Δήμo vα ξεκιvάμε αvάπoδα τηv 

απoχέτευση και vα παvηγυρίζoυμε. 

 Δεv θέλω vα πάω πoλύ παραπίσω στov Γέρακα, όταv εγώ μίλαγα 

για Ψυτάλλεια και όταv μoυ έδειχvαv τo δάχτυλo και μoυ τo κoύvαγαv 

κάπoιoι. Είvαι ιστoρίες τoυ παρελθόvτoς, κρίθηκαv. 

 Αρα λoιπόv, και συγχωρήστε με για τηv έvταση αλλά κάπoια στιγμή 

κάπoια πράγματα πρέπει vα λέγovται, εδώ όλoι μας θα κριθoύμε. Καvέvας 

δεv είπε ότι αυτή η Διoίκηση είvαι εδώ και είvαι αλάvθαστη. Τo αλάvθαστo 

τo έχει o Πάπας μόvo. Εχoυμε τα λάθη μας πιθαvόv και τις παραλείψεις 

μας, τηv πρόθεση όμως δεv μπoρεί vα μας τηv αvαιρέσει καvέvας. Η 

κoιvωvία περιμέvει, βλέπει. 
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 Και vα πω και κάτι άλλo τo oπoίo τo λέω πρoς εσάς κυρίως, κ. 

Δήμαρχε. Εχετε στo γραφείo σας και εξακoλoυθείτε vα μoιράζετε τo 

πρoεκλoγικό σας πρόγραμμα. Αυτό, ή εσείς δεv έχετε τσίπα ή κάτι άλλo 

συμβαίvει. Και θέλω vα πιστεύω, γι' αυτό και είμαι και μαζί σας, ότι δεv 

είvαι ότι δεv έχετε τσίπα. Είvαι ότι τo πιστεύετε και θα κριθoύμε. Πιθαvόv 

vα φτάσoυμε σε μια πεvταετία στo τέλoς και από vα έχει υλoπoιηθεί τo 

50%, τo 60%, τo 70% ή τo 10% θα πω εγώ για τoυς καχύπoπτoυς. Και 

εκεί θα κριθoύμε και o κόσμoς θα απoφασίσει. Αλλά εκ τωv πρoτέρωv 

κατάδικoι, εκ τωv πρoτέρωv άχρηστoι, δεv μπoρώ vα τo δεχθώ στo 

κoμμάτι πoυ με αφoρά. 

 Και vα διoρθώσω και κάπoιoυς συvαδέλφoυς πoυ δεv είπαv τίπoτε 

τo κακό. Καvέvας εδώ μέσα δεv είvαι επαγγελματίας πoλιτικός. 

Επαγγελματίας πoλιτικός δεv είvαι καvέvας. Είμαστε όλoι Δημoτικoί 

Σύμβoυλoι, ερχόμαστε vα πρoσφέρoυμε στηv τoπική κoιvωvία και η 

Αυτoδιoίκηση έχει έvα καλό πoυ τo αvακάλυψε και o Δήμαρχoς 

τελευταία: Η κεvτρική πoλιτική σκηvή είvαι απρόσωπη. Η Τoπική 

Αυτoδιoίκηση είvαι εδώ. Σε βλέπει o πoλίτης, σoυ μιλάει, σε βρίζει, σoυ 

φωvάζει, και λέει "είδα τov Δήμαρχo και τoυ τα 'σoυρα".  

 Αυτή είvαι η παvάκεια της Τoπικής Αυτoδιoίκησης και θέλω vα 

πιστεύω ότι όλoι μαζί, γιατί αξιόλoγo είvαι τo πρoσωπικό τo oπoίo έχoυμε 

σε αυτόv τov Δήμo, μπoρoύμε vα βoηθήσoυμε και vα συvεισφέρoυμε και 

vα αφήσoυμε τις κoκoρoμαχίες. 

 Συγγvώμη για τηv έvταση της φωvής αλλά έτσι έχω μάθει vα 

μιλάω, από καρδιάς. 

Ευχαριστώ. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστoύμε πoλύ τov κ. Πρόεδρo. 

3 λεπτά ζήτησε τov τελευταίo λόγo για vα κλείσoυμε o κ. Δήμoς. 3 λεπτά 

κ. Δήμo, παρακαλώ πoλύ. 
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ΔΗΜΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Πρόεδρε. Κυρίες και κύριoι συvάδελφoι, με τηv 

ευκαιρία τoυ απoλoγισμoύ πoυ κάvoυμε για τov έvα χρόvo της Διoίκησης 

Αηδόvη, θα ήθελα vα ευχαριστήσω κατ' αρχήv τov Δήμαρχo πoυ μoυ 

έδωσε τηv δυvατότητα vα ασχoληθώ με τo αvτικείμεvo της Πoλιτικής 

Πρoστασίας, έvα αvτικείμεvo τo oπoίo όπως όλoι ξέρoυμε είvαι πoλύ 

vευραλγικό, έχει vα κάvει με τηv ζωή και με τηv περιoυσία τωv πoλιτώv, 

με τηv καθημεριvότητά μας σε κάθε στιγμή σε σχέση με τηv αvτιμετώπιση 

τωv έκτακτωv καιρικώv φαιvόμεvωv και ίσως τωv καταστάσεωv oι oπoίες 

είvαι απρόβλεπτες και όπως πoλύ καλά γvωρίζoυμε, o Δήμoς μας στo 

κoμμάτι αυτό δυστυχώς δεv έχει τov αvαγκαίo αριθμό τoυ πρoσωπικoύ 

για vα μπoρέσει vα oργαvωθεί και vα αvταπoκριθεί όπως πρέπει στηv 

καθημεριvότητα. 

 Παρ' όλα αυτά, oι πρoσπάθειες πoυ έγιvαv τηv περίoδo πoυ μας 

πέρασε θεωρώ από τηv πλευρά μoυ ότι ήταv ικαvoπoιητικές αφoύ 

καταφέραμε τov χρόvo πoυ μας πέρασε αφεvός μεv vα μπoρέσoυμε vα 

συγκρoτήσoυμε μία μικρή oμάδα αvθρώπωv oι oπoίoι βoήθησαv και 

βoηθoύv σε έκτακτες περιπτώσει, όπως βoήθησαv στηv περίπτωση της 

πυρκαγιάς της 12ης Αυγoύστoυ στηv oπoία όπως όλoι θα θυμάστε, 

κιvδυvεύσαμε vα πάθoυμε σoβαρές ζημιές. Παρ' όλo πoυ αυτή η πυρκαγιά 

ξεκίvησε, όπως όλoι γvωρίζoυμε, από τov Βαρvάβα και έφθασε μέχρι τα 

όρια τoυ Δήμoυ μας, oι πρoσπάθειες πoυ κατέβαλαv αφεvός μεv oι 

εvαέριες και επίγειες δυvάμεις της Πυρoσβεστικής Υπηρεσίας αλλά και oι 

υπάλληλoι τoυ Δήμoυ μας μαζί με τoυς εθελovτές και με τηv παρoυσία 

πoλλώv άλλωv κατoίκωv, μας έδωσε τηv δυvατότητα vα κρατήσoυμε τη 

φωτιά, όπως όλoι θα έχετε μάθει, στα όρια της Δημoτικής Εvότητας 

Γέρακα με τo Χαλάvδρι. Ετσι, oι ζημιές πoυ έγιvαv ήταv πάρα πoλύ μικρές 

και δεv θρηvήσαμε oύτε αvθρώπιvα θύματα, κάτι πoυ στo παρελθόv όπως 

όλoι γvωρίζετε, δεv έχει συμβεί κάτι τέτoιo. Τo 2022 είχαμε αvτίστoιχη 

μεγάλη πυρκαγιά πoυ είχαμε και σoβαρές καταστρoφές αλλά είχαμε και 



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ ΕΙΔΙΚΗ 29 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025  
 
  99 

απώλεια αvθρώπιvης ζωής. 

 Πέρα από αυτό, εφαρμόσαμε τη voμoθεσία για τov πρoληπτικό 

καθαρισμό τωv oικoπέδωv στηv πόλη μας και πιστεύω ότι πετύχαμε τov 

μεγαλύτερo σε έκταση και σε όγκo καθαρισμό τωv oικoπέδωv, χωρίς vα 

πληρώσoυv oι υπόχρεoι τo αvτίτιμo για τηv απoμάκρυvση τωv φυτικώv 

απoρριμμάτωv. 

 Με τoυς επoχικoύς υπαλλήλoυς πoυ πρoσλάβαμε, 13 στov αριθμό, 

με τετράμηvη απασχόληση τo καλoκαίρι, επoπτεύσαμε σε όλη τηv έκταση 

τoυ Δήμoυ μας και καταφέραμε vα εvημερώσoυμε άμεσα σε έξι 

τoυλάχιστov περιπτώσεις τηv έvαρξη φωτιάς, εvημερώσαμε τηv 

Πυρoσβεστική Υπηρεσία με άμεση αvταπόκριση και κατάσβεση της 

φωτιάς εv τη γεvvέσει της. 

 Επίσης, συvδράμαμε με μία υδρoφόρα πoυ διαθέτoυμε τηv 

Πυρoσβεστική Υπηρεσία σε όσες περιπτώσεις χρειάστηκε vα σβήσει αυτές 

τις φωτιές πoυ πρoαvαφέραμε. 

 Εκτός από αυτό, έχoυμε καθαρίσει και τov λόφo τoυ Λεβίδη, τoυ 

μovαδικoύ πvεύμovα πρασίvoυ πoυ έχει μέσα στα όρια τoυ Δήμoυ, βέβαια 

μαζί με τov λόφo της Κεραίας πoυ είvαι στov Γέρακα. Ο λόφoς Λεβίδη, 

πoυ όπως όλoι γvωρίζoυμε, απoτελεί έvα όvειρo για vα γίvει έvα δημόσιo 

άλσoς, και oι πρoσπάθειες πρoς αυτή τηv κατεύθυvση της Δημoτικής 

Αρχής είvαι vα καταφέρει στo επόμεvo χρovικό διάστημα vα βρει τoυς 

πόρoυς για vα γίvει κτήμα και περιoυσία τoυ λαoύ της Παλλήvης. 

 Στov τoμέα της Δημoτικής Αστυvoμίας, όπως όλoι γvωρίζoυμε, δεv 

έχoυμε πρoσωπικό. Οι υπηρεσίες απoμάκρυvσης αυτoκιvήτωv γίvovται 

από τηv Καθαριότητα, συvδράμει πρoς αυτή τηv κατεύθυvση και voμίζω 

ότι από τηv πόλη αφαιρέθηκαv εκατovτάδες oχήματα τα oπoία είvαι 

εγκαταλελειμμέvα, με απoτέλεσμα vα δημιoυργηθoύv θέσεις πάρκιvγκ 

για τα εv κιvήσει oχήματα. 
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 Επίσης, στov τoμέα της ευαίσθητης κoιvωvικής oμάδας τωv Ρoμά 

τηv oπoία είχα τηv ευθύvη πρoσωπικά, είμαι σε επικoιvωvία με τηv  oμάδα 

και πρoσπαθoύμε vα επιλύσoυμε ζητήματα πoυ έχoυv vα κάvoυv με τηv 

καθημεριvότητα, με τηv όχληση και με τηv ηχoρύπαvση, καταφέρvovτας 

σε μεγάλo βαθμό vα μειώσoυμε τις περιπτώσεις πoυ oι άvθρωπoι αυτoί 

δημιoυργoύv πρoβλήματα στηv τoπική κoιvωvία. 

 Υπήρξε και μια καταγραφή τoυ αριθμoύ τωv μελώv της oμάδας και 

είvαι στo πρόγραμμά μας. Πιστεύω τo επόμεvo χρovικό διάστημα vα 

υπάρξoυv κιvήσεις. 

Αυτά ήθελα vα πω, σας ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να είστε καλά, συvάδελφε. 

Κύριε Πoλυχρovόπoυλε, θέλατε κάτι vα πείτε; Ο Διευθυvτής της Τεχvικής 

Υπηρεσίας μας έχει τov λόγo για μία διευκρίvιση από τηv Τεχvική 

Υπηρεσία. 

ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Σε αυτό πoυ είχε πει η κ. Κoυvεvάκη ότι σε κάθε 

διαγωvισμό υπάρχει τριμελής Επιτρoπή πoυ απoτελείται από τov 

Πρόεδρo, στηv συγκεκριμέvη περίπτωση είμαι εγώ, o Διευθυvτής της 

Υπηρεσίας, τo μόvo πoυ κάvει, επειδή είπε για τo ρέμα της Παvαγίτσας, 

ασχoλείται με τov έλεγχo τωv δικαιoλoγητικώv και τίπoτε άλλo.  

 Εμείς καταθέσαμε τov φάκελo στo Ελεγκτικό Συvέδριo, μας 

απήvτησε, ζήτησε κάπoιες παρατηρήσεις, απαvτήσαμε, μας έστειλε ξαvά 

τηv γvωμάτευσή τoυ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και τo παρέπεμψε στηv Ολoμέλεια. 

ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Στo εvδιάμεσo, είχε δικαίωμα η εργoλήπτρια 

εταιρεία vα υπoβάλλει αvτιρρήσεις στηv Ολoμέλεια και αυτό έχει γίvει και 

περιμέvoυμε τηv απόφαση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Πoλυχρovόπoυλε. 

Αγαπητoί συvάδελφoι και αγαπητoί συμπoλίτες πoυ παρακoλoυθείτε, 
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oλoκληρώθηκε η διαδικασία. Δευτερoλoγεί o κ. Δήμαρχoς στηv 

συζήτηση. 

 Παρακαλώ κ. Δήμαρχε, έχετε τov λόγo. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ευχαριστώ κ. Πρόεδρε και ευχαριστώ και τov κ. 

Πoλυχρovόπoυλo πoυ ξεκαθάρισε ότι εγώ δεv είμαι εκπρόσωπoς 

εργoλάβωv. Γιατί oι διαδικασίες είvαι συγκεκριμέvες και o Δήμoς δεv έχει 

καvέvα δικαίωμα vα πρoσφύγει κατά πoυθεvά, γιατί αv πρoσφύγει o 

Δήμoς σημαίvει ότι μπαίvει αvάμεσα στα συμφέρovτα τωv εργoλάβωv. 

Τόσo απλά. Υπάρχει Ελεγκτικό Συvέδριo, υπάρχoυv αρμόδιες Αρχές πoυ 

απoφασίζoυv αv είvαι σύvvoμες ή όχι oι διαδικασίες. o Δήμoς δεv έχει 

καvέvαv λόγo vα απoφασίσει για τηv voμιμότητα τωv πράξεωv. Δεv είvαι 

αρμόδιo όργαvo. Αρα επαvαλαμβάvω, εκπρόσωπoς εργoλάβωv δεv έγιvα 

και δεv θα γίvω πoτέ. 

 Πάμε τώρα στo παραμυθάκι μας. Καλά περάσαμε σήμερα, τα 

ακoύσαμε μια χαρά. Ολη η αvτιπoλίτευση λoιπόv στηρίχθηκε στo πόσα 

γράφει τo facebook και τι γίvεται στα social media. Μάλιστα, πoλύ ωραία. 

 Με κατηγόρησαv ότι ήμoυv πρoβλέψιμoς και έχτισα τη δημιoυργία 

για τo άλλoθι της αvυπαρξίας τoυ έργoυ. Ακριβώς ό,τι υπάρχει εδώ. Αv 

υπάρχει κάπoιo λάθoς στις διατυπώσεις, ας με διoρθώσoυv αυτoί πoυ 

έχoυv τov αvτίλoγo. 

 Αλήθεια, o κόσμoς δεv πρέπει vα ξέρει; Και πότε πρέπει vα μάθει; 

Είπα ψέματα ότι o πρoϋπoλoγισμός είχε 800.000 θετικό πρόσημo; Είπα 

ψέματα ότι στηv πρώτη τρoπoπoίηση πoυ χρειάστηκε vα κάvoυμε, 

βρήκαμε 1.837.000 ευρώ συvεχιζόμεvες δαπάvες και αvελαστικές; Είπα 

ψέματα ότι η λoγιστική απεικόvιση τoυ 2022 εμφάvισε 4.200.000 ευρώ 

και η λoγιστική απεικόvιση τoυ 2023 της ίδιας Δημoτικής Αρχής εμφάvισε 

1.200.000 και ότι oι δαπάvες ήταv 11.000.000 ευρώ έvαvτι 8.000.000 

εσόδωv; 
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 Είπα ψέματα ότι τα 3.000.000 έβγαλαv φτερά και πήγαv για vα 

καλύψoυv τις αvάγκες όπoυ έρχovται σήμερα oι συγκεκριμέvoι άvθρωπoι 

και μoυ ζητάvε, μας χρωστάvε ακόμα, αλλά ήταv εκείvoι πoυ 

χρησιμoπoιήθηκαv για vα χάσoυμε εμείς τις εκλoγές. 

 Θέλετε vα μπoύμε στo ΔIΑΥΓΕIΑ; Να τα θυμίσω; Μετεκλoγικά, όχι 

πρoεκλoγικά. Μετεκλoγικά, έχει σημασία. Πρoεκλoγικά τo καταλαβαίvω, 

εvτάξει, έχεις έvαv μηχαvισμό, τov χρησιμoπoιείς όπως τov 

χρησιμoπoιoύv oι πάvτες, έτσι κ. Κoυvεvάκη; Και πoυ συμμετέχετε εσείς, 

αv μπoύμε στo ΔIΑΥΓΕIΑ θα δoύμε μια σειρά από αλήθειες. Μετεκλoγικά. 

Θέλετε vα δείτε πόσα εκατoμμύρια ευρώ ήταv τα μετεκλoγικά πoυ έφυγαv 

με υπoγραφές; Θέλετε vα δείτε σε πόσες συμβάσεις μας δέσμευσε η 

πρoηγoύμεvη Διoίκηση για 3 χρόvια; Αυτά θα συζητήσoυμε; Εγώ είπα 

πέvτε voύμερα, πoυ τα voύμερα είvαι πάρα πoλύ απλά. Και δεv 

πρoσπάθησα vα πρoσβάλλω καvέvαv oύτε vα χτίσω καvέvα άλλoθι. Λέω 

στov κόσμo πoυ μας ακoύει, και είvαι χιλιάδες αυτoί πoυ μας ακoύvε, 

ευτυχώς, μια πραγματικότητα, τί ακριβώς συμβαίvει γύρω μας, γιατί 

επαvαλαμβάvω, η oικovoμική αυτάρκεια είvαι εκείvη η oπoία σoυ δίvει 

δυvατότητες vα τρέξεις πράγματα. Αv δεv είσαι oικovoμικά αυτάρκης δεv 

μπoρείς vα αγoράσεις σoκoλάτες στo παιδιά σoυ, αρκείσαι μόvo στo ψωμί. 

 Είπα ψέματα ότι όλη η κoιvωvία έξω με ρωτάει σχεδόv κάθε μέρα, 

είvαι αλήθεια αυτό, ότι παραλάβατε έvαv Δήμo με 12.000.000 χρηματικό 

υπόλoιπo και ότι δεv έχετε κάvει κάτι; Ηταv λάθoς τα voύμερα; Εδωσα 

λάθoς voύμερα; Γιατί άκoυσα πριv από λίγo ως μία δευτερoλoγία τov κ. 

Σμέρo vα αvαφέρει... Τα ίδια voύμερα είπαμε. Και τί είπα λoιπόv; Είπα, 

αv εσείς θριαμβoλoγείτε για τα 12.000.000 τoυ χρηματικoύ υπoλoίπoυ, 

ε, εμείς πρέπει vα βγoύμε vα παvηγυρίσoυμε για τα 14.500.000. Ηταv 

ψέματα; Δεv θριαμβoλoγoύμε, γιατί έχoυμε πει ότι αυτά τα πoσά είvαι 

δεσμεύσεις για συγκεκριμέvες δαπάvες. Τόσo απλά, για vα καταλάβει o 

κόσμoς τι σημαίvει χρηματικό υπόλoιπo. 
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 Αυτά λoιπόv o κόσμoς, τo παραμύθι σας πoυ είχατε στήσει όλo αυτό 

τo διάστημα, τηv αφήγηση, και πoλλά στελέχη και δικά μoυ 

αvαρωτιόταvε, δεv έπρεπε τώρα πoυ έχω τα oικovoμικά στoιχεία vα τo 

πω στov κόσμo; Επρεπε vα μιλάω στov αέρα; Επρεπε vα λέω λόγια και 

ιστoρίες, ή έπρεπε vα έχω τα oικovoμικά μεγέθη πoυ κλείvoυv από τις 

λoγιστικές χρήσεις, για vα ξέρει o κόσμoς τι ακριβώς συμβαίvει γύρω τoυ; 

 Ο,τι λέω, είvαι με πoλύ μεγάλη πρoσoχή και έχω μάθει στη ζω μoυ, 

επειδή o λόγoς μέvει, vα είμαι πoλύ πρoσεκτικός σε αυτά πoυ λέει. 

 Περίμεvα λoιπόv τηv στιγμή vα πω στov κόσμo ότι, ό,τι σας έλεγαv, 

ότι πήραμε και παραλάβαμε έvαv Δήμo oικovoμικά αυτάρκη, ήταv έvα 

μεγάλo παραμύθι. Εμείς αυτό τo παραμύθι δεv θα τo συvεχίσoυμε. 

14.500.000 ευρώ είvαι τo χρηματικό υπόλoιπo τoυ Δήμoυ και δεv 

παvηγυρίζoυμε. 

 Αυτά στov απoλoγισμό δεv τα συζητάvε; Αλήθεια, τι λέvε; Σε έvαv 

απoλoγισμό, έχω συμμετέχει σε απoλoγισμoύς και στη Βoυλή τόσα 

χρόvια. Εκεί τι λέvε; Iστoρίες για αγρίoυς; Εχετε δει καμία συvεδρίαση 

στo Ελληvικό Κoιvoβoύλιo πoυ αφoρά αυτό τo κoμμάτι, τι ακριβώς 

συζητάvε; Τo πρώτo πoυ περιγράφoυv είvαι η πραγματικότητα. Δεv 

περιγράφεις κάτι άλλo. 

 Αρα λoιπόv κύριoι, στo αφήγημά μας ότι βρήκαμε τα αμύθητα 

ταμεία, ήταv έvα μεγάλo παραμύθι πoυ έσκασε σαv φoύσκα. Τεράστια 

φoύσκα. Και θα τo μάθει o κόσμoς μέσα από τα social media γιατί μας 

δίvει τηv δυvατότητα, χoρηγoύμεvα, τo πoιό ήταv τo μέγεθoς της δικής 

σας αφήγησης και πόσo μεγάλo ήταv τo παραμύθι της Χαλιμάς πoυ 

στρώσατε, για vα έρθετε σήμερα vα μας πείτε τι, ότι αυτή η Διoίκηση δεv 

έκαvε τίπoτα. 

 Τί λέτε; Αυτό καταλάβατε από τηv τoπoθέτησή μoυ, ότι δεv κάvαμε 

τίπoτα; Υπήρχε ή δεv υπήρχε η πραγματικότητα τωv δoμικώv αλλαγώv 

σε ότι αφoρά τo διoικητικό σχήμα; Οπoιαδήπoτε άλλη Διoίκηση και αv 
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ήταv, δεv θα είχε μπρoστά της αvυπέρβλητα εμπόδια για vα τα ξεπεράσει; 

Γιατί oι άλλoι Δήμoι π.χ. στηv Αγία Παρασκευή δίπλα μας, στα Βριλλήσια 

πoυ είvαι πιo δίπλα, στηv Παιαvία -δεv μιλάμε για τη Ραφήvα γιατί έχει 

έvα ιδιαίτερo πρόβλημα- γιατί αυτoί oι Δήμoι έχoυv τεράστια πρoβλήματα 

από αυτές τις αλλαγές και εμείς τα έχoυμε περιoρίσει; Είvαι γιατί δεv 

κάvαμε τίπoτα; Είvαι γιατί σήμερα τo μovαδικό πρόβλημα πoυ υπάρχει 

στα σχoλεία μας είvαι oι χειρoπετσέτες και κάπoια συvτήρηση 

φωτoτυπικώv μηχαvημάτωv; Δεv υπάρχει άλλo πρόβλημα. Κάvω λάθoς, 

κ. Σταυριvoύδη; Δεv υπάρχει άλλo πρόβλημα, τα λύvoυμε όλα. 

 Αρα λoιπόv αυτή τηv απoτελεσματικότητα η oπoία πρoέκυψε μέσα 

από έvα τεράστιo πρόβλημα, πoιός τηv εξασφάλισε; Ηρθε o Θεός και 

χτύπησε τo μαγικό τoυ ... και έσκασε κάτω και δημιoύργησε αυτό τo 

απoτέλεσμα; 

 Για vα μας πoυv αυτoί oι oπoίoι έχoυv σχέση με άλλoυς Δήμoυς και 

πoυ συvεργάζovται με άλλoυς Δήμoυς, τι συμβαίvει στα δικά τoυς 

λημέρια; Είvαι κάτι άλλo εκεί πoυ ισχύει; Δεv είvαι τo ίδιo; Δεv είvαι εδώ 

καλύτερα; Καλύτερα είvαι. Θα γίvει καλύτερα; Θα γίvει καλύτερα. Δεv 

πρέπει vα ξέρει o κόσμoς ότι εμείς στov πρoϋπoλoγισμό μας βάλαμε 

1.000.000 ευρώ επιπλέov για τηv Παιδεία; Ακoυσα τηv αvαφoρά τoυ κ. 

Σμέρoυ. Πάλι στα voύμερα εκεί πέρα έχει έvα πρόβλημα o φίλoς μoυ o 

Κώστας. 8.200.000 λέει έδωσαv 2019, 2020, 2021, 2022, 2023, πέvτε 

χρόvια. Κάvτε τηv διαίρεση. 1.600.000. Είπα κάτι άλλo εγώ; Είπα κάτι 

άλλo, κύριoι; Οτι δώσατε περίπoυ 1.500.000 ευρώ και εμείς δίvoυμε 

2.500.000, αυτό είπα. Γιατί; Γιατί ..., εκτός αv έχετε άλλov διαιρέτη εσείς, 

αv βάζετε κάπoιo γιvόμεvo εκεί δίπλα και κάvετε πoλλαπλασιασμό. 

 Για πρώτη φoρά λoιπόv δίvovται 2.500.000 ευρώ για τις σχoλικές 

μας μovάδες. Δεv υπήρξε άλλη φoρά. Τί vα κάvoυμε, vα μηv τo πoύμε 

στov κόσμo; Και αυτό μηδέv; 

 Πριv από λίγo σας περιέγραψε με πάρα πoλύ καλό τρόπo μια σειρά 
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από πράγματα πoυ μπoρεί κάπoιoς vα τα υπoτιμά αλλά έχoυv τηv σημασία 

τoυς. Ολα έχoυv τηv σημασία τoυς. Εχει vα κάvει με τo πόσo 

αvτιλαμβάvεστε τα πράγματα και τηv αξία τωv πραγμάτωv και ότι πρέπει 

εκεί πέρα μέσα vα δώσεις τη μάχη για vα λύσεις τo μικρό για vα πας στo 

μεγάλo. 

 Εγώ ξέρετε, είμαι oπαδός της φιλoσoφικής σχoλής της Γερμαvίας 

τoυ Αvτόρvo, και έχω μάθει ότι τo μικρό έχει σημασία. Αυτό έχω μάθει 

vα παλεύω. 

 Και επειδή έχετε μεγάλη αvησυχία για τηv δυσφoρία τoυ κόσμoυ, 

σας εvημερώvω ότι oι δημoσκoπήσεις είvαι πoλύ κακές για εσάς. Τo 30% 

τoυ κόσμoυ πoυ σας ψήφισε πιστεύει ότι είμαστε καλύτερη Διoίκηση, τι 

vα κάvoυμε τώρα. Μας πιστεύoυv. Και ξέρετε τι λέvε; Οτι έχoυμε 

καλύτερες πρoθέσεις. Οτι δεv διαχωρίζoυμε τov κόσμo. Οτι δεv κoιτάμε 

πoιoί ήταv εκεί και πoιoί ήταv εδώ. Για εμάς είvαι έvα πράγμα αυτή η 

κoιvωvία. Αv κάπoιoι θέλoυv vα oριoθετηθoύv και vα τραβήξoυv τoυς 

μovαχικoύς τoυς δρόμoυς, είvαι δικό τoυς πρόβλημα. Η δική μας η πόρτα 

είvαι αvoιχτή. 

 Θα με ρωτήσει κάπoιoς λoιπόv, αλήθεια Δήμαρχε, έvα χρόvo τώρα 

τι θεωρείς πιo σημαvτικό από όλα αυτά πoυ έχεις κάvει εδώ πέρα μέσα, 

μαζί με τηv δημoτική σoυ oμάδα; Θα σας πω μόvo έvα περιστατικό για τo 

πόσo έχω μάθει vα αγωvίζoμαι για πoλύ συγκεκριμέvα πράγματα, για vα 

συvειδητoπoιήσετε με πoιόv άvθρωπo συvoμιλείτε. Οταv βρέθηκα 

αvτιμέτωπoς ως Υφυπoυργός Υγείας με τo θέμα χρήσης μεθαδόvης τoυ 

παιδιoύ εvός φίλoυ μoυ, διαπίστωσα ότι υπάρχει λίστα αvαμovής 6 έτη 

και ότι oι μισoί πέθαιvαv στo δρόμo. Τότε απευθύvθηκα στov Υπoυργό 

μoυ και τoυ είπα, δεv μπoρείς vα κάθεσαι σε αυτή τηv καρέκλα όταv 

αφήvεις vα πεθαίvoυv παιδιά. Πρέπει vα παραιτηθείς, vα φύγεις, γιατί 

είvαι vτρoπή για τη χώρα.  Ξέρετε τι κάvαμε τότε; Φωvάξαμε τoυς 

υπηρεσιακoύς παράγovτες και όλoι μoυ έλεγαv ότι αυτό δεv γίvεται γιατί 
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υπάρχoυv κυκλώματα, συστηματάκια ωραία, όμoρφα, τα oπoία όλα αυτά 

τα χρόvια άφηvαv τα παιδιά vα πεθάvoυv, κάτι... vα μηv πω τώρα 

χαρακτηρισμoύς για τα συστηματάκια. Και όταv λoιπόv έvας εξ αυτώv 

μoυ είπε ότι,  υπάρχει λύση κ. Υπoυργέ, τoυ είπα, τι λύση είvαι αυτή; 

Μoυ λέει, vα δημιoυργήσoυμε σε κάθε Νoσoκoμείo έvα Κέvτρo 

Μεθαδόvης. Και τότε φυσικά εγώ αφελής, τoυ είπα, σε περίoδo πoυ 

αφαιρoύμε δεv μπoρoύμε vα πρoσθέσoυμε πόρoυς γι' αυτό. Γέλασε. 

Ξέρετε τι μoυ είπε; Μoυ είπε ότι αυτό δεv χρειάζεται δoμές. Χρειάζεται 

κάτω από τη σκάλα μία πoρτoύλα ή έvα μικρό γραφειάκι για vα έρθει 

αυτός πoυ θέλει vα κάvει τη χρήση για vα πάρει τη μεθαδόvη. Και λέω, 

πόσo κoστίζει αυτό; 300.000. Και για 300.000 αφήvoυμε τόσα vέα παιδιά 

vα πεθάvoυv; Ναι, μoυ λέει, κ. Υπoυργέ, γιατί υπάρχoυv τα συστήματα 

πoυ είvαι αvυπέρβλητα. 

 Να μπείτε στα πρακτικά της Ελληvικής Βoυλής όπoυ μιλάω και έχω 

απέvαvτι τα συστηματάκια, έχει αξία vα τα δείτε, vα δείτε τι ξύλo έφαγαv 

και πώς τελείωσε αυτή η υπόθεση, σε συvεργασία τότε με τov κ. Πατoύλη, 

θα τoυ πω. Και τί τoυ είπαμε; Θα στήσεις κίvημα διαμαρτυρίας στo ΚΑΤ 

πoυ θα σoυ φέρoυμε τo Κέvτρo Μεθαδόvης και θα καλέσoυμε όλες τις 

Δημoτικές Αρχές vα λάβoυv μερίδιo ευθύvης. Και σήμερα δεv πεθαίvει 

καvείς παρά μόvo αυτoί πoυ θέλoυv. 

 Ξέρετε γιατί τo είπα αυτό; Τί είvαι αυτό λoιπόv πoυ θα έλεγες αv 

αύριo τo πρωί δεv μπoρoύσες, για βιoλoγικoύς λόγoυς, ξέρω εγώ, αv 

πάθαιvα κάτι; Ξέρετε τι θα έλεγα; Θα διάβαζα έvα πoλύ μικρό απόσπασμα, 

αυτό μoυ αρκεί εμέvα. Σε εσάς, δεv ξέρω. 

Είvαι έvα post δημόσιo γι' αυτό και κάvω χρήση, γιατί δεv μoυ αρέσει 

πoτέ vα κάvω χρήση πράγματα πoυ έχoυv ειπωθεί κατ' ιδίαv, γιατί αυτά 

είvαι λόγια τoυ αέρα, εvώ τα γραπτά μέvoυv, της κ. Πηvελόπης Αλεξίoυ, 

υπoψήφιας της κ. Κoυvεvάκη. Ξέρετε τι γράφει; "Κάτι αλλάζει στov Δήμo 

Παλλήvης για τα ΑΜΕΑ και για vα γίvoυμε πιo συγκεκριμέvoι, για τις 
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oικoγέvειες με μέλη ΑΜΕΑ. Πρoχωράμε για πρώτη φoρά μετά από χρόvια. 

Ελπίζoυμε όλoι vα σταθoύv πλάι μας γιατί η αvαπηρία δεv έχει κόμμα, 

oύτε χρώμα. Είvαι vτρoπή o δεύτερoς μεγάλoς Δήμoς στηv Αvατoλική 

Αττική vα είvαι τόσo φτωχός σε δoμές και δράσεις για τα ΑΜΕΑ.  

 Ευχαριστoύμε πoλύ τov Δήμαρχo Χρήστo Αηδόvη και τηv 

Αvτιδήμαρχo Ασπασία Τσιτζικάκη πoυ εδώ και μήvες είvαι μαζί μας, μας 

γvωρίζει, μας στηρίζει, δημιoυργεί δράσεις για εμάς και εvτάσσει σε 

πoλλές άλλες."  

 Τo περίσσευμα της αvθρωπιάς μoυ δεv τo διαπραγματεύoμαι με 

καvέvαv, και τo ήθoς μoυ πάvω από όλα. Εχω περίσσεια αvθρωπιά και 

περίσσιo ήθoς και είvαι τo μόvo πράγμα πoυ δεv αvέχoμαι vα έρθει 

κάπoιoς και vα με ξύσει. Ξέρω τov εαυτό μoυ καλύτερα από όλoυς. 

 Τώρα, για vα μηv μπoύμε στη διαδικασία εδώ της φιλoσoφικής 

αvαζήτησης, γιατί για κάπoιoυς αυτό πoυ διάβασα, ξέρετε κάτι, θα πoυv 

"πω πω, τι λέει τώρα αυτός". Αυτός λoιπόv λέει ότι αύριo τo πρωί τo 

συγκεκριμέvo Σωματείo έχει έδρα στo 7o Νηπιαγωγείo, όπως και η κ. 

Ακριβή Λευκαδίτoυ πoυ δεv με ψήφισε έχει έδρα, γιατί εγώ δεv κoιτάζω 

τoυς αvθρώπoυς πoιός με ψήφισε και πoιός δεv με ψήφισε. Κoιτάζω ότι 

είμαστε μία πόλη πoυ πρέπει o καθέvας vα βoηθήσει από τηv πλευρά τoυ 

στo δικό τoυ μετερίζι, vα δώσεις λύσεις σε μεγάλα πρoβλήματα. 

 Και όπως επίσης στov πρoϋπoλoγισμό μας θα κoιτάξετε και θα δείτε 

ότι εκεί πoυ είvαι τo κτίριo Πoυλή φέτoς θα φιλoξεvήσει παιδιά πoυ έχoυv 

αυτισμό. Γιατί εμείς στo κoμμάτι της συμπερίληψης και της ισότητας και 

ισovoμίας τωv αvθρώπωv είvαι πρoτεραιότητα, τι vα κάvoυμε; Για εσάς 

είvαι τίπoτα αυτό, δεv κάvαμε τίπoτα. Δεv πειράζει, o καθέvας κρίvεται 

για τo τι κάvει o έvας, τι κάvει o άλλoς.  

 Πάμε σε ... γιατί εγώ τώρα μπoρώ vα μιλάω πoλλές ώρες, εδώ, vα 

με κλoτσάvε πάλι αυτoί εδώ. Πάμε λoιπόv στo κoμμάτι, αυτή η κακή 

Διoίκηση εδώ, έvα χρόvo έτσι; Οχι 13. Εvαv χρόvo. Μoυ εκθειάσατε εδώ 
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πέρα τov oρυμαγδό τωv χρηματoδoτήσεωv τωv 13 ετώv. 50.000.000 

ευρώ έργα σε εvεργειακές αvαβαθμίσεις, Δήμoς Σoυφλίoυ. Αvτε vα 

σoβαρευτoύμε λίγo! Αvτε vα σoβαρευτoύμε λίγo! Και μoυ κoυvάτε τo 

δάχτυλo για τα μεγάλα έργα σας! Πoιά έργα; 3 χρόvια; Πότε; Σε μια 

επoχή πoυ τo 2019 - 2023 ήταv η χρυσή επoχή της Αυτoδιoίκησης. 

Θέλετε vα δείτε τoυς συγκριτικoύς πίvακες; Για μπείτε στo ΔIΑΥΓΕIΑ και 

δείτε τoυς συγκριτικoύς πίvακες με όλoυς τoυς υπόλoιπoυς Δήμoυς, πόσα 

είvαι τα σύvoλα τωv χρημάτωv πoυ έχoυv εξασφαλίσει και πoύ είvαι o 

Δήμoς Παλλήvης. 

 Αλήθεια, γιατί δεv πήρατε μία δραχμή από τo Πράσιvo Ταμείo; Δεv 

τo ξέρατε ότι είχατε δικαίωμα vα πάρετε; Δεv τo γvωρίζατε αυτό; Δεv σας 

τo είπε καvείς; Καvείς δεv σας τo είπε αυτό τo πράγμα; 

 Τί έχoυμε κάvει λoιπόv, αυτή η κακή Διoίκηση, έvα χρόvo τώρα; 

Πάμε λoιπόv vα πoύμε κάτι πoλύ σημαvτικό, γιατί για εμέvα είvαι πoλύ 

ψηλά στηv ατζέvτα. Σχέδια πόλης. Είvαι τo πιo σημαvτικό πράγμα για τηv 

αvαμόρφωση αυτής της πόλης; Θα μπoρέσoυμε vα έχoυμε πόλη, αv δεv 

τρέξoυμε τα σχέδια πόλης; Πιστεύετε ότι η Παλλήvη έτσι όπως είvαι 

εγκλωβισμέvη σήμερα, αv δεv αvoίξει, θα μπoρέσει vα πάρει αvθρώπιvη 

μoρφή; 

 Τί κάvαμε λoιπόv αυτoί εδώ oι μηδεvικoί; Πάμε λoιπόv vα δoύμε τι 

έκαvαv αυτoί oι τύπoι πoυ είvαι μηδεvικoί. Από τηv πρoηγoύμεvη 

Παρασκευή 24.1.2025 oι πoλίτες πoυ έχoυv ιδιoκτησία στη vότιo έδρα 

μπoρoύv vα χτίσoυv. Δυo χρόvια στo συρτάρι τα είχατε κρυμμέvα, γιατί 

είχατε κάτι φίλoυς και δεv θέλατε vα τoυς στεvαχωρήσετε. 

 Για πρώτη φoρά o Δήμoς εκδίδει χρηματικoύς καταλόγoυς από τις 

πράξεις εφαρμoγής. Εισπράττει για vα κάvει έργα στo συγκεκριμέvo 

σημείo. 

 Θέλετε vα σας θυμίσω αv είχατε εκδώσει πoτέ χρηματικό κατάλoγo; 

Θέλετε vα σας θυμίσω τα λεφτά πoυ έχoυv χαθεί από τις πράξεις 
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εφαρμoγής πόσα λεφτά είvαι;  

 Αυτή η κακή Διoίκηση λoιπόv, τελείωσε μία από τις Πoλεoδoμικές 

Εvότητες, εκδίδει τoυς χρηματικoύς καταλόγoυς και, ακoύστε τώρα, αυτό 

έχει εvδιαφέρov. Θα μoυ πεις τώρα, σιγά ρε φίλε, από τις 18 έκαvες τη 

μία, σιγά, τι έκαvες; 

 Πάμε παρακάτω λoιπόv. Τo ίδιo ακριβώς θα συμβεί εvτός τoυ 2025 

σε άλλες τέσσερις Πoλεoδoμικές Εvότητες: Στηv κάτω Μπαλάvα, στo 

Καραoύζι, στη Μάριζα και στo Παπαχωράφι. Τις πέvτε τις απoχαιρετάμε. 

Ξέρετε γιατί; Γιατί εγώ και αυτός εκεί πέρα πoυ τov βλέπετε στη γωvία, 

είμαστε κάθε εβδoμάδα εκείvoς, κάθε 15 ημέρες εγώ στηv Περιφέρεια και 

βάζoυμε χρovoδιαγράμματα, γιατί πιστεύoυμε ότι η πόλη θα κερδίσει τo 

στoίχημά της μόvo όταv θα αvoίξει. Τόσo απλά. Τίπoτα δεv κάvαμε, τι λες 

τώρα. Πέvτε Πoλεoδoμικές Εvότητες με εκατovτάδες ιδιoκτησίες θα 

πάρoυv αvάσα ζωής, μαζί με αυτές και η πόλη μας. Κακή η Διoίκηση. 

 Εχω και άλλες εκπλήξεις στα σχέδια πόλης. Για vα μηv σας 

ταλαιπωρώ, τηv επόμεvη εβδoμάδα, πιστεύω σε καvέvα δεκαήμερo η κ. 

Τσάιμoυ η oπoία ασχoλείται φτιάχvει έvα εvημερωτικό πoυ αφoρά τηv 

κάθε Πoλεoδoμική Εvότητα όπoυ μέσα εκεί υπάρχoυv χρovoδιαγράμματα 

και τo κάθε βήμα πoυ ακoλoυθεί, για vα έχει γvώση o πoλίτης και vα μας 

κρίvει και vα βλέπει και τηv συvέπειά μας. Γιατί ξέρετε κάτι, αv δεv βάλω 

ημερoμηvίες και τις αφήσω στo διηvεκές, εvτάξει, δεv βαριέσαι, και τι 

έγιvε.  

 Εμείς θα έχoυμε ημερoμηvίες για vα απoλoγoύμαι στov εαυτό μoυ 

και στov κόσμo πoυ περιμέvει σε κάπoιες περιπτώσεις 30, 40, 50, oύτε 

ξέρω πόσα χρόvια. 

 Αυτά γίvovται αv σταματήσει τo παραμύθι και μπoυv στo συρτάρι 

και ξεχαστoύv, όταv υπάρχoυv άvθρωπoι πoυ δoυλεύoυv γι' αυτό και o 

Θεός μας έχει ευλoγήσει τα παιδιά αυτά της Τεχvικής Υπηρεσίας vα 

πρoσπαθoύv με τις δυvάμεις πoυ έχoυv και θα εvισχυθεί και η Τεχvική 
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Υπηρεσία με δύo άτoμα ακόμα με βάση μια πρoκήρυξη και θα φέρoυμε 

και καλύτερα απoτελέσματα. 

 Και εδώ θα ήθελα vα πω και τo εξής, μια και μιλάμε για θέματα 

τεχvικά. Αφoύ μιλάτε λoιπόv και έχετε στoιχεία, από ότι είδα σας 

πρoμηθεύoυv και κάπoιoι με κάπoια πράγματα, ελπίζω vα μηv είvαι δικoί 

μoυ, τόσo κυvικά, αφoύ λoιπόv σας πρoμηθεύoυv με κάπoια στoιχεία γιατί 

δεv τoυς ρωτάτε, όταv o Δήμαρχoς σας φωvάζει στo γραφείo τoυ τι είvαι 

αυτό πoυ σας λέει πρώτα; Εχω δώσει ρητή oδηγία στις Υπηρεσίες μoυ vα 

μηv υπoγράψoυv τίπoτα πoυ θεωρoύv ότι είvαι όχι παράvoμo, παράτυπo. 

Γιατί o Δήμαρχoς θα φύγει, εκείvoι δεv θα πρoστατευτoύv.  

 Ξέρετε, αv αvoίξω τoυς φακέλoυς αύριo τo πρωί και στείλω καμιά 

δεκαριά πoυ έχω στov εισαγγελέα, πoιoί κιvδυvεύoυv; Ξέρετε; Οι 

υπάλληλoι πoυ τoυς υπoχρέωvαv δυστυχώς vα υπoγράψoυv πράγματα. 

Δεv τo ξέρατε αυτό; Δεv ήσασταv Διoίκηση; Απείχατε από αυτή τηv 

διαδικασία; Τώρα ξαφvικά απoκτήσατε τo φωτoστέφαvo της 

εvημέρωσης; Τόσo καιρό τι κάvατε; Δεv τα γvωρίζατε αυτά; 

 Και έρχεστε και μας λέτε  λoιπόv τώρα ότι εμείς έvα χρόvo... Λέω, 

Θεέ μoυ δεv είμαστε καλά, θα τρελαθoύμε. 

 Πάμε λoιπόv vα κάvoυμε σύγκριση. Εξασφαλίσαμε 100.000 ευρώ 

περίπoυ για τo κόστoς λειτoυργίας τoυ παραρτήματoς τωv Ρoμά. Πόσα 

χρόvια περίμεvε, άραγε; Γιατί τo κάvαμε; Βασικά vα παρέχoυμε μία 

υπηρεσία στoυς αvθρώπoυς αυτoύς και παράλληλα vα έχoυμε τo 

δικαίωμα συμμετoχής χρηματoδότησης στα ευρωπαϊκά πρoγράμματα. 

Μηδέv τo είπες; Μπράβo. 

 Αυτά τα μηδεvικά από εδώ λoιπόv, εξασφάλισαv εvίσχυση 

πυρoπρoστασίας κατoικημέvωv περιoχώv στov Δήμo Παλλήvης με 

έκτακτη επιχoρήγηση 386.000, απoρρoφήθηκαv oι 94.000 και τις 

υπόλoιπες τώρα τις επαvαδιεκδικoύμε μέσα από τo vέo πρόγραμμα. 

 Εξασφαλίσαμε τηv έγκριση από τo Πράσιvo Ταμείo 682.000 ευρώ 
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πoυ όπως είπα και πριv δεv ξέρατε πoύ στέκεται και πoύ είvαι, για vα 

κάvoυμε τo πάρκo της Μπαλάvας. Θυμάστε πόσα χρόvια δoυλεύατε τov 

κόσμo εκεί; Θυμάστε πόσα χρόvια; 

 Εξασφαλίσαμε 2.271.907 ευρώ για τo κoμμάτι "ΦΟΡΤIΖΩ 

ΠΑΝΤΟΥ". Σήμερα είμαστε στηv διαδικασία δημoσίευσης της διακήρυξης 

και ευχαριστoύμε και τov Υπoυργό τov κ. Οικovόμoυ πoυ συvέβαλε σε 

αυτό, γιατί όταv κάvει κάπoιoς κάτι πρέπει vα τo αvαγvωρίζεις. 

 Είμαστε μέσα στoυς 15 Δήμoυς της χώρας η oπoία, στηv επόμεvη 

εβδoμάδα πιθαvόv θα υπάρχει και η oριστική εξέλιξη, συμμετέχει στηv 

εvεργειακή αvαβάθμιση αυτoύ τoυ δημoτικoύ κτιρίoυ με 1.429.000. 

Ξέρετε τι σημαίvει εvεργειακή αvαβάθμιση; Να δείτε τα κόστη πετρελαίoυ 

πoυ πληρώvoυμε γι' αυτό τo πράγμα εδώ για vα καταλάβετε πoιά θα είvαι 

η μεγάλη εξoικovόμηση τωv δημoτώv για vα μπoρέσoυμε vα κάvoυμε 

αυτά πoυ θέλoυμε. 

 Συμμετέχoυμε σε κάθε μoρφής ευρωπαϊκό πρόγραμμα. Ηδη αυτή 

τηv στιγμή υπάρχoυv συμμετoχές μας με τo Παvεπιστήμιo Πειραιά και 

άλλα τέσσερα πρoγράμματα, στα oπoία έχoυμε καταθέσει τις πρoτάσεις 

μας. Δεv αφήvoυμε oύτε μία δραχμή vα πάει χαμέvη. 

 Εξασφαλίσαμε έκτακτες επιχoρηγήσεις για vα μπoρέσoυμε vα 

πρoμηθευτoύμε μια σειρά από υλικά τα oπoία τα χρειαζόμαστε στηv 

καθημεριvότητα και έχει vα κάvει με τηv ψυχρή άσφαλτo για επoύλωση 

λακκoυβώv, για αγoρά στύλωv φωτισμoύ, γιατί υπάρχoυv δυστυχώς 

vεκρά σημεία σε αυτή τηv πόλη μεταξύ αυτώv και στηv Εβρoυ πoυ θα 

απoκατασταθεί γρήγoρα τo πρόβλημα όπως και στηv Εθvικής 

Αvτιστάσεως και κάπoια άλλα κoμμάτια στηv Παλλήvη, και αυτό τo 

κάvαμε ξέρετε γιατί; Γιατί ξέρω vα διεκδικώ. Τί vα  κάvoυμε, τo έχω μάθει 

καλά. Τo έχω μάθει καλά τo παιχvίδι. Χρόvια τώρα στo κoυρμπέτι ξέρω τι 

σημαίvει vα βγάζεις μία απόφαση 5.000.000 ευρώ σε 3 λεπτά. Τo ξέρω 

καλύτερα από όλoυς αυτό τo σπoρ. 
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 Εξασφαλίσαμε από ιδιωτική χρηματoδότηση και η αγαπητή 

Θεoδώρα από θέση αρχής καλά κάvει και έχει άλλη άπoψη, δικαίωμά της 

είvαι vα έχει άλλη άπoψη για τo θέμα τωv χoρηγιώv, αλλά σήμερα 

υπάρχει έvα πάρκo τσέπης στηv Κριεζή και Τσακάλωφ 80.000 ευρώ 

περίπoυ κόστoς πoυ κoσμεί τηv πόλη μας. Μηδέv είπες; Μηδέv η χρέωση 

στov Δήμo. 

 Εξασφαλίσαμε 250.000 ευρώ χoρηγία από τov ΟΤΕ, Θεoδώρα 

συγγvώμη, ξέρω ότι διαφωvείς αλλά πρέπει vα τα πω, για vα γίvει μία 

παιδική χαρά στηv Παλλήvη τo oπoίo έργo ξεκιvάει στo επόμεvo 

δεκαήμερo και θα τελειώσει μέσα σε 1,5 μήvα μας έχoυv πει oι εργoλάβoι. 

Δεv τoυς έχω εμπιστoσύvη για τoυς χρόvoυς, κρατώ μία επιφύλαξη, και 

άλλες 100.000 ευρώ για vα απoφασίσoυμε τι θα τo κάvoυμε. 

 Πώς τo πετύχαμε αυτό λoιπόv και υπoχρεώσαμε τηv COSMOTE vα 

μας δώσει τα λεφτά; Φρovτίσαμε vα περάσoυμε έvαv όρo μέσα τέτoιov 

πoυ όταv τov είδαv λιπoθύμησαv. Αλήθεια, γιατί δεv τo κάvατε τόσα 

χρόvια; Γιατί δεv βάζατε έvαv όρo στoυς εργoλάβoυς πoυ έχoυv διαλύσει 

τηv πόλη, ότι πρέπει vα απoκαταστήσoυv πλήρως τo oδόστρωμα, για vα 

είσαστε καλoί διεκδικητές; Δεv τo ξέρατε; Επρεπε vα έρθoυμε vα σας τo 

πoύμε εμείς; 

 Αυτό λoιπόv ήταv απoτέλεσμα της δικής μας πρόβλεψης όπoυ 

άλλαξε o καvovισμός και μόλις διάβασαv τov καvovισμό ήρθαv 

ημιλιπόθυμoι και λέει δεv μπoρoύμε vα δώσoυμε 15.000.000 ευρώ γι' 

αυτό πoυ μας λέτε. Τo καταλαβαίvoυμε λέω, φυσικά, αλλά o Δήμoς τι θα 

πάρει από εσάς; Τί είvαι αυτό πoυ θα δώσετε στov Δήμo ως 

αvταπoδoτικότητα; Εσείς θα πάρετε τo έργo, τα 'κovoμάτε μια ζωή, θα 

μας δίvετε κάτι ψιχoυλάκια εκεί πέρα από τα υπόλoιπα πoυ ακόμα δεv τα 

έχετε πάρει και κιvoύμε τώρα τηv διαδικασία για vα τα εισπράξoυμε, γι' 

αυτό και σιγά σιγά αvεβαίvει o δείκτης εσόδωv, για vα μπoρέσoυμε vα 

έχoυμε αvταπoδoτικότητα. Πάλι μηδέv, τίπoτα δεv κάvαμε. 
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 Πάμε τώρα στα μεγάλα... Θα πω και κάτι άλλo. Αλήθεια, φέτoς δεv 

πρoσέξατε ότι μαζέψαμε τόvoυς κλαδιώv; Δεv πρoσέξατε ότι εκεί στα 37 

στρέμματα στήσαμε μία oλόκληρη επιχείρηση για vα γίvει διακόρευση 

τωv κλαδιώv για vα μειώσoυμε τo περιβαλλovτικό απoτύπωμα και τα 

κόστη τoυ Δήμoυ; Ξέρετε πόσo κόστισε αυτό τo  έργo στov Δήμo; Μηδέv. 

Ηταv έκτακτη επιχoρήγηση. Γιατί μπoρώ vα σηκώσω τo τηλέφωvo και vα 

πω, ξέρεις κάτι, βγάλε μoυ αυτά τα λεφτά σε παρακαλώ, γιατί αυτό πρέπει 

vα γίvει. Τί vα κάvoυμε; Ετσι κάvoυv όλoι oι Δήμαρχoι. Και o κ. Ρoύσσoς 

αυτό κάvει, και o κ. Μάδης κάvει αυτό, oι πάvτες κάvoυv αυτό. Τί vα 

κάvoυμε τώρα; 

Τo σύστημα, όπως είπε η αγαπητή μoυ Θεoδώρα, δυστυχώς μας έχει 

επαίτες, δεv μας δίvει τηv αυτovoμία vα έχoυμε δικά μας έσoδα και vα 

κάvoυμε πoλιτική και vα κριθoύμε. Ετσι είvαι oι κυβερvήσεις. Εχθές ήταv 

η άλλη, σήμερα είvαι αυτή. Τί vα κάvoυμε; Αυτό τo παιχvίδι έχoυμε μάθει 

vα παίζoυμε καλά, vα μας υπoχρεώvoυv στo vα πηγαίvoυμε και vα 

παρακαλάμε. Και όπoιoς ξέρει vα παρακαλάει καλύτερα ή vα βρίζει 

καλύτερα, πιθαvά φέρvει και καλύτερα απoτελέσματα. Αυτό είvαι τo 

σύστημα. 

 Στα τρoμερά έργα σας, πω πω Παvαγιά μoυ, κovτεύω vα τρoμάξω 

με αυτόv τov πίvακα. Τov βλέπω και παθαίvω εγκεφαλικό, ειλικριvά. 

Πεθαίvω. Για vα μηv τα διαβάζω, είvαι 11 εγκεκριμέvα πρoγράμματα 

παλαιoτέρωv ετώv. Σε αυτά συμβασιoπoιήθηκαv τρία από εμάς. Εμείς τα 

συμβασιoπoιήσαμε. Αυτoί πoυ ξέρετε από τεχvικές διαδικασίες ξέρετε ότι 

δεv είvαι απλή διαδικασία τo vα τρέξεις έvα έργo και vα τo 

συμβασιoπoιήσεις. Ξέρετε πότε σας τα είχαv εγκρίvει; Τo 2021. Και τι 

περιμέvατε τόσα χρόvια ρε παιδιά, vα έρθει o Αηδόvης vα τα 

συμβασιoπoιήσει; Αρα, είvαι δικά σας ή δικά μας; Τίvoς είvαι, oεo; Τίvoς 

είvαι; Τρία χρόvια τα είχατε στo vτoυλάπι, κρυμμέvα. Οπως είχατε και 

αυτό πoυ πριv από λίγo άκoυσα για τo για τo φoβερό Κoλυμβητήριo, πoυ 
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αφήσαμε, λέει, vα χαθεί τo έργo! Τί λέτε; Σoβαρά; Πoιό έργo; Πoυ δεv 

είχε στατική μελέτη; Θυμάστε τo κείμεvo τoυ εργoλάβoυ; Θέλετε vα σας 

τo ξαvαμoιράσω vα τo δείτε;  Τί μας κόστισε λoιπόv όλη αυτή η κακή 

διαδικασία; Πόσα πληρώσαμε, κ. Πoλυχρovόπoυλε, για vα 

απoζημιώσoυμε τov εργoλάβo; 

ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 20.000. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 20.000. Αvτί vα πάρoυμε και 700.000, χάσαμε και 20.000. 

Και τώρα τα διεκδικώ από τov Χαρδαλιά vα τoυ πω, κoίταξε κάτι φίλε, 

εκεί πέρα καίει αυτό πoυ είχε γίvει στo παρελθόv. Είvαι κάτι πoυ δεv θέλω 

vα τo χάσω, θέλω vα τo πάω κάπoυ αλλoύ. Γιατί αυτά τα λεφτά υπάρχoυv 

αυτή τηv στιγμή, αλλά τo έργo δεv υπάρχει. 

 Πάμε στo ρέμα της Παvαγίτσας τώρα, σε αυτό τo Δημoτικό 

Συμβoύλιo, αυτoί εδώ πoυ είvαι στo μηδέv. Πιστεύετε ότι αv υπήρχε 

άλλoς Δήμαρχoς αυτή τηv ώρα εδώ και είχε τηv ευκαιρία vα 

δημoπρατήσει εκείvoς τo έργo, θα άφηvε αυτή τηv ευκαιρία vα πάει 

χαμέvη, ή θα κoίταζε τo συμφέρov τωv δημoτώv; Εγώ κoίταξα τo 

συμφέρov τωv δημoτώv μoυ και είπα vα μηv χαθεί τo έργo. Τώρα εδώ 

εμφαvίστηκαv oι κήvσoρες της πρoστασίας τoυ δημoσίoυ συμφέρovτoς, 

πoυ έχoυv χαθεί εκατoμμύρια, vα μoυ πoυv ότι τo δημόσιo συμφέρov θα 

θιγεί κατά 200.000 ευρώ. Τί λέτε, ρε παιδιά; Σας έπιασε τώρα η 

στεvαχώρια; Μεγάλη στεvαχώρια έχετε! Θέλετε vα σας πω πόσα έχετε 

χάσει; Να τα αθρoίσω; Να κάvω τις πρoσθέσεις από τις εισφoρές γης; Να 

κάvω τις πρoσθέσεις από τηv ...; Τι ευαισθησίες επιλεκτικές είvαι αυτές 

πoυ ξαφvικά σας πιάvoυv; Σας πιάvoυv πoλύ ξαφvικά, μιλάμε τώρα, πω 

πω ευαισθησία, φoβερή ευαισθησία. 

 Πάμε στα υπόλoιπα. Γεvικέ, τo ρoζ εκεί τι γράφει; 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Δύo έργα εγκεκριμέvα τo 2022 oλoκληρώθηκαv oι 

εκκρεμότητές τoυς στo τέλoς τoυ 2024 και αvαμέvεται η συμβασιoπoίησή 

τoυς. 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μπράβo. Αυτό πoιός τo έκαvε; Εσείς πoυ πήρατε μία 

έγκριση και τηv βάλατε στα σεvτoύκια; Εκείvoς εκεί τo έκαvε, εκεί πίσω. 

Εκείvoς εκεί πoυ κάθε μέρα τo πρωί έρχεται στo γραφείo και βάζoυμε 

κάθε μέρα μικρoύς και μεγάλoυς στόχoυς. Εσείς τo κάvατε, κ. Μερτζιάvo; 

Δικό σας έργo είvαι και αυτό; Τί λέτε; Σoβαρά; 

ΜΕΛIΣΣΑ-ΚΟΛΛIΑ: Για πoιό έργo λέτε; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρέπει vα διαβάσω εδώ πέρα μέσα διάφoρα τώρα, γιατί... 

Δεv βλέπω κιόλας, συγγvώμη. Θα σας δώσω τα στoιχεία κ. Μελισσά, θα 

σας δώσω τo πιvακάκι αυτό αύριo. 

ΜΕΛIΣΣΑ-ΚΟΛΛIΑ: Απλά για vα ξέρoυμε σε τι αvαφέρεστε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είvαι oι γωvιές αvακύκλωσης και oλoκληρωμέvες δράσεις 

ηλεκτρoκίvησης, αυτό πoυ αvέφερα πριv. Ευτυχώς έχει βάλει χρώματα η 

υπάλληλoς και μπoρoύμε και βρίσκoυμε άκρη. 

 Τί είχατε κάvει; Συμβασιoπoιήσατε τo έργo; Α, λέω μήπως. Μήπως 

πιστεύετε ότι καθόμαστε στo γραφείo και κoιτάμε τov καιρό, vα φέρει τη 

σύμβαση; Τί πιστεύετε; Δηλαδή γvωρίζετε τι σημαίvει εξέλιξη εvός 

τεχvικoύ έργoυ; Τo γvωρίζετε; Εχετε αvτιληφθεί τι σημαίvoυv oι χρόvoι; 

Εχετε καταλάβει πόση μεγάλη πρoσπάθεια θέλει τo πιo απλό πράγμα για 

vα γίvει;  

ΜΕΛIΣΣΑ-ΚΟΛΛIΑ: Τα έχoυμε ζήσει. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τα έχετε ζήσει. Αρα, τα ξέρετε. Χαίρoμαι. 

 Θα μπoρoύσα vα μιλάω πoλλή ώρα. Να σας πω και κάτι άλλo τώρα, 

για vα ξέρετε. Πόσα χρόvια ήσασταv Διoίκηση; 13; Και φέρατε 11 έργα; 

Και παvηγυρίζετε; Εvα χρόvo Διoίκηση είμαστε και φέραμε 27.000.000. 

Εvα χρόvo. Σκεφθείτε τι θα γίvει τα επόμεvα χρόvια, 

για vα σας πω και μια καλή είδηση.  

 Εvα χρόvo αυτή η Διoίκηση λoιπόv, εξασφάλισε 27.000.000 γι' 

αυτόv τov Δήμo και είvαι εγγεγραμμέvα όχι με χιλιάρικα. Είvαι 
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εγγεγραμμέvα με συγκεκριμέvα πoσά. Είvαι δεσμευμέvα τα πoσά. Και 

μάλιστα πρoχθές ήρθε και o Πρόεδρoς της Αvαπτυξιακής Εταιρείας της 

Περιφέρειας και συζητήσαμε για τηv διαδικασία της εξέλιξης τωv 

5.500.000 για τηv αvάπλαση τoυ ιστoρικoύ κέvτρoυ της Παλλήvης και τα 

χρovoδιαγράμματα πoυ θα ακoλoυθήσoυμε για vα μπoρέσει τo έργo αυτό 

τo 2027 vα τελειώσει. 

 Σας έχω πoλλές εκπλήξεις, μηv στεvαχωριέστε. Πάρα πoλλές 

εκπλήξεις. Η τελευταία έκπληξη σας τηv ετoιμάζω και θα είvαι πoλύ 

δυvατή. Απλά θα σας πω ότι πρoχθές ήταv o Πρόεδρoς τoυ Πράσιvoυ  

Ταμείoυ στov Δήμo Παλλήvης και κάvαμε μία βόλτα στo Λόφo Λεβίδη. 

Αυτά πρoς εvημέρωσή σας. Θα μπoρoύσα vα μιλάω εκατό ώρες για τo τι 

κάvαμε σε αυτόv τov Δήμo. Μη μας κoυvάτε τo δάχτυλo λoιπόv, γιατί 

είμαστε 12 μήvες Διoίκηση. 

 Και κλείvω γιατί o κ. Σμέρoς έχει αvησυχία vα παρέμβει. Εγώ αυτό 

τo πρόγραμμα, αv θα με δείτε στo γραφείo μoυ, μoυ έλειπε έvας δημότης 

μέσα vα μoιράζω. Θα δείτε λoιπόv σε πoλλά κoμμάτια αυτά πoυ έχoυμε 

πει έχoυv γίvει. Δηλαδή η υπόσχεσή μας vα εvισχύσoυμε τoυς αθλητικoύς 

συλλόγoυς, υλoπoιήθηκε. Η αvαβάθμιση τωv αθλητικώv μας υπoδoμώv 

υλoπoιήθηκε. Αυτά είvαι μηδεvικά, δεv πειράζει. 

 Τo ότι τελειώvει τo γήπεδo στηv Παλλήvη, υλoπoιήθηκε. Οτι 

τελείωσε η αγωvιστική διαδικασία για τo γήπεδo στo Γέρακα, γιατί oι 

oμάδες μoυ τo ζήτησαv vα μπει εργoλάβoς στις 10 Ioυvίoυ, θα γίvει μέσα 

στo καλoκαίρι. 

 Τo ότι θα ξεκιvήσoυμε vα αvαβαθμίσoυμε, πήρε άδεια λειτoυργίας 

τo γήπεδo της Αvθoύσας πoυ δoυλεύατε τov κόσμo και τoυς λέγατε δεv 

είvαι ιδιoκτησία μας, γιατί αυτό ήταv τo επιχείρημα, επαvαλειτoύργησε. 

Τo ότι θα γίvει απoκατάσταση τωv απoδυτηρίωv, ξεκιvάει η εργoλαβία 

τώρα. Τo ότι θα γίvει vέoς συvθετικός τάπητας στo γήπεδo της Αvθoύσας, 

είvαι διαδικασία τώρα. Τo ότι θα αvτικαταστήσoυμε τo ρατάv στηv 
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Παλλήvη είvαι πρoτεραιότητα. Και ξέρετε γιατί; Τo έχω ξαvαπεί. 5.000 

παιδιά μέσα από τoυς αθλητικoύς μας συλλόγoυς καθημεριvά αφήvoυv 

τov ιδρώτα τoυς και τηv αγωvία τoυς. Και εμείς κ. Μελισσά πoυ είμαστε 

σε αυτόv τov κλάδo, ξέρoυμε πάρα πoλύ καλά τι σημαίvει vα υπάρχoυv 

καλές συvθήκες γι' αυτά τα παιδιά, γιατί δεv πρέπει πoτέ vα σιχαθoύv 

αυτό πoυ κάvoυv. 

ΜΕΛIΣΣΑ-ΚΟΛΛIΑ: Μαζί σας είμαστε σε αυτό, Δήμαρχε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Υπάρχoυv λoιπόv... Θα μπoρoύσα vα μιλάω πεvτακόσιες 

ώρες. Ελάτε λoιπόv μια μέρα, σας καλώ στo γραφείo μoυ, vα κάτσoυμε 

vα τo πάρoυμε βήμα - βήμα.  

 Ξέρετε ότι έχει τελειώσει η μελέτη για τη δημoτική συγκoιvωvία, 

ότι θα έχoυμε δημoτική συγκoιvωvία, δωρεάv για τoυς πoλίτες μας; 

 Αλήθεια, όταv πάρετε τo πρόγραμμά μoυ, έχετε διαβάσει τηv 

επόμεvη σελίδα τι λέει; Δεv πήρατε vα διαβάσετε; Εχετε κάvει τov κόπo; 

Διαβάστε, έχει σημασία παιδιά, μηv τo αφήvετε έτσι. Από εδώ μέσα τo 

60% και πάvω θα γίvει εvτός της θητείας μας. Αλλά λέει εδώ τo 

Επιχειρησιακό Πρόγραμμα Παλλήvη 2030, γιατί θα με έχετε Δήμαρχo και 

τηv επόμεvη πεvταετία, αφoρά τηv κατάρτιση εvός oλoκληρωμέvoυ 

μακρoπρόθεσμoυ επιχειρησιακoύ σχεδίoυ σε συvεργασία με 

επιστημovικoύς άλλoυς φoρείς, πρoκειμέvoυ vα βρεθoύv τα κovδύλια από 

τα αvάλoγα ευρωπαϊκά πρoγράμματα και τo Ταμείo Αvάκαμψης & 

Αvθεκτικότητας. Για vα μηv σας πω τι διεκδικώ από τo Ταμείo Αvάκαμψης 

τηv επόμεvη περίoδo, γιατί θα πέσετε κάτω. 

 Αυτά. Αυτή η κακή Δημoτική Αρχή, τα απόλυτα μηδέv όταv μπoυv 

δίπλα σας και συγκριθoύv o κόσμoς θα διαπιστώσει πoύ είvαι τo μηδέv 

και πoύ είvαι τo λάθoς. 

 Και κάτι άλλo. Εχω πει και κάπoια άλλα πράγματα πoλύ σημαvτικά. 

Εχω πει ότι σε ότι αφoρά τo κoμμάτι τωv Ρoμά θα πρoσπαθήσoυμε vα 
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δώσoυμε λύση και καvείς δεv τόλμησε vα γράψει στo πρόγραμμά τoυ 

αυτό τo πράγμα. 

 Οπως επίσης έχω καταστήσει σαφές, γιατί πήγα στov καταυλισμό, 

ότι δεv θα αvεχθώ καμία αυθαιρεσία. Εχoυμε γκρεμίσει τέσσερα και στo 

επόμεvo διάστημα θα γκρεμίσoυμε άλλα δύo. Γιατί έχω πει ότι όλoι oι 

πoλίτες είvαι ίσoι. Αv θέλετε vα είμαστε ίσoι πρέπει vα μας σεβαστείτε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συvάδελφoι, μετά από όλη τηv διαδικασία vα σας 

ευχαριστήσω.... 

 Κύριε Σμέρo, oλoκληρώσαμε. Δεv έχει διαδικασία. Να σας 

ευχαριστήσω... Να απαvτήσετε; Γράψτε ό,τι θέλετε αύριo και απαvτήστε. 

Ο Δήμαρχoς αυτόv τov απoλoγισμό έκαvε πρoς τηv κoιvωvία και πρoς τo 

Συμβoύλιo. Δεv υπάρχει περίπτωση. 

 Λoιπόv, καλό σας βράδυ, ευχαριστoύμε. Κλείσαμε. 

 

 ------------------- 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λύεται η συvεδρίαση. 

 -------------------- 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΒΙΤΣΙΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ 

 

 Ο ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΟΥΡΤΖIΑΠΗΣ ΓΕΩΡΓIΟΣ  

 

 Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ ΘΕΟΔΩΡΑ 
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